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Opening 82 

Bob Smits opent de vergadering om 19.06 uur en begint met de feitjes van de dag. 83 

 84 

Vaststellen agenda 85 

Ruud Penders snapt dat er een volle agenda is, maar vindt het vervelend dat de ALV weer begint om 86 

19.00 uur, net als de vorige keer. Hij kon het met de verkiezing begrijpen, en weet ook dat er veel bij 87 

de wissel komt kijken, maar denkt dat de moties waarschijnlijk laat komen als iedereen moe is. Hij 88 

denkt dat er niet voor niets mensen laat zijn, en vraagt zich af waarom de ALV niet om 20.00 uur begint. 89 

Bob Smits adviseert het nieuwe bestuur om het de volgende keer gewoon op 20.00 uur te houden. 90 

Jordi Uijens geeft aan dat beide moties ingediend zijn voor deze ALV, en dus nu op agenda moeten 91 

staan. 92 

 93 

De agenda wordt per acclamatie vastgesteld. 94 

 95 

Mededelingen 96 

Jordi Uijens geeft aan dat er in het verleden soms problemen zijn geweest om het quorum juist te 97 

verwerken en dat het oude en nieuwe bestuur daarom hebben bedacht om een proef te doen met een 98 

intekenlijst. 99 

 100 

Bespreking Notulen 55ste ALV 101 

Bob Smits geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 102 

 103 

Pagina 4 104 

Ruud Penders ziet dat het in regel 161 over de huisvesting gaat. We zijn nu flink wat verder, en daarom 105 

wil hij een kleine update. Daarnaast ziet hij dat er namens het PvP contact is geweest met het NKWP 106 

en haar studentafgevaardigde. Hij wil hier een korte uitleg over. 107 

Bob Smits geeft met betrekking tot de huisvesting aan dat de faculteit het slim of smerig speelt. Er 108 

zitten nu weer andere mensen, en dus is het proces stilgelegd. Er is inmiddels begonnen met de bouw 109 

en de indeling staat vast, net als het meubilair. Wat betreft het budget is er nog een discussie met de 110 

faculteit. Het begint nu vaart te krijgen, maar de verhuizing is ook om de hoek. De discussie gaat nu 111 

vooral over de verhuizing zelf en het huishoudelijk reglement. 112 

Ruud Penders geeft aan dat ismus officieel gevestigd is aan de Thomas van Aquinostraat in de statuten, 113 

en geeft het bestuur mee te kijken of dat geen gedoe oplevert met de Kamer van Koophandel. Hij 114 

vraagt of er misschien een plattegrond kan komen met impressiebeelden. 115 

Bob Smits heeft van de assessor laatst nog een plattegrond gekregen. 116 

Pol Muffels geeft aan dat het in regel 143 ging over docenten als donateurs, en dat de ALV overeen 117 

was gekomen dat het geen zin meer had om daar nog mee te beginnen. Hij wil het nieuwe bestuur op 118 

het hart drukken om a.s.a.p. donateurs aan te schrijven. 119 

Bob Smits sluit zich hierbij aan. 120 

Ruud Penders wil nog antwoord op zijn vraag over het NKWP. 121 

Bob Smits geeft aan dat Joseph Dommeck de studentafgevaardigde is van het NKWP. Hij heeft samen 122 

met Ruud Walvius gezeten en samen hebben zij de doelstellingen besproken. Het NKWP was 123 

uitgenodigd voor een PvP-vergadering, maar hij kon niet. Ze hebben de notulen doorgestuurd, en gaan 124 

dat nu iedere keer doen. 125 
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Ruud Walvius geeft aan dat een aantal afgevaardigden bij niet de volgende maar de vergadering 126 

daarna aanschuiven. 127 

 128 

Pagina 7 129 

Ruud Penders weet dat de nieuwe opzet van de reiscommissie nu uitgevoerd is, en is benieuwd naar 130 

een korte evaluatie. 131 

Bob Smits geeft aan dat er nog geen evaluatiemoment is geweest, maar dat de commissie druk bezig 132 

is. Hij weet er zelf het fijne ook niet meer van. 133 

Lars Meijer vindt dat dit bestuur hier niet veel meer over te vertellen heeft en stelt voor om het bij het 134 

beleidsplan te bespreken. 135 

 136 

Pagina 10 137 

Ruud Penders ziet in regel 432 een tip van Bram Geurkink om te zorgen dat een bestuurslid de 138 

uitreiking van de masters bijwoont. Hij ziet in de notulen geen reactie, en is benieuwd of er iemand 139 

geweest is. 140 

Ruud Walvius geeft aan dat er een flyer bij de diploma’s gedaan is en dat er vanaf nu wel bij iedere 141 

uitreiking een afgevaardigde van de Alumnikring aanwezig zal zijn. 142 

Bob Smits voegt hieraan toe dat dit nu een zaak voor de Alumnikring is en de voorzitter vanaf nu 143 

aanwezig zal zijn. 144 

Ruud Penders vraagt of de nieuwe voorzitter overmorgen aanwezig zal zijn bij de uitreiking van de 145 

bachelordiploma’s. 146 

Ruud Walvius bevestigt dat. 147 

 148 

Notulen als geheel 149 

Ruud Penders geeft aan dat dit de laatste volledige notulen zijn van Jordi Uijens. Hij vindt dat er het 150 

hele jaar goede notulen zijn geweest, de beste die hij ooit heeft gelezen. 151 

Jordi Uijens bedankt Ruud Penders voor het compliment. 152 

 153 

Stemming Notulen 55ste ALV 154 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 155 

 156 

Bespreking Jaarverslag 157 

Bob Smits geeft aan dat het halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. 158 

 159 

Kaft 160 

Ruud Penders vindt de slogan ‘Hoe ging-ie’ origineel en moest erom lachen. 161 

 162 

Pagina 5 163 

Ruud Penders ziet in het stuk over derde- en ouderejaars dat er veel niet in Nijmegen waren en deze 164 

groep dus minder actief was dan in voorgaande jaren. Hij merkt op dat dat ieder jaar zo is. 165 

Bob Smits geeft aan dat deze groep bestond uit de eerstejaars uit Ruud Penders’ jaar, die erg actief 166 

waren in de voorgaande twee jaren. Ze merkten het wegvallen van deze groep en moesten opnieuw 167 

mensen sprokkelen voor commissies. 168 

Ruud Penders vond het welcome back etentje een goede activiteit en wil het nieuwe bestuur aanraden 169 

om het dit jaar weer te doen. 170 
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Pagina 6 171 

Thom Dijkstra geeft aan dat het elk jaar weer gaat over de premasters en de masters, en dat de stukjes 172 

ook elk jaar hetzelfde zijn. Hij vindt dat die maar een keertje geschrapt moeten worden en vraagt zich 173 

af of ismus hier nog echt een doelgroep van moet maken. 174 

Bob Smits snapt het punt, maar geeft aan dat deze groep wel nog leden zijn. Het staat genoteerd en 175 

het is aan het nieuwe bestuur om ernaar kijken. 176 

 177 

Pagina 8 178 

Thom Dijkstra ziet bij LinkedIn dat er een gebrek aan kennis was. Hij snapt er zelf ook niet veel van, 179 

maar denkt dat het toch makkelijk kan. 180 

Bob Smits geeft aan dat de vacatures op de website en op Facebook geplaatst zijn, en dat daarmee het 181 

voornaamste doel van LinkedIn opgevangen is op andere platforms. Verder is alles behouden, zodat 182 

mensen ismus in hun profiel kunnen opnemen. 183 

Thom Dijkstra geeft aan om dat dan in het verslag te zetten. 184 

 185 

Pagina 9 186 

Ruud Penders vond de Heraut het afgelopen jaar goed. Hij uit zijn complimenten en geeft mee zo door 187 

te gaan. 188 

Bob Smits geeft aan dat dat vooral te danken is aan de redactie. 189 

 190 

Pagina 10 191 

Thom Dijkstra wil zijn hulde uitspreken voor het feit dat de SMS-dienst eindelijk weg is. 192 

Ruud Penders vindt het jammer dat de iconische SMS-dienst afgeschaft is. Hij vindt het ook raar dat 193 

het bestuur verheugd is dat te melden, maar de SMS-dienst wel iconisch noemt. 194 

Bob Smits vindt het ook jammer. 195 

Jordi Uijens stelt voor dat het nieuwe bestuur misschien maar bij iedere activiteit een SMS naar Ruud 196 

Penders moet sturen. 197 

Pol Muffels deelt mede dat er ooit wel een SMS is verstuurd. 198 

Ruud Penders ziet dat een nieuw logo vorig jaar de ambitie was, maar dat de tijd nog niet rijp was. Hij 199 

vindt dit een summiere uitleg. 200 

Bob Smits belooft het te zullen aanpassen. 201 

Dominic Kok geeft aan dat de membercard ook in het beleidsplan van het nieuwe bestuur is 202 

opgenomen, en wil weten of het bestuur haar ervaringen heeft meegegeven. 203 

Bob Smits geeft aan dat Rens Verhaegh er niet bij is, en dat het zijn kindje is. Het antwoord staat wel 204 

in het stuk, de ervaringen zijn doorgegeven. Hij is nog steeds hartstikke enthousiast over dit plan. 205 

 206 

Pagina 12 207 

Dyon Bambacht excuseert zich voor het feit dat hij te laat was, hij had andere dingen te doen. Hij vindt 208 

dat de commissaris externe betrekkingen het goed gedaan heeft, maar het sponsorbedrag is wel lager 209 

dan in voorgaande jaren. 210 

Stan van Moorsel geeft aan dat het begrote bedrag gehaald is, waar hi tevreden mee is. Met de 211 

bestaande partners is goed contact onderhouden, en hij hoopt dat dat door blijft gaan. Direct Students 212 

viel aan het begin van het jaar weg, waardoor het moeilijker was om dezelfde bedragen te halen. Hij 213 

vindt het jammer, maar de doelstelling is gehaald, dus het is wat hem betreft prima. 214 
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Thom Dijkstra hoort over het wegvallen van Direct Students, maar ziet niet in het verslag staan 215 

waarom, terwijl dat wel redelijk essentieel is. 216 

Stan van Moorsel geeft aan dat Rens Verhaegh dat zou moeten weten, en weet zelf het fijne ook niet 217 

precies. 218 

Ruud Penders snapt dat het zonder Direct Students lastig was dit te behalen, omdat er 300 euro 219 

wegvalt, maar is benieuwd waarom er niet meer geld bij is gekomen. 220 

Stan van Moorsel geeft aan dat die mogelijkheden er zeker wel zijn. Hij had 1600 euro begroot en dat 221 

was vorig jaar 1500 euro. Ze zijn ook op zoek gegaan naar nieuwe sponsoren, maar dat is moeilijk, 222 

omdat politicologie niet per se interessant is voor grote bedrijven. Ze zijn zeker op zoek gegaan, maar 223 

dat is helaas niet gelukt. 224 

Ruud Penders vraagt waar de Toekomst van Brabant gebleven is. In zijn jaar was de afspraak er dat er 225 

over twee jaar een zak geld klaar zou staan. 226 

Stan van Moorsel weet dat dat er vorig jaar niet was, maar weet dit niet precies. Misschien is dit niet 227 

goed in de overdracht meegenomen, maar hij moet het antwoord schuldig blijven. 228 

Dyon Bambacht wil weten of Rens Verhaegh voorafgaand aan zijn afwezigheid wel een overdracht 229 

gedaan heeft en of de rest wel ingelicht is over zijn stukje. 230 

Bob Smits heeft iedere week met Rens Verhaegh gezeten, maar weet weinig over specifieke 231 

sponsordeals. Hij geeft aan dat Rens Verhaegh vijf minuten voor tijd heeft afgezegd door 232 

omstandigheden. 233 

Ruud Penders ziet dat er niemand van het CBS op de carrièredag was, maar dat dit is opgelost. Hij is 234 

benieuwd of dat een eis in het contract is. 235 

Luuk Scholman geeft aan dat de eis is dat er een activiteit met het CBS wordt georganiseerd, wat 236 

meestal de carrièredag. 237 

Ruud Penders zou dat graag in het verslag willen zien. 238 

Bob Smits geeft aan dat het CBS wel goodiebags gestuurd heeft, van die afschuwelijke oranje tasjes. 239 

 240 

Pagina 13 241 

Lars Meijer heeft een opmerking over de accessoires. Er waren leuke ovenwanten, die voor kerst al 242 

bedacht waren. Hij is benieuwd hoe een commissie met veel betrokken ismi geen accessoire heeft 243 

kunnen opleveren aan de leden in het andere halfjaar. 244 

Merel van ’t Leven vindt dat ook jammer. Ze geeft aan dat de commissie veel ideeën had, ook voor het 245 

tweede semester. Het is er niet van gekomen door de haalbaarheid van de ideeën. 246 

Lars Meijer geeft aan dat er staat dat de prijzen tegenvielen. Dat kan wel, maar dan hadden er 247 

misschien andere voorstellen kunnen komen vanuit het bestuur. 248 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze als bestuur naar truien hebben gekeken. Ze wilden deze realiseren 249 

vanuit het bestuur, dezelfde truien als het voorgaande jaar. Dit bleek echter niet mogelijk. 250 

Stan van Moorsel geeft aan dat ze al te dicht tegen de lente aan zaten, waardoor het niet meer ging 251 

met de tijd. 252 

Merel van ‘t Leven bevestigt wel dat de commissie wat inactiever was geworden, en had er meer 253 

achteraan moeten zitten. 254 

Bob Smits geeft aan dat de vraag naar truien in de winter groter is en vindt het lustrumjaar een perfect 255 

moment om met iets moois te komen. 256 

Thom Dijkstra snapt dat het lastig is, maar vindt het ook in het voorjaar en de zomer wel handig om 257 

een trui te hebben. Hij denkt dat het wel mogelijk is om de kosten te berekenen en een lijst op te 258 

hangen. Genoeg mensen willen een trui, dus hij vindt het argument niet heel sterk. 259 
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Bob Smits geeft aan dat ze ook te laat waren begonnen met bestellen. 260 

Thom Dijkstra vindt dat een betere reden. 261 

Bob Smits snapt dat er meerdere redenen in het verslag moeten. Hij vindt wel dat de commissie goed 262 

gepromoot is, aangezien het dit jaar de meest gewilde commissie was. 263 

Ruud Penders vraagt of als de prijzen tegenvallen de commissie dus niets meer kan doen. 264 

Merel van ’t Leven geeft aan dat bij de ideeën de prijs-kwaliteit verhouding niet goed genoeg was. 265 

Voor de bedachte producten was de prijs te hoog en er zijn andere accessoires die dit jaar beter 266 

uitkomen. 267 

Ruud Penders concludeert dat de commissie een dure smaak had. 268 

Bob Smits bevestigt dat. 269 

Thom Dijkstra geeft aan dat er op deze post nog 170 euro over is gebleven. Hij vraagt zich af wat dan 270 

het argument is, aangezien er wel winst gemaakt is op deze commissie. 271 

Stan van Moorsel weet dat dat niet tactisch is, maar geeft aan dat na de ovenwanten nooit iemand 272 

meer naar hem toegekomen is met een concreet voorstel. 273 

Merel van ’t Leven geeft aan dat er binnen de commissie al was bedacht dat de prijzen te hoog waren 274 

om zoveel ismusgeld aan te besteden. 275 

Thom Dijkstra vindt het lastig. Hij heeft nu drie argumenten gehoord en vindt dat het dan goed in het 276 

jaarverslag moet staan. Niet dat er geen geld was, terwijl er veel over is op de bijbehorende post. 277 

Daarvoor is een jaarverslag. Dit geld had gebruikt kunnen worden om de prijs omlaag te gooien. 278 

Bob Smits geeft aan dat de commissie een enthousiaste start had. Na de geweldige ovenwanten is het 279 

ingezakt, en helaas is het dus niet gebeurd. 280 

Ruud Penders heeft een vraag over de accessoirecommissie. Hij hoort dat de commissie naar de 281 

penningmeester toe moet om geld te vragen, maar het is niet de taak van de commissie om het budget 282 

te weten. Hij vindt dit de verkeerde volgorde en wil weten of dit ook zo is doorgegeven aan Ruben 283 

Meijerink 284 

Bob Smits weet dat Ruben Meijerink ook goed is ingewerkt. Hij geeft aan dat de commissie bestond 285 

uit veel ismi met bestuurservaring of veel activiteit bij ismus. Wel is het bestuur er te laks in geweest 286 

en dat moet in het jaarverslag. 287 

Stan van Moorsel heeft in het begin aan alle commissies het potje doorgegeven. Het is algemeen geld 288 

en het was zijn beleid om te kijken wat mogelijk is. Als de commissie niet bij hem komt met 289 

bijvoorbeeld een fietsbel, houdt het ook op. Er zijn genoeg commissies wel met ideeën naar hem toe 290 

gekomen. Hij heeft iedereen veel vrijheid gegeven, omdat het allemaal slimme mensen zijn, maar de 291 

commissie moest naar hem voor het laatste oordeel. 292 

Merel van ’t Leven geeft aan dat het budget bekend was bij de commissies, dus deze communicatie is 293 

via haar gegaan. 294 

Thom Dijkstra vindt een fietsbel wel een goed idee. 295 

Dyon Bambacht vindt het goed dat het bestuur toegeeft laks te zijn geweest. Het is goed dat ze dit 296 

opmerken, maar er moet ook iets aan gedaan worden. Hij wil weten of dit aan het nieuwe bestuur is 297 

meegegeven. 298 

Bob Smits is er van overtuigd dat zijn opvolgers dit ook gezien hebben, en ambitieus genoeg zijn om 299 

niet in dezelfde valkuilen te stappen. 300 

Merel van ’t Leven heeft een fout gemaakt, waar ze veel van geleerd heeft. Misschien wel iets te laat, 301 

maar ze heeft het zo goed mogelijk doorgegeven aan Nanne van Mil. 302 

Dyon Bambacht wil Merel van ‘t Leven bedanken voor haar antwoord. 303 
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Ruud Penders vindt het handig om dit antwoord in het algehele commissiebeleid te zetten, zodat het 304 

financieel beleid duidelijk is. 305 

Merel van ’t Leven vindt dit een goed idee. 306 

 307 

Pagina 14 308 

Thom Dijkstra wil de almanakcommissie complimenteren. De almanak was op tijd en zag er goed uit, 309 

dus goed gedaan. 310 

Bob Smits wil zich hierbij aansluiten. 311 

Dyon Bambacht wil weten of het bestuur aan het volgende bestuur heeft meegegeven om eerder te 312 

beginnen met de carrièredag. 313 

Bob Smits heeft er dagen van wakker gelegen en heeft dat dus doorgegeven. 314 

Ruud Penders ziet dat 9.00 uur misschien toch iets te vroeg is en is benieuwd of dat geen verband 315 

houdt met de late promotie. 316 

Merel van ’t Leven geeft aan dat dat gaat over iets heel anders. Het zijn twee aparte dingen. 317 

Ruud Penders denkt toch dat er misschien een verband is tussen de promotie en de lage opkomst. 318 

Merel van ‘t Leven denkt dat daar geen verband tussen is. In het geheel komt de lage opkomst door 319 

de promotie, maar de lage opkomst in het begin komt door de vroege tijd. 320 

Ruud Penders geeft aan dat de promotie later op gang kwam, met als gevolg minder mensen. Dat moet 321 

aan het stuk worden toegevoegd. Ook is het niet gelukt om de dag verplicht te maken en hij wil weten 322 

waarom niet. 323 

Bob Smits is redelijk vroeg bij de vakgroep langs geweest. Het is meegenomen in de eerste vergadering 324 

en veel docenten vinden het erg leuk dat ismus zich inzet voor loopbanen, maar niet ten koste van 325 

kostbare onderwijstijd. 326 

Ruud Penders geeft aan dat het twee jaar geleden wel kon. Hij vindt het frappant, want de 327 

arbeidsmarkt is belangrijk. Hij wil weten wat dan het verschil is. 328 

Bob Smits geeft aan dat het vorig jaar ook niet is gelukt en de vakgroep is in die trend doorgegaan. Met 329 

de lustrumweek is het dan wel weer gelukt, maar hij zit er zelf niet bij. 330 

Ruud Penders vindt dat het bestuur moet toevoegen waarom niet. 331 

Bob Smits zegt dit toe. 332 

Ruud Walvius wil inhaken op het punt van Ruud Penders. De grootste reden dat de carrièredag niet 333 

verplicht is, is omdat het dan in de studiehandleiding moet staan, anders is het niet echt verplicht. Het 334 

moet anders erg vroeg gebeuren en daar zijn ze mee gestopt. 335 

Ruud Penders geeft aan dat de studiehandleiding ieder blok aangepast wordt. 336 

Bob Smits verbetert dat de studiegids het hele jaar geldt. 337 

Ruud Penders geeft aan dat in zijn jaar driekwart wel kwam en maar een kwart protesteerde. Hij wil 338 

weten of het volgend jaar wel verplicht kan worden. 339 

Ruud Walvius geeft aan dat dat straks wel komt. 340 

 341 

Pagina 15 342 

Lars Meijer heeft een vraag over de eendaagse excursies. Hij kan het zich niet precies herinneren, maar 343 

er is op een andere ALV over gesproken. Hij vindt een trip naar College Tour niet knap, omdat iedereen 344 

dat kan organiseren. Hij weet dat de commissie graag naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken 345 

(later: BuZa) wilde, maar die excursie is niet doorgegaan. Dat kwam doordat de constitutieborrel van 346 

BOW de avond ervoor was, en daardoor de excursie te vroeg was. Daarom was er geen excursie. BOW 347 

is wel een belangrijke vereniging en natuurlijk moet het bestuur acte de présence geven, maar zeg dan 348 
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dat je op tijd weg moet en ga met zijn allen naar BuZa. Misschien is het een subreden, maar hij vindt 349 

het wel jammer. 350 

Bob Smits geeft aan dat dit deels waar is. De eendaagse excursiecommissie is niet vlot begonnen en 351 

de verantwoordelijkheid daarvoor ligt ook bij het bestuur door het opsplitsen van de 352 

excursiecommissie, wat voor deze vier een teleurstelling was. Ze hebben hard hun best gedaan 353 

afgelopen jaar, maar door omstandigheden zijn plannen niet door gegaan, zoals de liftwedstrijd. De 354 

dag voor de excursie naar BuZa was inderdaad de constitutieborrel van BOW, maar dat was niet de 355 

hoofdreden. Er was met het organiseren van de excursie te laat begonnen, dus waarschijnlijk was er 356 

maar een kleine groep meegegaan. De optie is wel mooi doorgeschoven naar komend jaar. Het was 357 

ook de vraag van de ALV om formele activiteiten vast te leggen voor dit jaar. 358 

Lars Meijer vindt het doorschuiven netjes en leuk, en hij hoeft geen datum te horen, maar denkt dat 359 

het bestuur echt wel een groep had kunnen vinden vinden om mee te gaan. 360 

Bob Smits weet het ook niet meer, maar is ondanks alles wel blij met de eendaagse excursie en vindt 361 

dat het goed is opgelost. 362 

Thom Dijkstra wil alle lof uitspreken voor de commissie, omdat ze ondanks het bestuur pogingen 363 

gedaan hebben. Hij mist de details over het opsplitsen, en vindt het daarom heel summier. Uit de 364 

stukken en de activiteiten concludeert hij dat het niet succesvol was en daarom wil hij weten of het 365 

bestuur het zou aanbevelen aan haar opvolgers. 366 

Bob Smits geeft aan dat bij het opstarten van de commissies de grote lijn van voorgaande jaren is 367 

aangehouden, en ziet in het beleidsplan van het volgende bestuur dat zij voor een andere manier 368 

kiezen. De gevolgen zijn besproken en het nieuwe bestuur heeft een oplossing gevonden. 369 

Thom Dijkstra wil in het jaarverslag uitleg over wat goed en minder goed is gegaan. Hij heeft alle 370 

vertrouwen in een goede inwerking, maar het verslag is om over drie jaar te kunnen kijken wat er 371 

eerder met een idee gebeurd is, en wat goed en niet goed is gegaan. Daarom vindt hij het erg summier 372 

opgeschreven. 373 

Merel van ‘t Leven denkt dat Thom Dijkstra gelijk heeft. Ze heeft geprobeerd zo volledig mogelijk te 374 

zijn, en hoort nu van de ALV dat ze dingen mist, die ze zo goed mogelijk zal toevoegen. 375 

Pol Muffels zat in de meerdaagse excursiecommissie. Hij erkent het probleem met het opdelen van de 376 

commissie en is blij met de nieuwe methode. De manier van afgelopen jaar is niet aan te raden, omdat 377 

het niet efficiënt. Het jaarverslag is bedoeld om terug te koppelen aan toekomstige generaties, maar 378 

ook voor activiteitenverslagen. Hij vindt het jammer dat er voor de meerdaagse excursie geen formeel 379 

terugkoppelmoment is geweest. 380 

Merel van ’t Leven geeft aan dat er een uitgebreide evaluatie is geweest met de commissie en twee 381 

bestuursleden. 382 

Pol Muffels wil weten of dat in het draaiboek is gekomen. 383 

Stan van Moorsel geeft aan dat er genotuleerd staat dat de commissie een overdrachtsdraaiboek zou 384 

maken. 385 

Pol Muffels moet dat dan nog met zijn oude commissie bespreken. 386 

Ruud Penders weet niks van de excursie naar BuZa, maar concludeert dat het vooral te laat was met 387 

als subreden de constitutieborrel. Hij wil weten of het stukje dan klopt. 388 

Bob Smits geeft aan dat ze voor de excursie naar Parijs ook een verplichting hadden op het M-feest, 389 

en hij na drie bier toch zat in de bus zat. De hoofdreden is dat het te laat in de jaarplanning stond. 390 

Ruud Penders vraagt of er dus al andere activiteiten waren. 391 

Bob Smits verduidelijkt dat het te laat om genoeg ismi te verzamelen. 392 

Ruud Penders vindt de constitutieborrel een bijreden en dat heeft niks met de jaarplanning te maken. 393 
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Daan Bouwer wil als lid van de bewuste commissie toevoegen dat de excursie niet te laat was, maar 394 

niet paste in de jaarplanning. 395 

Bob Smits geeft aan dat ze als bestuur te laat zijn begonnen met plannen. 396 

Dyon Bambacht hoort veel verhalen. Hij vat samen dat de commissie een kant en klare activiteit aan 397 

het bestuur heeft geboden en dat die niet is doorgegaan doordat het bestuur nalatig is geweest met 398 

promoten. 399 

Thom Dijkstra ziet in de laatste zin dat er spanningen waren binnen de commissie. 400 

Bob Smits heeft geen idee, omdat hij zich hier buiten heeft gehouden. Merel van ‘t Leven en Stan van 401 

Moorsel waren de organisatie. 402 

Stan van Moorsel denkt dat Merel van ’t Leven heeft bedoeld dat de communicatie vanuit het bestuur 403 

soms onduidelijk was en dat er onduidelijkheid binnen de commissie bestond, aangevuld met zijn eigen 404 

niet relaxte gedrag. 405 

Merel van ’t Leven wilde niet persoonlijk worden in de precieze spanningen. 406 

Thom Dijkstra vindt dat dit haar siert en dat ze zeker geen namen in het jaarverslag moet noemen, 407 

maar wel redenen als het draaiboek moet opschrijven als aandachtspunt voor het nieuwe bestuur. 408 

Bob Smits vindt dat Thom Dijkstra hier gelijk in heeft. 409 

 410 

Pagina 16 411 

Lars Meijer weet dat hij vaak kritisch is, maar wel rechtvaardig. Hij vindt het echt goed dat er na de 412 

halfjaarlijkse ALV goed werk is geleverd door het bestuur en de lezingcommissie. 413 

Bob Smits bedankt Lars Meijer voor het compliment. 414 

Edwin Jans is benieuwd waarom zich voor de lezing- en debatcommissie alleen maar eerstejaars 415 

hadden aangemeld. 416 

Bob Smits geeft aan dat er in zijn debatcommissie ook alleen eerstejaars zaten, omdat anderen daar 417 

geen behoefte aan hadden. 418 

Jordi Uijens stipt de lezingcommissie van het jaar daarvoor aan, met hetzelfde verhaal. 419 

 420 

Pagina 17 421 

Lars Meijer is nu weer minder positief. Hij zat in de reiscommissie, waar problemen met mensen waren, 422 

wat onbegrijpelijk is. Hij wil weten wat voor PowerPoint mensen verwachten bij de bekendmaking van 423 

de reis. Als het niet genoeg was, wat verwachten leden dan. Op reis ga je wat dingen doen, zoals 424 

formele activiteiten, slaap je half, ga je het uitgaansleven ontdekken en geniet je ervan. 425 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de tweede PowerPoint naar haar idee volledig was, maar dat ze toch 426 

van meerdere leden had gehoord dat het niet genoeg was. Ze heeft niet doorgevraagd wat er miste, 427 

dus ze kan hier ook geen antwoord op geven. 428 

Bob Smits vindt dit een mooie vraag voor de nieuwe commissie en het nieuwe bestuur. 429 

Lars Meijer wil aan Dominic Kok vragen wat hij van zo’n presentatie verwacht. 430 

Dominic Kok geeft aan dat hij niet bij die presentatie is geweest. 431 

Lars Meijer geeft aan dat de meeste mensen niet eens kijken, dus dat ze er ook niet meer van kunnen 432 

verwachten. 433 

Bob Smits vindt dit een mooie vraag voor de nieuwe commissie zelf. 434 

Thom Dijkstra vindt dit een leuke discussie voor bij het beleidsplan. Hij leest verder dat er mogelijk 435 

minder mensen meegingen door het leenstelsel. Hij wil weten of de eigen bijdrage dan niet te hoog 436 

was. 437 

Bob Smits vraagt zich af hoe de eigen bijdrage lager kan. 438 
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Merel van ’t Leven denkt dat he qua reis niet mogelijk is om het voor minder dan 325 euro te 439 

organiseren, als zelfde soort reis. Misschien moet er voortaan rekening gehouden worden met minder 440 

mensen. Over een aantal jaar kan er gekeken worden hoe het zit en dan kan het beleid aangepast 441 

worden. 442 

Stan van Moorsel denkt niet dat het gaat om de eigen bijdrage. In zijn ogen is dit het minimum, en 443 

lager kan het niet. Het bedrag is alsnog best een drempel, ongeveer een maand huur, dus hij begrijpt 444 

wel dat mensen wel twee keer nadenken. Nu waren er vooral minder eerstejaars en dat komt 445 

waarschijnlijk daardoor. 446 

Bob Smits geeft aan dat dit ook gepeild is bij andere verenigingen. 447 

Thom Dijkstra vindt dit een goed antwoord en wil dit ook in het jaarverslag zien. 448 

Bob Smits zegt dit toe. 449 

Dominic Kok mist bij de PiP-commissie hoe het bestuur terugkijkt op de commissie en het PvP en hoe 450 

de voorzitter terugkijkt op de verhouding tussen de commissie en het ismusbestuur. 451 

Bob Smits vond het prettig om met Dominic Kok samen te werken. Hij heeft goed gewerkt voor het 452 

congres en hij vond de verhouding tussen bestuur en commissie, oftewel tussen hem en Dominic Kok, 453 

goed gaan. Hij geeft Ruud Walvius mee om ook een betere band met het PiP-commissielid te creëren. 454 

Het afgelopen jaar was hij de voorzitter van het PvP, en hij vond dat de relatie tussen het PvP en de 455 

PiP-commissie soepeler kon lopen. Dit lag meer aan de afgevaardigde namens het PvP in de commissie. 456 

Desalniettemin is er een mooi congres neergezet, waar hij heel trots op kan zijn. 457 

Pol Muffels vindt dat het bestuur wel voorzichtigheid moet baren in de discussie over het leenstelsel. 458 

We zijn allemaal wetenschappers in spe, en dus weten we dat één jaar nog geen trend is. Daarom 459 

moeten we voorzichtig zijn met conclusies, omdat het misschien dit jaar wel volle bak zal zijn. Het lijkt 460 

hem verstandig om dit jaar nog aan te houden hoe het altijd gaat. 461 

Ruud Penders vraagt of iedereen in het nieuws gezien heeft dat een bepaalde partij voor het 462 

herinvoeren van de basisbeurs is. In het vervolg moet er eerst een datum naar de vakgroep gestuurd 463 

worden, dan wordt het vinden van docenten ook makkelijker. 464 

Bob Smits gaat ervan uit dat Ruud Penders het over het CDA heeft en wil dit punt doorschuiven naar 465 

de bespreking van het beleidsplan. 466 

Merel van ’t Leven geeft aan dat dit in het verslag staat. 467 

 468 

Pagina 18 469 

Dyon Bambacht vraagt zich af of de sponsorcommissie nog wel bestaansrecht heeft. 470 

Bob Smits vindt dat zeker wel, aangezien die komend jaar weer gevuld is met leden. 471 

Dyon Bambacht heeft nog een extra vraag, want hij vond het antwoord veel te kort. Het valt hem op 472 

bij Unit P in combinatie met meerdere commissies dat de promotie vaak laat was. Hij wil weten of dat 473 

aan het bestuur of aan de commissie lag. 474 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur met vijven hier niet optimaal in gehandeld heeft. 475 

Merel van ’t Leven geeft aan dat dat absoluut niet aan de commissie lag. De fout was dat alle details 476 

bekend moesten zijn voor Unit-P gevraagd werd, wat goed verbeterd is in het tweede halfjaar. 477 

Lars Meijer twijfelt wel aan het bestaansrecht van de sponsorcommissie. In voorgaande jaren was de 478 

commissie goedgevuld, maar nooit met effect. Hij vindt het goed dat de commissie weer gevuld is, 479 

maar dit jaar moet blijken of de commissie bestaansrecht heeft. 480 

 481 

 482 

 483 
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Pagina 19 484 

Lars Meijer wil weten of het SOFv echt nodig is voor de inzichten die beschreven staan in het verslag.  485 

Bob Smits was zelf ook niet helemaal tevreden met de antwoorden. 486 

Lars Meijer vraagt waarom het er dan in staat. Het bestuur heeft er niet veel aan gehad en kan beter 487 

aanraden waar ze wel iets aan gehad hebben. 488 

Bob Smits heeft tijdens vele ALV’s gehoord dat de stukken wat uitgebreider moesten, dus ook met 489 

voorbeelden. De ALV’s van het SOFv waren niet altijd zinvol, maar wel gezellig. Hij baalde ervan dit 490 

punt te hebben ingebracht zonder al te veel bijval. 491 

Lars Meijer vindt dat het bestuur best mag schrijven dat iets kut is. Hij vindt het SOFv gewoon een 492 

flutorganisatie, waar iedereen heen gaat voor de naborrel en de JFV om vragen te stellen en irritant te 493 

zijn. 494 

Thom Dijkstra vindt dat dit antwoord in het verslag moet staan. 495 

Bob Smits heeft dit toch proberen te omschrijven. 496 

Ruud Penders vond het stuk over het SOFv leuk om te lezen en vindt het samenwerkingsverband heel 497 

nuttig. Het is het doel van het SOFv om samen sterk te staan en denkt dat de reactie van Lars Meijer 498 

gestoeld is op persoonlijke frustratie. Naar zijn idee is het SOFv positief. Hij heeft nooit bierdrinkende 499 

gekkigheid meegemaakt en vindt de contributie goed besteed geld. 500 

Bob Smits wil deze discussie stoppen, omdat het al besproken is. Of het positief of negatief is, is aan 501 

het nieuwe bestuur om te bepalen. Hij vond het niet altijd nuttig maar wel goed om bij te blijven. 502 

Dominic Kok vraagt of er door het PvP nog wordt gewerkt aan een site, aangezien daar na de laatste 503 

keer nog niks mee is gedaan. 504 

Bob Smits geeft aan dat dat proces ook zonder hem doorgegaan. 505 

Dominic Kok geeft aan dat dat niet in het verslag staat, maar wel relevant is. Geen van de leden heeft 506 

een idee wat er gebeurd met de bijdrage van ismus aan het PvP, wat 100 euro per jaar is. 507 

Bob Smits geeft aan dat dit geen PvP ALV is. Hij snapt het belang ervan, maar het is wel een ismus ALV, 508 

en ismus betaalt aan meerdere instanties contributie. 509 

Ruud Penders hoopt dat Bob Smits dit niet meent. Het PvP is een samenwerkingsverband tussen 510 

landelijke verenigingen en bestaat uit de voorzitters. Er gaat 100 euro ismusgeld naartoe, dus hij kan 511 

er net zoveel vragen over stellen als hij wil. Hij denkt dat Bob Smits het niet helemaal snapt. 512 

Bob Smits geeft aan dat hij de begroting van PvP niet bij zich heeft. 513 

Ruud Penders vindt dat hij dat dan moet uitzoeken en presenteren. Hij vindt het positief dat de locatie 514 

van het PiP-congres gaat rouleren. Daarmee is de afspraak van vijf jaar geleden, waar nooit iets mee is 515 

gedaan, in ere hersteld. Hij vindt het goed dat het PvP druk bezig is met professionalisering, maar hij 516 

vindt het proces wel slordig. De pagina van het PiP-congres had ook de PvP Facebook kunnen worden, 517 

want het congres is een activiteit van het PvP. Een site bouwen kost geld, en een nieuwe site hadden 518 

ze gewoon kunnen maken van de PiP-site. 519 

Bob Smits geeft aan dat dat laatste bekeken is door het PvP. Dat is moeilijk en kost nog meer geld dan 520 

een nieuwe site. 521 

Ruud Penders vindt het goed dat het PvP een extra activiteit heeft georganiseerd. Hij wil weten hoe 522 

het nu financieel is met de bende. De kascontrolecommissie is niet professioneel, en hij vindt dat een 523 

capabele groep nogal lacherig doet over een kasco. 524 

Bob Smits geeft aan dat hij dit na de halfjaarlijkse ALV heeft meegenomen naar Utrecht. De reacties 525 

van de andere drie waren lacherig, maar er is nu een kasco. Het PvP heeft een penningmeester, 526 

voorzitter en secretaris. De andere twee zorgen nu voor de controle van de penningmeester. 527 
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Ruud Penders is niet tevreden met dit antwoord. Hij vindt dat de penningmeesters dit ook kunnen 528 

doen. 529 

Bob Smits heeft hier serieus naar gekeken. 530 

Ruud Penders wil weten of het PiP-congres goed is afgeleverd. 531 

Bob Smits bevestigt dit. 532 

Ruud Penders wil weten hoeveel geld het PvP in de kas heeft. 533 

Bob Smits weet dat zo niet. 534 

Pol Muffels wil ook zijn complimenten geven voor die extra activiteit. Er waren niet veel mensen, maar 535 

hij was wel enthousiast, ook al had hij het idee dat het niks zou worden. Ook heeft het nog een mooi 536 

vervolg gekregen door de spreker van de PvdA. Hij wil graag zeggen dat de activiteit prima was, maar 537 

dat als het PvP meer wil leven onder de leden, er dit keer meer promotie moet zijn. 538 

Bob Smits geeft aan dat het de eerste keer was, met als hindernis de komst uit verschillende steden. 539 

Er is een draaiboek gemaakt met wat goed en niet goed ging en die is naar de secretaris van het PvP 540 

gegaan. 541 

 542 

Pagina 20 543 

Ruud Penders kreeg twee maanden geleden een Facebookbericht vanuit het IAPSS of hij een brief 544 

wilde inscannen. Er lag een hele stapel post voor het IAPSS en hij wil weten hoe dat kan. 545 

Bob Smits geeft aan dat de brieven bezorgd worden bij het secretariaat, en hij wist dat niet. In het 546 

begin van het jaar is er contact geweest met de voorzitter van het IAPSS, en later is de kast leeg 547 

gehaald. Het bestuur was te laat om het eerste congres nog bij te wonen. Rens Verhaegh en Stan van 548 

Moorsel zijn naar Berlijn gegaan om ismus te vertegenwoordigen, en dat was het contact met het 549 

IAPSS. 550 

Ruud Penders geeft aan dat Bob Smits als voorzitter de verantwoordelijke is voor het IAPSS. 551 

Bob Smits geeft aan dat die verantwoordelijkheid dit jaar bij de commissaris externe betrekkingen lag. 552 

Stan van Moorsel wil wel wat vertellen over Berlijn. Er waren afgelopen jaar twee congressen, beide 553 

tijdens een tentamenweek. Naar de tweede zijn hij en Rens Verhaegh afgereisd, twee dagen lang, om 554 

het academisch congres te bezoeken en de ALV de volgende dag. Die heeft vier uur geduurd, met als 555 

Nederlandse vertegenwoordiging ismus en Machiavelli, die zich constructief lieten gelden op de ALV. 556 

Na afloop van het congres is er contact gehouden met de organisator van het congres, die blij was dat 557 

ismus er weer bij was. Het nieuwe bestuur van het IAPSS was ook enthousiast, dus ze hadden er veel 558 

eerder aan moeten beginnen. 559 

Ruud Penders leest alleen dat er in april twee bestuursleden naar het congres zijn gegaan, en geeft 560 

mee er bij te zetten dat het in de tentamenweek viel. Ook is er niet voor gepromoot, waar het bestuur 561 

de volgende keer wel voor moet zorgen. 562 

Dyon Bambacht wil zich aansluiten bij Ruud Penders, die het gras voor zijn voeten wegmaait. Hij vindt 563 

het goed om te horen dat Stan  van Moorsel een leuke tijd heeft beleefd, en nu moeten de leden 564 

enthousiast gemaakt worden. Daar is meer promotie voor nodig. 565 

Casper Veenhuysen is benieuwd naar de ontwikkelingen met de brief van SPiL en Machiavelli. 566 

Bob Smits wil hier nu niet te ver op ingaan. 567 

Lars Meijer verduidelijkt dat zijn motie hier niets mee te maken heeft. 568 

Bob Smits geeft aan dat beiden nog steeds lid zijn. Het bestuur heeft de brief toen niet getekend, maar 569 

er wel uitgebreid contact over gehad. Hij is blij dat ismus lid is gebleven. 570 

 571 

 572 
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Pagina 21 573 

Lars Meijer heeft een vraag over de SVM. Hij weet dat Rens Verhaegh de afgevaardigde was, maar hij 574 

wil zijn vraag genotuleerd zien. Hij vond de poolparty een kulactiviteit, maar de promotie vanuit het 575 

bestuur was niet echt actief voor zijn gevoel. Aan de andere kant vindt hij dat als je zoiets organiseert, 576 

je ook nog iets kunt doen wat er tegenover staat, zoals een lezing. 577 

Dyon Bambacht vindt dit een makkelijke gedachtegang. Hij geeft aan dat ismus lid is van de SVM en hij 578 

wil weten of er ALV’s geweest zijn. 579 

Jordi Uijens geeft aan dat de SVM maar één ALV per jaar heeft. 580 

Bob Smits geeft aan dat er dus weinig aan te doen was. 581 

Dyon Bambacht denkt dat Bob Smits dan niet snapt hoe een ALV werkt. Hij had een ALV kunnen 582 

uitvragen. 583 

Luuk Scholman geeft aan dat er dit jaar ook een halfjaarlijkse ALV is, dus dat het dan beter zal gaan. 584 

Lars Meijer vindt dit een goed antwoord, maar daar heeft niemand dit jaar meer iets aan, dus hij wil 585 

zich een beetje aansluiten bij Dyon Bambacht. Wie er ook afgevaardigde is, het bestuur moet weten 586 

wat er speelt. Nu is Rens Verhaegh niet aanwezig, dus heeft het bestuur zich niet goed kunnen 587 

voorbereiden, maar voorzitter moet wel een beetje weten wat er speelt. 588 

Bob Smits geeft aan dat dit gaat over een specifieke activiteit van de SVM en hoe dat gedaan is. Dat 589 

vindt hij nogal ver in details treden. 590 

Ruud Penders wil weten wat het bestuur vond van de poolparty en de gezamenlijke sportdag. 591 

Bob Smits vond de sportdag leuk, die om het jaar plaatsvindt. De poolparty was vooral een activiteit 592 

van Synergy en de ESV, waar het bestuur bedenkingen bij had. Ze zijn maar met vieren geweest, maar 593 

het was wel gezellig. 594 

Ruud Penders wil weten hoe het dan is gegaan binnen de SVM. In zijn jaar wilden ze met vieren een 595 

cantus, maar de ESV niet en dus gebeurde het niet. Hij is benieuwd hoe dat nu gegaan is. 596 

Bob Smits weet dit wel. Het contact binnen de SVM verliep stroef met de ESV en Synergy. Zij wilden 597 

hun mening heel erg doordrukken en de anderen tenietdoen, zo is de verhouding geweest. 598 

Ruud Penders vindt dat toch falen, aangezien iedereen één stem heeft. 599 

Bob Smits geeft aan dat BOW en Mundus vaak meegingen in die stem, waardoor het vier tegen één 600 

werd. 601 

Ruud Penders ziet dit niet staan in het verslag en vraagt zich af hoe de ALV van vorige week was. 602 

Stan van Moorsel geeft aan dat de enige reden voor een poolparty was dat het SVM te veel geld heeft, 603 

richting de 10.000 euro. Alleen ismus was tegen en er is geen veto-systeem. Het was geen succes voor 604 

ismus, en daarbij heeft hij als penningmeester zijn twijfels bij de afname van het eigen vermogen. 605 

Ruud Penders vraagt zich af waarom het bestuur niet weer iets gaat organiseren voor M-feesten. Hij 606 

wil de pre-M-feest borrels wel terug, die werden niet slecht bezocht. 607 

Lars Meijer vindt dat als het bestuur bedenkingen heeft bij een poolparty, je Rens Verhaegh naar de 608 

vergadering moet sturen met als insteek om iets anders te regelen, zoals een lezing tegelijkertijd. 609 

Pol Muffels wil zich aansluiten bij Lars Meijer. Het had hem goed geleken om er dan quid pro quo van 610 

te maken. Spreek uit dat het geen zin heeft en doe een ander idee, zodat je elkaar tegemoet kunt 611 

komen. 612 

Bob Smits vindt dat Pol Muffels gelijk heeft en dit is voor het grootste deel gebeurd, maar hij vraagt 613 

zich af wat te doen bij vier tegen één. 614 

 615 

 616 

 617 
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Pagina 23 618 

Luuk Kaffener geeft aan dat de bierproeverij en het M-feest er twee keer instaan met verschillende 619 

aantallen. 620 

Bob Smits verontschuldigt zich voor dit slordigheidje en geeft aan dat het ledental bij M-feesten 621 

moeilijk bij te houden is. 622 

 623 

Jaarverslag als geheel 624 

Lars Meijer vindt het een goed jaarverslag op de genoemde punten na en hoopt dat alles aangepast 625 

zal worden. Het valt hem op dat verslagen nooit echt aangepast worden voor op de site. Als het niet 626 

gewijzigd wordt, vindt hij dat een beetje jammer. 627 

Bob Smits snapt dit punt. 628 

Ruud Penders heeft veel gezegd, maar vindt het een goed jaarverslag. Het bestuur is heel eerlijk 629 

geweest en het is nooit leuk om fouten toe te geven. Ze hebben zich flink laten zien na de halfjaarlijkse 630 

ALV. 631 

Thom Dijkstra wil zich ondanks alle genoemde punten aansluiten bij Lars Meijer en Ruud Penders. 632 

Ondanks alles was het een goed jaar en alles is goed opgeschreven, dus wil hij het bestuur bedanken 633 

voor het goede stuk. 634 

 635 

Stemming Jaarverslag 636 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 637 

Jordi Uijens leest het quorum voor. 638 

 639 

Stemgerechtigden aanwezig: 39 640 

Stemgerechtigde machtigingen: 27 641 

Stemgerechtigden totaal: 66 642 

 643 

Voor: 53 644 

Tegen: 1 645 

Onthouding: 12 646 

 647 

Het jaarverslag is aangenomen met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen. 648 

 649 

Bob Smits schorst de vergadering om 21.07 uur. 650 

 651 

Bob Smits heropent de vergadering om 21.21 uur. 652 

 653 

Bespreking Financieel Jaarverslag 654 

Bob Smits geeft aan dat het financieel jaarverslag per pagina besproken zal worden. 655 

 656 

Kaft 657 

Ruud Penders valt het op dat de namen gecentreerd staan naar rechts en wil weten of dat geen kant 658 

kiezen is. 659 

Jordi Uijens geeft aan dat centreren naar rechts niet mogelijk is. 660 

Bob Smits geeft aan dat de namen op het jaarverslag links staan en op het financieel jaarverslag rechts, 661 

dus dat dat samen neutraal is. 662 
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Pagina 3 663 

Dyon Bambacht wil, vooruitlopend op de motie, weten hoe het bestuur kijkt naar het IAPSS-fonds en 664 

waarom dat niet gebruikt is. 665 

Stan van Moorsel licht toe dat het fonds wel gebruikt is, maar dat de SNUF-subsidie nog niet binnen is. 666 

Hij vindt zijn mening over het fonds niet interessant voor dit moment. 667 

Lars Meijer geeft aan dat dit niets te maken heeft met de motie. 668 

 669 

Pagina 4 670 

Lars Meijer wil als algemeen lid van de kascontrolecommissie en oud-bestuurder iets meer info 671 

verschaffen. Voor het Call me MEBi-feest in 2015 is er besloten om decoraties aan te schaffen. ismus 672 

heeft deze voorgeschoten, en één van de vier andere verenigingen heeft niet terugbetaald. Dit wil hij 673 

terugkoppelen aan de SVM, wat eerder ter sprake is gekomen. Deze vereniging wil wel veel invloed, 674 

maar niet betalen. Misschien is het tijd om als ALV een statement te maken: BETAAL! 675 

Ruud Penders vraagt of dit gaat over die zeventien euro van de ESV. 676 

Lars Meijer vindt dit zo kinderachtig. 677 

 678 

Pagina 5 679 

Ruud Penders is benieuwd wat de reden is van het niet terugbetalen. 680 

Stan van Moorsel heeft de kosten destijds voorgeschoten en had met Mundus en BOW geen 681 

problemen, maar de penningmeester van de ESV was gewoon een droeftoeter. Bij leden heeft hij een 682 

stok achter de deur, maar bij externe partijen niet. Op een gegeven moment had hij zoiets van laat 683 

maar, in de goede hoop dat de nieuwe penningmeester het wel zou overmaken. 684 

Pol Muffels wil weten of er al contact met de nieuwe penningmeester over is geweest. 685 

Stan van Moorsel moet bepaalde zaken na afloop van de ALV afhandelen. 686 

Ruud Penders wil weten of de penningmeester van de ESV de oproep negeert of dat hij niet wil betalen. 687 

Bob Smits vindt kinderachtig een goed woord. 688 

Lars Meijer vindt dat je dan als vereniging een statement moet maken. ismus organiseert graag feesten 689 

met de ESV en is wel naar de poolparty gekomen, maar het is belachelijk dat het lullige bedrag van 690 

zeventien euro niet terugbetaald wordt. Als vereniging wil hij stelling nemen, met een brief 691 

ondertekend door de hele ALV aan de ESV. 692 

Ruben Meijerink geeft aan dat de banden van het nieuwe bestuur met de ESV best wel prima zijn, en 693 

zal de penningmeester aanspreken. Hij heeft er vertrouwen in dat hij dat geld binnen een paar dagen 694 

heeft. 695 

Marten Porte wil voorstellen om eerst contact met de ESV op te nemen en daarna pas als ALV in actie 696 

te komen. 697 

Dyon Bambacht vindt dat terecht, maar de kwestie loopt wel al een jaar. 698 

Bob Smits denkt dat als met het nieuwe bestuur de banden goed zijn, je dit beter op een 699 

vriendschappelijke manier kunt afhandelen. 700 

Ruud Penders wil als ALV nog geen zeikerd zijn, aangezien Ruben Meijerink net begint. 701 

Ruben Meijerink weet niet of het nieuwe bestuur van de ESV hiervan weet en vindt het netjes om het 702 

eerst zelf te vragen. 703 

Thom Dijkstra geeft aan dat de volgende ALV pas over een halfjaar is. Als het geld over twee maanden 704 

niet binnen is, kan het bestuur een brief schrijven namens de ALV. 705 

Bob Smits wil dit na de wissel bespreken, anders doet hij toezeggingen namens het nieuwe bestuur. 706 

 707 
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Pagina 7 708 

Ruud Penders is niet de beste in resultatenrekeningen. Bij de RAGweek staan kosten en opbrengsten, 709 

hij is benieuwd hoe dat zit. Daarnaast wil hij weten waarvoor de 30 euro bij Studentstem is. 710 

Stan van Moorsel heeft eerst een algemene opmerking. Het lijkt hem het beste als iedereen vragen 711 

over cijfers even vasthoudt, aangezien het meeste wordt toegelicht op andere pagina’s. De RAGweek 712 

is een stichting die elk jaar een week vol activiteiten organiseert, waarvan de opbrengsten ten bate 713 

komen aan een goed doel. ismus heeft als eetactie soep verkocht en ook een spellenavond 714 

georganiseerd, waarvan de opbrengst naar de RAGweek is gegaan. De verkoop van de soep viel tegen, 715 

omdat dat op maandag was. 716 

Ruud Penders snapt de kosten niet helemaal. 717 

Stan van Moorsel heeft de precieze cijfers ook niet paraat. Er is een leuk bedrag naar de RAGweek 718 

gegaan. Studentstem heeft ieder jaar een activiteit met betrekking tot verkiezingen, maar het 719 

afgelopen jaar waren er geen verkiezingen, dus is er geen activiteit georganiseerd. Deze kosten zijn 720 

gemaakt voor het annuleren van de website. Die bestond niet, maar er moesten toch altijd 721 

domeinkosten betaald worden, daarom heeft hij dit geannuleerd. Dat leverde een eenmalige nota van 722 

30 euro op, maar nu ligt dit gedoe achter ons. 723 

 724 

Pagina 8 725 

Ruud Penders wil weten waar de 50 euro aan kosten vandaan komen op de post eenjarige leden. 726 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij bij vier leden per ongeluk dubbel de contributie had afgeschreven 727 

en de andere tien euro komt door iemand die na de halfjaarlijkse ALV weigerde te betalen. 728 

Maren Backbier wil haar complimenten geven omdat de resultatenrekening bijna in balans is. 729 

 730 

Pagina 10 731 

Lars Meijer heeft een opmerking over het stuk over de constitutieborrel. Hij hoeft geen reactie, maar 732 

het mag wel. Als het bestuur het jammer vindt dat het zo verlopen is, had het hen gesierd om een klein 733 

beetje terug te betalen. 734 

Bob Smits geeft aan dat die discussie is gevoerd bij de halfjaarlijkse ALV. Toen hebben ze het er heel 735 

uitgebreid over gehad, dat is allemaal terug te vinden in de notulen van Jordi Uijens. 736 

 737 

Pagina 14 738 

Ruud Penders vindt het jammer dat weer vijf mensen zich op het laatste moment afmelden voor het 739 

kennismakingsweekend. Als mensen zo dom zijn om zich in te schrijven en twee dagen van tevoren af 740 

te melden, kunnen ze volgens hem toch gewoon betalen. 741 

Stan van Moorsel geeft aan dat het negatieve resultaat grotendeels voortkomt uit minder inkomsten. 742 

Hij vindt de stelling dat iedereen volwassen is betrekkelijk bij mensen van 18 of 19 jaar. Hij heeft de 743 

bevoegdheid om te zeggen wat ermee moet gebeuren. Bij de excursie en de reis heeft hij ervoor 744 

gekozen om mensen te verplichten om toch te betalen, bij het weekend niet. Het gaat om jonge 745 

mensen met goede wil, die helaas niet mee konden. Zij staan aan het begin van hun studie, en dan is 746 

wat hem betreft geen diensten afnemen niet betalen. Hij vindt het vervelend van dat geld, maar dat is 747 

nu eenmaal zo. 748 

Bob Smits geeft aan dat dit een ding is dat Stan van Moorsel als penningmeester mag beslissen. 749 

Maren Backbier denkt dat je er ook voor kunt kiezen om een deel van de betaling te houden, aangezien 750 

er veel kosten naar de boodschappen gaan. 751 
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Stan van Moorsel vindt dit best een goede tussenoplossing, maar dit is aan elke penningmeester 752 

persoonlijk. 753 

Ruud Penders wil weten of aan deze mensen wel een bericht is gestuurd, zodat ze misschien nog de 754 

helft konden betalen. Hij is het er niet mee eens en vindt het veel geld. 755 

Stan van Moorsel is er niet achteraan gegaan, omdat hij volledig achter zijn eigen gedachtegang staat. 756 

Hij heeft hierover adviezen en ideeën doorgegeven aan Ruben Meijerink. 757 

Ruud Penders vindt dat Stan van Moorsel veel geld heeft laten lopen. 758 

Thom Dijkstra vindt dat het Stan van Moorsel als penningmeester siert dat hij hier rekening mee houdt. 759 

Hij vraagt zich wel af of dit niet binnen de debiteurenregeling valt. 760 

Stan van Moorsel geeft aan dat je daarvoor nog steeds debiteur moet zijn na 30 dagen. Hij heeft deze 761 

vijf leden nooit als debiteur beschouwd, wat gezien de context begrijpelijk is. 762 

Jordi Uijens vraagt zich af of je debiteur bent als je niet aan een activiteit hebt deelgenomen. 763 

Pol Muffels vindt dat in de toekomst het bestuur de lef en de bereidheid moet tonen om verplichte 764 

kosten te specificeren bij het afmelden voor het weekend. 765 

Koen Beekhuis geeft aan dat het nu ligt aan de willekeur van de penningmeester. Het lijkt hem 766 

verstandig om hier vaste regels over op te stellen in het HR. Hij vindt 225 euro een hoop geld en als 767 

mensen er zo makkelijk over doen dan mogen ze het naar hem overmaken. 768 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij als penningmeester bepaalde vrijheden heeft. Functioneren is lastig 769 

genoeg, en hij wil niet in die vrijheid beperkt worden. Hij vindt het goed om het per situatie te bekijken 770 

en maatwerk te bieden. 771 

Ruud Penders heeft een kleine kanttekening. De penningmeester handelt namens het bestuur en het 772 

bestuur handelt namens de ALV. Hij moet zich wel kunnen verantwoorden aan de ALV, waarom hij er 773 

zo over heeft nagedacht. 774 

Bob Smits geeft aan dat dit als bestuur besloten is. 775 

Stan van Moorsel geeft aan dat je dit moet bespreken als bestuur, maar hij voert het uit. Hij kan het 776 

prima verantwoorden, maar er zullen altijd andere meningen zijn. 777 

Koen Beekhuis vindt het een beetje onzin om het niet vast te leggen, anders krijg je discussies over 778 

waarom het vorig jaar zo ging en waarom nu niet. Als je bepaalde spelregels zwart op wit hebt, krijg je 779 

geen discussie en hoef je het niet op een ALV uit te leggen. Hij vindt dat je het achteraf veel makkelijker 780 

kunt afdoen, omdat mensen misschien vorig jaar gematst werden en nu niet omdat Ruben Meijerink 781 

een teringlijer blijkt te zijn. Stel dat dit over vier jaar weer gebeurt, dan kun je weer 225 euro afboeken 782 

en dat is zonde. 783 

Maren Backbier vindt dat je dit niet in de regeltjes hoeft op te nemen. ismus is een kleine vereniging 784 

voor studenten. Dit kan altijd gebeuren, maar het kan ook 500 jaar niet gebeuren. 785 

Thom Dijkstra geeft aan dat er al een debiteurenregeling is. 786 

 787 

Geheel 788 

Ruud Penders heeft twee vragen. Hij ziet bij onvoorziene inkomsten 663 euro staan en bij onvoorziene 789 

uitgaven 840 euro. Hi wil weten waarom en wat dit precies is. 790 

Stan van Moorsel geeft aan dat dit wel uitgelegd staat en dat het saldo binnen de begroting blijft. Dit 791 

zijn gevallen waarin restituties hebben plaatsgevonden, met geld dat niet voor ismus was. Hij en Rens 792 

Verhaegh zijn naar Berlijn gegaan en hebben daar de kosten van het hostel voorgeschoten met de 793 

ismuspas. Zodra de studiefinanciering binnen was, is dit teruggegeven. De 182 euro die het echte 794 

verschil is, is ruim binnen de norm. 795 

Ruud Penders snapte niet wat er stond. Het saldo is volgens hem toch anders. 796 
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Stan van Moorsel geeft aan dat dit dingen zijn die je tegen elkaar kunt wegstrepen. 797 

Ruud Penders vindt dat Stan van Moorsel het vrij normaal vindt dat je met de ismuspas dingen pint. 798 

Volgens hem mag dat toch absoluut niet, dat is één van de domste dingen die je kunt doen. 799 

Stan van Moorsel is het hier in eerste instantie mee eens. Het hoort niet, maar het ging over grote 800 

uitgaven die zij niet konden bekostigen en aantoonbaar met ismus te maken hadden. Deze zijn binnen 801 

een week teruggegeven. Hij heeft dit met de beste intenties gedaan. Het is zeker niet handig, maar hij 802 

heeft het wel zo gedaan. 803 

Ruud Penders ziet dit niet terug in de tekst, wat hij jammer vindt. Hij heeft altijd geleerd dat een 804 

penningmeester nooit iets met die pas mag betalen. Hij vindt het echt heel erg, maar het staat vooral 805 

niet in de tekst. Als hij er niet naar had gevraagd, had hij het niet eens gehoord. 806 

Stan van Moorsel geeft aan dat het wel beschreven staat in de tekst, bovenaan bladzijde 10. Het is niet 807 

slim en hij had het erbij moeten zetten. 808 

Ruud Penders herhaalt dat het gaat om iets dat niet mag. 809 

Stan van Moorsel is het ten volste eens met Ruud Penders. Het gaat om een tweemalige transactie die 810 

heeft plaatsgevonden, terwijl hij zelf altijd voor ethiek staat. Het was fout, dat geeft hij toe en hij heeft 811 

het direct hersteld. 812 

Luuk Mevis vindt dat het een beetje minder erg gemaakt wordt dan het is. Het is nu allemaal goed 813 

gegaan, maar het kan echt niet en moet in de toekomst niet meer kunnen. 814 

Thom Dijkstra is het in zekere zin eens met Luuk Mevis, maar het kwalijke is dat het niet in de stukken 815 

staat. Hij gelooft in de beste intenties van Stan van Moorsel, maar het kan gewoon niet. ismusgeld is 816 

ismusgeld, en dat gebruik je niet voor persoonlijke zaken. Zet het in ieder geval in de stukken, dan kan 817 

er een eerlijke discussie plaatsvinden. 818 

Stan van Moorsel dacht dat er genoeg in stond, maar is het er mee eens. Het was een grote fout en 819 

het had beter in het verslag moeten staan. 820 

Dyon Bambacht geeft aan dat de kascontrolecommissie deze transactie ook gevonden heeft, en dat 821 

die gelukkig is. terugbetaald, ook al hebben er een paar maanden tussen gezeten. Daarom is het ook 822 

niet vermeld in de kascobrief. Hetzelfde is ook gebeurd met de truien voor de lustrumcommissie. Hij 823 

zegt dit niet om Stan van Moorsel af te branden, maar om te vermelden dat dit echt niet kan. 824 

Stan van Moorsel is het met iedereen eens. 825 

Maren Backbier geeft aan dat één keer een foutje kan zijn, maar dat twee keer echt niet kan. Ze vindt 826 

het schandelijk dat een penningmeester dit doet, ook omdat er meer penningmeesters geweest zijn 827 

waarbij het allemaal shady is gegaan. Dit doe je gewoon niet. Er mogen excuses in het verslag komen 828 

te staan en uitleg dat het twee keer is gebeurd. 829 

Ruud Penders vindt dat het bestuur ook verantwoordelijk is voor wat er is gebeurd. Het mea culpa 830 

gelooft hij, maar dan zegt Dyon Bambacht dat er ook truien zijn voorgeschoten. Hij wil weten wat hij 831 

als ALV nog voor middelen heeft om hier iets aan te doen. Hij wil niemand iets aan doen, maar hij kan 832 

er ook niets meer aan doen. 833 

Stan van Moorsel zet zijn mea culpa nogmaals kracht bij. Het gaat letterlijk over de aankomst in Berlijn, 834 

waarbij beiden niet genoeg geld op de rekening hadden, dus hebben ze het bedrag met de ismuspas 835 

voorgeschoten. Toen hij de lustrumkleding ging ophalen was zijn eigen pas kapot, dus hij heeft dit snel 836 

voorgeschoten en het ook meteen terugbetaald. 837 

Ruud Penders vindt het kwalijk dat hij dit niet eerder heeft gezegd. Stel dat deze dingen niet gezien 838 

worden, dan kan er van alles mis zijn. 839 
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Stan van Moorsel had er bij beide besluiten direct spijt van en heeft het in overleg met de 840 

kascontrolecommissie terugbetaald. Hij had nooit kwade intenties, maar is het wel volledig met Maren 841 

Backbier eens. 842 

Ruud Penders geeft aan dat je als bestuur een verslag aflevert. Als voorzitter moet je hier keihard in 843 

gaan, hij zou zijn penningmeester na de eerste keer al apart hebben genomen en er iets aan gedaan 844 

hebben. Hij zou zeggen dat het niet kan, want als voorzitter moet je dat weten. Hij vindt het ook een 845 

falen van de rest van het bestuur. 846 

Bob Smits heeft hier een gesprek met Stan van Moorsel over gehad, en het geld is binnen een paar 847 

weken teruggestort. 848 

Ruud Penders wil weten wat een paar weken zijn. 849 

Stan van Moorsel vindt dat hij er nu alles over gezegd heeft, het is niet het slimste wat hij heeft gedaan. 850 

Thom Dijkstra weet niet wat hij nu moet zeggen. Hij vindt het dapper dat Stan van Moorsel dit toegeeft, 851 

maar er is geen verslag van gelegd. Hij moet het er echt in zetten, dan kunnen mensen er pas goed 852 

commentaar over geven. Hij vindt het een erg kwalijk punt, en sluit zich aan bij de rest. Hij vraagt aan 853 

Stan van Moorsel of het direct gemeld is en aan de rest hoe er op gereageerd is en wat er aan gedaan 854 

is om het de tweede keer te voorkomen. 855 

Stan van Moorsel belooft dat het in het verslag gaat komen, hij dacht dat het zo voldoende was. Hij 856 

heeft er melding van gemaakt in bestuursvergaderingen. Hij vindt dat er nu een beeld wordt geschetst 857 

van recidive voor persoonlijk gebruik. Het waren twee transacties, het was voor ismus en er is melding 858 

van gemaakt. 859 

Thom Dijkstra wil weten hoe Bob Smits hierin staat, aangezien het onder zijn verantwoordelijkheid 860 

gebeurd is. 861 

Bob Smits geeft aan dat Stan van Moorsel gemeld heeft in een BV dat hij geld geleend heeft van ismus 862 

in Berlijn, met de belofte om het meteen terug te storten. Hij heeft nooit getwijfeld aan de oprechtheid 863 

van Stan van Moorsel. De tweede keer ging het om een defecte pas en was het voor leden, dus hij 864 

vindt dat leden geholpen moeten worden. Hij vindt vertrouwen binnen een bestuur belangrijk. 865 

Maren Backbier geeft aan dat er bij ieder antwoord nieuwe informatie bovenkomt. Het gaat erom dat 866 

er geld van ismus gebruikt is om dingen te betalen voor persoonlijke doeleinden. Het maakt haar boos 867 

dat er gedaan wordt alsof er niets aan de hand is, terwijl er melding en excuses hadden moeten 868 

plaatsvinden. 869 

Pol Muffels heeft een punt van orde, hij wil de vergadering voor tien minuten schorsen. 870 

Ruud Penders wil wel schorsen, omdat hij dan kan nadenken wat hij ermee zou doen. Hij twijfelt niet 871 

aan de doeleinden van Stan van Moorsel. Het mag niet, maar hij is niet naar Hawaii gegaan. Maren 872 

Backbier was zijn penningmeester, en als hij zoiets had gedaan, was zij heel boos geworden. Daarom 873 

wil hij weten waarom het bestuur niet heel boos geworden is. Als punt van orde wil hij weten wat er 874 

precies uitgegeven is, waaraan en waarom. Dit is heel belangrijk voor de vereniging. Hij weet zelf niets 875 

van financiën, maar hij weet dat dit niet mag. Hij wil het niet persoonlijk maken, maar het is heel erg. 876 

Bob Smits wil zeggen dat de aanname dat hij er niets van gezegd heeft niet waar is. Hij heeft Stan van 877 

Moorsel erop aangesproken nadat het gebeurd is. Het opzoeken van de cijfers kan niet zonder wifi. 878 

Ruud Penders vindt dat het bestuur het moet proberen op te lossen, in plaats van het zoeken naar 879 

excuses. 880 

Stan van Moorsel weet de cijfers niet tot op de komma nauwkeurig, maar wel tot op tientallen. 881 

Maren Backbier weet niet hoe ze Stan van Moorsel nog kan vertrouwen. 882 

 883 

 884 
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Bob Smits schorst de vergadering om 22.12 uur. 885 

 886 

Bob Smits heropent de vergadering om 22.27 uur. 887 

 888 

Marije Oude Hengel machtigt Maren Backbier 889 

 890 

Jordi Uijens geeft aan dat hoe hoog de emoties ook oplopen, iedereen zich wel aan het spreekrecht 891 

mag proberen te houden, omdat er anders niet te notuleren valt. Dit geldt in het bijzonder voor Ruud 892 

Penders. 893 

Stan van Moorsel wil allereerst zijn excuses maken voor wat er voor de schorsing is gebeurd. Hij weet 894 

dat bepaalde statements gebagatelliseerd overkwamen en dat was niet de bedoeling, maar kwam door 895 

de emoties. Hij heeft tijdens schorsing de bedragen opgezocht. De eerste transactie bedroeg 176,46 896 

euro en werd gedaan op 8 april Berlijn, in het hostel. Dit was bij de aankomst, waarbij ze direct moesten 897 

afrekenen. Dit heeft hij gedaan en terug in Nijmegen heeft hij een plan van betaling gemaakt. Hij heeft 898 

gekeken wanneer hij genoeg geld had daarvoor, en de terugbetaling van Stan van Moorsel heeft 899 

plaatsgevonden op 22 mei en die van Rens Verhaegh op 23 mei. De andere betaling ging om de 900 

lustrumtruien voor zeven man bij Kwestie van Lef, waarbij zijn eigen pas defect bleek te zijn. Dit ging 901 

om 433,93 euro, die betaald werden op 4 juni, en de terugbetaling op 9 juni. De eerste keer was het 902 

anderhalve maand later en de tweede keer direct, omdat hij inzag dat het niet kon. Deze bedragen 903 

zullen in het verslag komen met uitgebreide excuses. Hij beseft ten zeerste zijn fouten en heeft altijd 904 

ethisch gehandeld, zo heeft hij ook de kascontrolecommissie tijdig ingelicht. Hij biedt nogmaals zijn 905 

oprechte excuses aan. 906 

Ruud Penders vindt de opmerking van Jordi Uijens over het spreekrecht flauw, omdat er meer mensen 907 

zich niet aan houden. 908 

Jordi Uijens verduidelijkt dat zijn oproep aan de hele ALV was gericht, omdat er gewoon goed 909 

genotuleerd moet worden. Ruud Penders was voor de schorsing wel degene die het spreekrecht het 910 

vaakst aan zijn laars lapte. 911 

Luuk Mevis was erbij toen de truien opgehaald werden. Hij had niet verwacht dat ze meteen moesten 912 

betalen en toen de pas van Stan van Moorsel defect bleek, heeft hij ook voorgesteld om voor de 913 

commissie de ismuspas te gebruiken. 914 

Stan van Moorsel was al in de stad toen hij erachter kwam dat zijn pas defect was en is direct daarna 915 

naar de Rabobank gegaan. Hij heeft een nieuwe pas aangevraagd, wat een paar dagen duurde, en de 916 

rest binnen de commissie geregeld. Hij heeft dezelfde dag Lars Meijer nog geappt om het te melden. 917 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur met vijven deze fout heeft begaan Hij vindt het heel jammer dat 918 

het zo gelopen is, echt heel erg. Hij hoopt dat iedereen in de gaten heeft dat ze echt hun best gedaan 919 

hebben om de cijfers te vinden. 920 

 921 

Dyon Bambacht leest de brief voor namens de kascontrolecommissie: 922 

 923 

Geachte leden der 56ste  Algemene Leden Vergadering der Studievereniging ismus,  924 

 925 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 926 

het afgelopen boekjaar. De commissie heeft op woensdag 21 september jl. het laatst de boekhouding 927 

gecontroleerd.  928 
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Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die zij in het bijzonder wil 929 

aanstippen: 930 

 931 

I. De boekhouding van het tweede halfjaar is duidelijk verbeterd ten opzichte van het eerste 932 

halfjaar. Dit blijkt uit het feit dat er geen facturen ontbreken en er een duidelijke verantwoording wordt 933 

afgelegd over de gemaakte transacties. Helaas hebben we wel moeten constateren dat er nog steeds 934 

acht facturen ontbreken van het eerste halfjaar. Hoewel dit heeft plaatsgevonden in het eerste halfjaar, 935 

blijft dit wel onderdeel van het jaarverslag.  936 

 937 

II. Met de ismusreis is dit jaar vreemde valuta verloren gegaan. Het gaat hier om een bedrag van 938 

€73,72. Hoogstwaarschijnlijk is dit verloren gegaan in valutatransacties, waar Hongaarse forints 939 

werden ingewisseld voor euro’s. We willen de aankomende penningmeester meegeven hier meer zorg 940 

voor te dragen en beter op te letten bij het opnemen van vreemde valuta.  941 

 942 

III. Enkele turflijsten waren onduidelijk en/of incompleet. Het gaat hier om de turflijsten voor het 943 

gala en de ovenwanten. Hieruit is niet duidelijk geworden of alle mensen die ovenwanten hebben 944 

aangevraagd deze hebben betaald en afgenomen. Van het gala zijn de contante betalingen slordig 945 

genoteerd in de boekhouding. Op de factuur van de Waagh is er voor één persoon minder betaald dan 946 

dat er daadwerkelijk aanwezig waren volgens de turflijst.  947 

 948 

IV. Het is goed dat er veel geld is uitgegeven dit jaar. Echter is er op sommige posten relatief veel 949 

geld uitgegeven. Hierbij gaat het om de constitutieborrel (waar €419,10 meer is uitgegeven dan 950 

begroot), kennismakingsweekend (€432,41 meer dan begroot) en onvoorziene uitgaven (€840,96). Dit 951 

had voorkomen kunnen worden met een goede begroting per activiteit. Verder wil de commissie graag 952 

aan de aankomende penningmeester meegeven dat er beter per aankoop moet worden bekeken wat 953 

het toevoegt aan de activiteit.  954 

 955 

V. Tot slot willen wij het volgende bestuur meegeven om kritisch te kijken naar de vraag voor 956 

hoeveel mensen een meerdaagse excursie en reis moet worden georganiseerd, omdat vorig jaar is 957 

gebleken dat er bij beide activiteiten meer dan genoeg plaatsen open zijn gebleven, waardoor er te veel 958 

geld is uitgegeven. Wij hebben het vermoeden dat dit een van de gevolgen zijn van het leenstelsel is. 959 

We horen graag hoe het nieuwe bestuurt hierover denkt.  960 

 961 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel jaarverslag goed, en 962 

geeft de ALV het advies om voor te stemmen.  963 

 964 

Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur, en in het bijzonder de penningmeester, de heer 965 

Van Moorsel, bedanken voor de werkzaamheden afgelopen jaar. Ondanks de vervelend verlopen 966 

halfjaarlijkse ALV, is er het tweede halfjaar een stap vooruit gemaakt. Wij willen de aankomende 967 

penningmeester, de heer Meijerink, succes wensen met zijn werkzaamheden en hopen dat hij met veel 968 

zorg en nauwkeurigheid de boekhouding van ismus voortzet.  969 

 970 

Met vriendelijke groeten, 971 

Dyon Bambacht, Joseph Dommeck & Lars Meijer 972 

Kascontrolecommissie 2015-2016 973 
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Thom Dijkstra wil de kascontrolecommissie bedanken voor haar harde werk en het controleren van de 974 

financiën. Hij hoort niet veel over de onvoorziene kosten, wat betreft het gebruik van de pas voor eigen 975 

gebruik. Hij wil weten of de commissie hiervan op de hoogte was. 976 

Dyon Bambacht geeft aan dat de commissie hiervan op de hoogte was, en het heeft opgemerkt toen 977 

het al gecorrigeerd was. Er is wat dit betreft keurig quitte gespeeld en er is contact geweest met de 978 

penningmeester, waarbij hij persoonlijk heeft aangegeven om de uitgaven beter te definiëren. Daarvan 979 

uitgaande geeft de kascontrolecommissie het advies om voor te stemmen. 980 

Ruud Penders wil nog wat zeggen als het in de tijd mag. Volgens hem snapt Bob Smits toch ook wel 981 

dat het ernstig is. Toen hij daar zat ging het om een kleinere fout, en toen duurde het ook lang. Hij 982 

vindt het goed dat alles is uitgezocht en dat ze het nu weten, maar het staat niet op papier. Het moet 983 

eerst besproken worden voor er gestemd kan worden. 984 

Thom Dijkstra is het eens met Ruud Penders, omdat het een dusdanig punt is qua gevolgen. Nu ligt alle 985 

informatie op tafel, waarvoor zijn complimenten, maar hij wil nog steeds weten wat er precies gebeurd 986 

is. Hij vindt dat er niet over gestemd kan worden totdat alle informatie boven is. Dat zorgt misschien 987 

voor vertraging, maar is wel erg belangrijk. 988 

Gijs Kooistra is het ermee eens dat het een groot punt is, maar het is allemaal uitgezocht in de 989 

schorsing. Alle informatie is nu boven, dus hij stelt voor om zo meteen te gaan stemmen. 990 

Ruud Penders wil ergens ook wel tempo maken, maar hij heeft in vijf jaar nog niet zoiets ernstigs 991 

meegemaakt. Vier jaar geleden was er iets veel kleiners waardoor er niet gewisseld werd. Hij vindt dat 992 

de stemming uitgesteld moet worden en er een nieuwe ALV uitgevraagd moet worden. Er moet niet 993 

worden doorgegaan. 994 

Dyon Bambacht realiseert zich dat mensen over deze punten kunnen vallen. De kascontrolecommissie 995 

is misschien te slap geweest in de bespreking met de penningmeester, maar hij wil meegeven dat er 996 

los van dit punt een zo grote stap in de boekhouding is gemaakt door Stan van Moorsel in het afgelopen 997 

halfjaar, dat hij dit niet teniet wil doen door niet te stemmen. 998 

Maren Backbier waardeert Stan van Moorsels moeite na de halfjaarlijkse ALV, maar dat neemt niet 999 

weg dat het een groot punt is. Ze vindt dat er niet na een kleine uitleg gewoon doorgegaan kan worden 1000 

alsof er niets gebeurd is. Het bestuur heeft een grote fout gemaakt, en de kascontrolecommissie heeft 1001 

een grote fout gemaakt door dat niet door te geven. Ze vindt dat er niet gestemd kan worden. 1002 

Dominic Kok denkt dat als het zo’n groot probleem is, de hele ALV het verslag wel weg zou stemmen, 1003 

dus dan zien we het wel. 1004 

Koen Beekhuis denkt dat buiten het feit of het een groot punt is, openheid van bestuur het 1005 

belangrijkste is. Hij merkt nu door doorvragen dat het niet transparant is, en kan daarom vanuit zichzelf 1006 

het verslag niet goedkeuren. 1007 

Maren Backbier geeft aan dat de meeste mensen die steeds aan het woord zijn, de mensen zijn met 1008 

de meeste ervaring. Dat betekent niet dat het niet een belangrijk punt is. 1009 

Dominic Kok geeft aan dat het mooie aan een ALV is dat iedereen een eigen stem en mening heeft om 1010 

erover te beslissen. 1011 

Edwin Jans wil net als Dominic Kok aangeven dat het niet zo is dat eerste- en tweedejaars geen stem 1012 

zouden hebben en dat iemand die oud-bestuur is  er niet per definitie meer verstand van heeft. 1013 

Maren Backbier zegt niet dat anderen geen stemrecht mogen hebben. Ze heeft haar mening gegeven, 1014 

en als de meerderheid het daar niet mee eens is, is daar niks aan te doen. Maar het moet wel netjes 1015 

gebeuren, en de mensen met ervaring zijn erop tegen. 1016 
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Pol Muffels geeft aan dat iedereen een eigen stem heeft voor zichzelf, maar het is wel een punt waar 1017 

veel leden over vallen. Iedereen mag zelf zeggen wat ze ervan vinden, en dus moet er ook geluisterd 1018 

worden naar oudere leden die een mening hebben. Daarna moet er ook gewoon gestemd worden. 1019 

Dyon Bambacht zit al vijf jaar bij ismus en heeft meerdere ALV’s meegemaakt, en vraagt zich af hoe 1020 

lang er over dingen gepraat moet worden. Hij wil, zonder een kant te kiezen, vragen wat iedereen nu 1021 

van het bestuur verwacht. 1022 

Thom Dijkstra geeft aan dat er nu een discussie gevoerd wordt over cijfers die niemand heeft. Er is nu 1023 

wel een goede uiteenzetting gekomen, maar het staat niet zwart op wit wat er gebeurd is. Hij 1024 

waardeert Stan van Moorsels werk, maar hij kan niet stemmen over een stuk dat niet volledig is, terwijl 1025 

iedereen daar op deze ALV pas achter is gekomen. Iedereen moet een mening kunnen vormen over 1026 

het juiste stuk met de juiste informatie, wat er nu niet is. Hij kan daar nu in een halfuur geen mening 1027 

over vormen. Hij wil dat de kascontrolecommissie er een mening over vormt en voorstellen om de 1028 

stemming uit te stellen tot alle cijfers op een rijtje staan. Dat duurt misschien twee weken, en 1029 

misschien kan Stan van Moorsel dan niet gewisseld worden, maar het kan niet anders. 1030 

Casper Veenhuysen gaat Dominic Kok na-apen. Hij wil gewoon gaan stemmen en bij afwijzing deze 1031 

situatie ten uitvoer brengen. 1032 

Dyon Bambacht begrijpt het zeker, maar geeft aan dat de kascontrolecommissie alle cijfers gezien en 1033 

besproken heeft. De bedragen die zijn voorgeschoten met de ismuspas zijn terugbetaald op de 1034 

genoemde data. Het klopt allemaal. 1035 

Gijs Kooistra wil weten wat de gevolgen bij uitstel of tegenstemmen zijn. 1036 

Dyon Bambacht geeft aan dat er twee scenario’s zijn. Als het financieel jaarverslag wordt afgekeurd, 1037 

kan er geen decharge aan het huidig bestuur worden verleend. Er wordt dan wel gewisseld, en verder 1038 

op de avond kan gewoon alles besproken worden. Alleen moet er dan bij de volgende ALV opnieuw 1039 

gestemd worden over het verslag voor een generaal pardon. 1040 

Bob Smits geeft aan dat er een paar opties zijn. De vergadering kan gestaakt worden of er kan gestemd 1041 

worden om het stemmen. 1042 

Dyon Bambacht is er nog niet over uit, maar voelt dat het een heikel punt is. Hij denkt dat een hoop 1043 

mensen onder sociale druk voor of tegen zullen stemmen, dus stelt hij een gesloten stemming voor. 1044 

Jordi Uijens deelt mede dat het bestuur de stemmen in dat geval niet zal tellen. 1045 

Maren Backbier denkt dat stemmen over het stemmen dezelfde uitslag zal opleveren als stemmen 1046 

over het verslag. 1047 

Bob Smits beslist dat er een gesloten stemming gaat plaatsvinden over het financieel jaarverslag. Hij 1048 

zal mensen aanstellen voor het tellen van de stemmen of er zal open geteld worden. 1049 

Als blijkt dat de ALV voor de eerste optie is, wijst Bob Smits Dyon Bambacht, Thom Dijkstra en Edwin 1050 

Jans aan om de stemmen te tellen tijdens de schorsing. 1051 

Ruud Penders wil een stemverklaring afleggen. Hij gaat tegen stemmen. Hij gunt het het bestuur wel, 1052 

maar hij wil aangeven dat hij het jammer vindt hoe het is gegaan, aangezien nu nieuwe dingen naar 1053 

voren komen. Het is steeds nieuwe informatie en het zijn gewoon grote dingen, hij zal daarom tegen 1054 

stemmen en hoopt dat de rest dat ook zal doen. Daarna kan er wat hem betreft gewoon gewisseld en 1055 

doorgegaan worden en over twee weken moet er een nieuw verslag gepresenteerd worden. 1056 

Daan Bouwer vindt dat als mensen tegen stemmen omdat het verslag niet klopt, en er gestemd wordt 1057 

met inachtneming van de voorgestelde aanpassingen en goedkeuring van de kascontrolecommissie, 1058 

er toch geen punt is. 1059 

Marleen Nijenhuis geeft aan dat het niet zo is dat ze het bestuur of het kandidaatsbestuur het niet 1060 

gunt. Wanneer er gestemd is, is er geen verplichting meer om het nog uit te leggen en het moet 1061 
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gewoon duidelijk in de stukken staan. Als die transparantie er niet is, kun je niet ja stemmen. De belofte 1062 

is dan loos, want er is geen plicht meer. 1063 

Dominic Kok geeft aan dat het bestuur toegezegd heeft de stukken te veranderen en de 1064 

kascontrolecommissie ermee ingestemd heeft, en adviseert iedereen om voor te stemmen. 1065 

 1066 

Stemming Financieel Jaarverslag 1067 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 1068 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 1069 

 1070 

Stemgerechtigden aanwezig: 44 1071 

Stemgerechtigde machtigingen: 26 1072 

Stemgerechtigden totaal: 70 1073 

 1074 

Bob Smits schorst de vergadering om 23.04 uur. 1075 

 1076 

Bob Smits heropent de vergadering om 23.35 uur. 1077 

 1078 

Thom Dijkstra onthult dat er 20 mensen onthouding hebben gestemd, 21 mensen tegen en 29 mensen 1079 

voor. Het financieel jaarverslag is dus goedgekeurd met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen. 1080 

 1081 

Voor: 29 1082 

Tegen: 21 1083 

Onthouding: 20 1084 

 1085 

Bespreking Hamerstuk Vrienden van ismus 1086 

Bob Smits geeft aan dat dit gaat over de motie die Lars Meijer vorige ALV heeft ingediend. 1087 

Lars legt nogmaals uit dat hij het bedrag voor het donateurschap van vijftien naar tien euro wil hebben. 1088 

Oud-studenten mogen niet lang lid blijven, vanwege de te krijgen subsidies. Hij vindt tien euro een 1089 

schappelijk bedrag, omdat het gelijk is aan de contributie, en mensen zo wel betrokken bij de 1090 

vereniging blijven. Er zijn ongetwijfeld meer mensen die donateur willen worden voor tien euro. 1091 

Casper Veenhuysen vraagt of deze HR-wijziging niet al eerder is aangenomen. 1092 

Bob Smits geeft aan dat het destijds ging om een motie en nu om een HR-wijziging. 1093 

Dyon Bambacht verduidelijkt dat het idee is goedgekeurd door de ALV, maar dat het toen nog niet 1094 

opgenomen kon worden in het HR omdat het daarvoor langs de hele vereniging moet gaan, wat nu 1095 

gebeurd is. 1096 

Pol Muffels wil meegeven dat een hamerstuk niet bestaat op de agenda. 1097 

 1098 

Stemming Hamerstuk Vrienden van ismus 1099 

Bob Smits geeft aan dat de stemprocedure wederom dezelfde is. 1100 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 1101 

 1102 

Stemgerechtigden aanwezig: 46 1103 

Stemgerechtigde machtigingen: 26 1104 

Stemgerechtigden totaal: 72 1105 

 1106 
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Voor: 65 1107 

Tegen: 0 1108 

Onthouding: 7 1109 

 1110 

Het HR is gewijzigd. 1111 

 1112 

Bestuurswissel 1113 

 1114 

Voorafgaand aan de officiële wissel houden alle leden van het bestuur en het kandidaatsbestuur een 1115 

verhaal voor hun opvolger dan wel voorganger. Hierbij worden er ook presentjes gegeven. Omwille van 1116 

de tijd en de lengte van deze verhalen heeft de secretaris besloten om deze verhalen niet te notuleren. 1117 

 1118 

Bob Smits dechargeert Merel van ’t Leven uit de functie van commissaris interne betrekkingen van 1119 

ismus van het academisch jaar 2015-2016. 1120 

 1121 

Bob Smits dechargeert Rens Verhaegh uit de functie van commissaris externe betrekkingen van ismus 1122 

van het academisch jaar 2015-2016. 1123 

 1124 

Bob Smits dechargeert Stan van Moorsel uit de functie van penningmeester van ismus van het 1125 

academisch jaar 2015-2016. 1126 

 1127 

Bob Smits dechargeert Jordi Uijens uit de functie van secretaris van ismus van het academisch jaar 1128 

2015-2016. 1129 

 1130 

Bob Smits chargeert Ruud Walvius in de functie van voorzitter van ismus van het academisch jaar 2016-1131 

2017. 1132 

 1133 

Ruud Walvius dechargeert Bob Smits uit de functie van voorzitter van ismus van het academisch jaar 1134 

2015-2016. 1135 

 1136 

Ruud Walvius chargeert Tomas Jochoms in de functie van secretaris van ismus van het academisch jaar 1137 

2016-2017. 1138 

 1139 

Ruud Walvius chargeert Ruben Meijerink in de functie van penningmeester van ismus van het 1140 

academisch jaar 2016-2017. 1141 

 1142 

Ruud Walvius chargeert Luuk Scholman in de functie van commissaris externe betrekkingen van het 1143 

academisch jaar 2016-2017. 1144 

 1145 

Ruud Walvius chargeert Nanne van Mil in de functie van commissaris interne betrekkingen van het 1146 

academisch jaar 2016-2017. 1147 

 1148 

Ruud Walvius schorst de vergadering om 00:53. 1149 

 1150 

Ruud Walvius heropent de vergadering om 1:13. 1151 
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 1152 

Ruud Walvius zegt dat, vanwege het late tijdstip, de ALV geschorst moet worden. We moeten  namelijk 1153 

de begroting, het beleidsplan en de moties nog bespreken. Ruud Walvius stelt voor de ALV te dagen 1154 

en om verder te gaan bij de rondvraag. 1155 

 1156 

Rondvraag 1157 

 1158 

Saskia Meijs wil de ALV bedanken voor haar aanwezigheid en input en wenst het nieuwe bestuur veel 1159 

succes. 1160 

Robin Jongeneel wenst het nieuwe bestuur veel succes. 1161 

Dominic Kok bedankt de ALV voor vanavond, hij wil graag het nieuwe bestuur succes wensen en het 1162 

oude bestuur bedanken voor hun inzet van afgelopen jaar. 1163 

Casper Veenhuysen bedankt het oud bestuur voor afgelopen jaar en wenst het nieuwe bestuur succes 1164 

voor aankomend jaar. 1165 

Wimer Heemskerk bedankt het nieuwe bestuur voor het dagen van de ALV. Daarnaast wenst hij het 1166 

nieuwe bestuur veel succes en bedankt hij de ALV. 1167 

Edwin Jans bedankt de ALV, heeft respect voor de bijzondere omstandigheden waarin Rens Verhaegh 1168 

nu verkeerd maar toch aanwezig is en hij wil het nieuwe bestuur succes wensen voor aankomend jaar. 1169 

Bob Smits wenst het nieuwe bestuur succes, hij heeft er veel vertrouwen in. Ook wil hij zijn parels, het 1170 

oud bestuur, bedanken voor het geweldige en ontzettend leuke jaar. Als laatst bedankt Bob Smits de 1171 

ALV voor haar kritische stukken van het afgelopen jaar. 1172 

Lars Meijer wil het oud bestuur bedanken voor haar zitting tijdens de ALV en de bijzondere ALV. Ook 1173 

wenst hij het nieuwe bestuur succes met het overleven van nieuwe beleidsplan of niet. Lars Meijer 1174 

stelt de vraag of de motie IAPSS fonds naar de volgende ALV verplaatst mag worden met een kleine 1175 

toevoeging. Bob Smits reageert op de vraag van Lars Meijer. Lars Meijer zegt dat dit niet aan hem is en 1176 

dat Bob Smits denkt dat hij nog macht heeft.  1177 

Ruud Penders wil het oud bestuur bedanken voor afgelopen jaar en hij bedankt het oud bestuur voor 1178 

de ruimte voor conversatie tijdens de ALV. Hij zegt dat het nieuwe bestuur er goed uit ziet, bedankt de 1179 

ALV voor aanwezigheid en hij spreekt zijn hoop uit voor deze ‘gezellige bende’. 1180 

Rens Verhaegh sluit zich aan bij alles wat eerder genoemd is en hij bedankt voor de lieve woorden 1181 

omtrent het overlijden van zijn oma. Hij wil graag het nieuwe bestuur bedanken en succes wensen, 1182 

een einde breien aan de ALV om met nieuwe moed de motie IAPSS te vernietigen of, tussen haakjes, 1183 

aanpassen.  1184 

Koen Beekhuis wil het oud bestuur bedanken en wil graag het nieuwe bestuur succes wensen. Hij 1185 

spreekt de hoop uit dat er een nieuwe poster met lekkere vrouw op een trekker op de kamer komt te 1186 

hangen. 1187 

Annechien Stelwagen wenst het nieuwe bestuur heel veel succes. 1188 

Maxim van Loo wenst het nieuw bestuur veel succes. Hij wil graag het oud bestuur bedanken ondanks 1189 

dat hij weinig kennis heeft over afgelopen jaar. Daarnaast spreekt hij namens Christiaan Boeren “die 1190 

de hele teringzooi is ontvlucht en naar Zweden is vertrokken, stelletje zure augurken”, het nieuwe 1191 

bestuur succes wensen. “Kusjes”, aldus Christiaan Boeren. 1192 

Luuk Mevis wil het oud bestuur bedanken en het nieuwe bestuur succes wensen met het oud-Limburgs 1193 

gezegde: “Jij zal ons waarde nooit verloochenen”.  1194 

Pol Muffels stelt de vraag wie bij Merel van ’t Leven en Tim Jacobs de grote lepel is. Ook vraagt hij of 1195 

Stan van Moorsel van Moorsel een baard kan laten groeien van Albanese proporties, of Jordi Uijens 1196 
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wil stoppen met het slapen in de kroeg, of Rens Verhaegh en Annechien Stelwagen elkaar veel knuffels 1197 

gaan geven, of Bob Smits geen schaamte heeft vanwege het grote tekort aan bestuurspunten, wanneer 1198 

Luuk Scholman zijn haren weer strak achterover doet, of Tomas Jochoms de bestuurspunten binnen 1199 

gaat halen, aan Nanne van Mil hoe het met de heren van TvA 5 gesteld staat, aan Ruben Meijerink hoe 1200 

het met de heren van TvA 5 gesteld staat en aan Ruud of hij de knappe extern van de ESV in haar bips 1201 

wil knijpen. 1202 

Maren Backbier wil de ALV bedanken, het oud bestuur bedanken, het nieuwe bestuur succes wensen 1203 

en in het speciaal, Ruben Meijerink succes wensen als vierde opvolger. 1204 

Tim Jacobs vraagt of Merel van ‘t leven de vraag van Pol Muffels niet wil beantwoorden. Volgens de 1205 

gehele ALV is dit al genoeg beantwoord. Tim Jacobs bedankt de ALV, bedankt het oud bestuur voor 1206 

het afgelopen jaar want “jullie hebben het godverdomme goed gedaan”. Hij wil het komend bestuur 1207 

succes wensen voor aankomend jaar en hij vraagt of hij dat mag vragen. 1208 

Thom Dijkstra sluit zich aan bij de rest, hij bedankt het oud bestuur voor een ontzettend leuk ismusjaar 1209 

met veel enthousiasme en positiviteit. Hij wenst het nieuwe bestuur veel succes bij deze mooie 1210 

vereniging en hij wenst de secretaris succes met het uitwerken van de notulen. Als laatst wil Thom 1211 

Dijkstra ook de ALV bedanken. 1212 

Bas Wijnsouw wil de ALV bedanken en het oud bestuur in haar geheel bedanken voor het afgelopen 1213 

jaar en het instellen van de Lustrumcommissie. Hij heeft nog een persoonlijke vraag aan de oud 1214 

bestuursleden, namelijk of Bob Smits tijd vrij gaat maken nu hij geen voorzitter meer is en dus meer 1215 

zal tijd besteden aan het vergroten van zijn muziekkennis, of Jordi Uijens als student doorgaat of als 1216 

chef-kok van ‘van der Valk’, of Stan van Moorsel als penningmeester van de Lustrumcommissie het 1217 

Ruben Meijerink moeilijk gaat maken, of Merel van ’t Leven de relatie met Tim Jacobs onder druk komt 1218 

te staan, dat Bas Wijnsouw in afwachting is van het boek van Rens Verhaegh en tot slot wil hij het 1219 

nieuwe bestuur succes wensen met de Lustrumcommissie. 1220 

Dyon Bambacht bedankt de ALV voor de ALV, hij bedankt Ruud Penders omdat hij zo veel en zo vaak 1221 

naar die stem heeft mogen luisteren, hij bedankt Maren Backbier voor haar aanwezigheid en het zeer 1222 

kritisch zijn, hij vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken voor afgelopen jaar ondanks dat ze niet 1223 

altijd aanwezig waren. Ook wil hij als kascontrolecommissie en oud bestuurslid zijnde iedereen van het 1224 

oud bestuur bedanken. Hij wil Jordi Uijens bedanken voor zijn notulen, Stan van Moorsel vanwege de 1225 

samenwerking met de Kascontrolecommissie, Bob Smits omdat hij uit Noord-Brabant komt, dat is ook 1226 

leuk namelijk. Ook wil hij Merel van ’t Leven bedanken omdat ze vrouw is, hij wil Rens Verhaegh 1227 

bedanken omdat hij als enige een goed baardje had. Daarnaast vraagt hij of hij het nieuwe bestuur 1228 

mag bedanken voor de keuze van de dassen, of hij secretaris Tomas Jochoms succes mag wensen met 1229 

de volgende notulen, of Ruben Meijerink weer wakker worden, of hij de rest van het bestuur mag 1230 

feliciteren en succes mag wensen, of hij zijn trui terug mag en of de prijs van het 1231 

kennismakingsweekend nog gegeven wordt. Als laatst vraagt hij aan het nieuwe bestuur of ze 1232 

aankomend jaar gaan knallen. 1233 

Marleen Nijenhuis bedankt de ALV en het oud bestuur en ze wenst het nieuwe bestuur veel plezier. Ze 1234 

zegt dat het volgens haar wel gaat lukken aankomend jaar. 1235 

Jordi Uijens bedankt de ALV voor de ALV, hij wil zijn medebestuurders bedanken voor het afgelopen 1236 

jaar en bedankt Rens Verhaegh dat hij, ondanks situatie, aanwezig is. Hij wil het nieuwe bestuur succes 1237 

wensen, Ruud Walvius bedanken voor het houden van de rondvraag, Tomas Jochoms succes wensen 1238 

het uitwerken van de rondvraag. Als laatst stelt hij de vraag hoeveel klokken het nieuwe bestuur denkt 1239 

nodig te hebben. 1240 

Daan Bouwer wil de ALV en het oud bestuur bedanken voor alles en hoopt dat de ALV snel ophoudt. 1241 
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Merel van ‘t Leven bedankt de ALV en haar medebestuurders voor afgelopen jaar. Ze wil het nieuwe 1242 

bestuur bedanken en zegt dat ze de lieve woorden van de ALV waardeert. Ze wil nogmaals het oud 1243 

bestuur bedanken voor afgelopen jaar en spreekt de hoop voor komend jaar uit om het een net zo 1244 

mooi jaar te laten worden als afgelopen jaar. 1245 

Marten Porte vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij vooral de eerstejaars mag 1246 

bedanken dat ze er zijn en hun betrokkenheid tonen, met name Marije Berga als eerstejaars voor haar 1247 

woorden. Hij bedankt het oud bestuur voor afgelopen jaar en hij wenst het nieuwe bestuur succes wat 1248 

volgens hem lastig gaat worden omdat Marten Porte zelf niet in het bestuur zit. 1249 

Jesper Schipper bedankt het oud bestuur en wil graag het nieuwe bestuur succes wensen. Hij geeft 1250 

aan het tempo te willen verhogen omdat hij honger heeft. 1251 

Jules Mostard bedankt de ALV voor haar komst en hij bedankt het oud bestuur voor haar inzet, met 1252 

name Bob Smits omdat hij een van de enigen is die ooit een sigaret van hem geeft gekregen. Als laatst 1253 

wil hij het nieuwe bestuur succes wensen met de woorden: “Jongens, maak er wat van”. 1254 

Mart Terlouw wil het oud bestuur bedanken en het nieuwe bestuur succes wensen. Daarnaast wil hij 1255 

zich graag aansluiten bij de opmerking van Marten Porte over de eerstejaars. 1256 

Luuk Kaffener wil het oud bestuur bedanken voor het leuke jaar en hij wenst het nieuwe bestuur succes 1257 

en plezier voor aankomend toe. 1258 

Boaz de Rooij wil het oud bestuur bedanken voor het leuke jaar en hij wenst het nieuwe bestuur succes 1259 

en veel plezier. 1260 

Marije Berga wil het oud bestuur bedanken voor het beantwoorden van haar vragen en ze zegt dat ze 1261 

de volgende keer meer eerstejaars mee zal namen naar de ALV. 1262 

Anton Stel bedankt het oud bestuur en wenst het nieuwe bestuur veel plezier en succes op de 1263 

komende ALVs. Hij zegt dat hij liever heeft dat wij daar zitten dan dat hij daar zit. 1264 

Rein Wieringa bedankt het oud bestuur en wenst het nieuwe bestuur succes. Ook merkt hij op richting 1265 

de eerstejaars dat niet elke ALV zo spannend is als deze. 1266 

Gijs Kooijstra bedankt de ALV voor de ALV en hij bedankt het oud bestuur voor het afgelopen jaar. Ook 1267 

feliciteert hij het nieuwe bestuur en wenst hij ze succes. 1268 

Kjelt Goutbeek bedankt de ALV voor de ALV. Hij wenst het nieuwe bestuur succes en hij spreekt de 1269 

hoop uit dat de volgende ALV even spannend wordt als deze. 1270 

Jelmer Bruurs bedankt de ALV voor de mogelijkheid om een kijkje te nemen in ALVs van ismus en hij 1271 

wenst het nieuwe bestuur succes. 1272 

Tim van der Werf bedankt het oud bestuur. Hier en daar was er wat gezeik met de financiën maar hij 1273 

vindt dat ze het top gedaan hebben. Hij wenst het nieuwe bestuur succes en hij zegt dat we allemaal 1274 

wat positiever mogen zijn. Ook zegt hij het te waarderen dat mensen zich zo inzetten voor deze 1275 

vereniging. 1276 

Stan van Moorsel geeft aan als laatste aan het woord te zijn en zegt dat het oud bestuur bedankt mag 1277 

worden. Als reactie op de vraag van Pol Muffels zegt hij dat hij de Albanese baard laat staan. Rens 1278 

Verhaegh zegt dat hij deze in combinatie met een zonnebril moet dragen. Stan van Moorsel geeft te 1279 

kennen dat Ruben Meijerink nog niet van hem af is. Daarnaast wil hij de ALV bedanken voor de ALV, 1280 

wil hij het oud bestuur bedanken voor afgelopen jaar en wenst hij het nieuwe bestuur succes en veel 1281 

plezier. Als laatste spreekt Stan van Moorsel de wens uit of het oude en nieuwe bestuur samen 1282 

symbolisch de printer een mooi plekje willen geven.  1283 

Nanne van Mil bedankt de ALV voor haar input en ze bedankt de eerstejaars voor hun aanwezigheid. 1284 

Ze bedankt het oud bestuur voor hun inzet van afgelopen jaar, in het speciaal bedankt ze Merel van ’t 1285 

Leven voor haar inwerking. Nanne van Mil spreekt haar dank uit voor de vraag van Pol Muffels en geeft 1286 
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als reactie dat de mannen van TvA 5 niet interessant zijn. Als laatste spreekt ze uit dat het nieuwe 1287 

bestuur erg veel zin heeft om vanavond nog te gaan stappen. 1288 

Luuk Scholman bedankt iedereen voor hun aanwezigheid. Daarnaast bedankt hij het oud bestuur voor 1289 

de inwerking. In het bijzonder bedankt hij Rens Verhaegh voor zijn inwerking en voor zijn aanwezigheid 1290 

vanavond ondanks de situatie. Luuk Scholman zegt toe dat hij zijn haren weer een keer strak naar 1291 

achter zal dragen, als antwoord op de vraag van Pol Muffels. Hij sluit af met de woorden: “Dat was 1292 

het”.  1293 

Ruben Meijerink wil de ALV bedanken voor de ALV en hij spreekt zijn dank uit voor het oud bestuur 1294 

voor het afgelopen jaar. Met name de inwerking vond hij erg fijn. Ook zegt hij dat hij goede hulp krijgt 1295 

van Stan van Moorsel en bedankt hij de eerstejaars voor hun aanwezigheid. Hij vraagt aan de 1296 

Lustrumcommissie of ze de foto voor de Crazy 88 willen toevoegen. Daarnaast sluit hij zich aan bij 1297 

Nanne van Mil in haar antwoord op de vraag van Pol Muffels. Hij heeft wel te kennen dat er bij Synergy 1298 

één jongen rondloopt met een bijzonder goede kaaklijn.  1299 

Tomas Jochoms wil de ALV bedanken voor vanavond, in het bijzonder de eerstejaars die aanwezig zijn. 1300 

Ook wil hij het oud bestuur bedanken voor haar inwerking, met name mijn voorganger Jordi Uijens 1301 

voor zijn hulp met het inwerken als secretaris, hij zegt dat dit een goede start was van zijn bestuursjaar. 1302 

Hij zegt dat hij geen twijfel heeft dat aankomend jaar een fantastisch jaar wordt. Tomas Jochoms 1303 

beantwoord de vraag van Pol Muffels met de woorden: “die bestuurspunten komen wel goed”. 1304 

Ruud Walvius geeft te kennen dat iedereen elkaar mag bedanken en succes mag wensen. Hij zelf 1305 

bedankt de ALV voor de ALV en hij wil het oud bestuur bedanken voor afgelopen jaar. Ruud Walvius 1306 

zegt dat hij de leiding van voorgaande ALVs goed vond en hij wil Bob Smits in het bijzonder bedanken 1307 

voor de goede inwerking. Hij spreekt ook zijn dank uit voor het samenwerking van het nieuwe bestuur 1308 

van afgelopen maanden. Nu wil hij graag terugkomen op de vragen. Hij denkt dat de grote 1309 

persoonlijkheden in de lustrumcommissie prima samen kunnen werken en dat het alleen maar gezellig 1310 

zal worden. Als antwoord op de vraag van Pol Muffels zegt hij dat hij denkt dat het nieuwe bestuur nog 1311 

ongeveer twee klokken nodig heeft. Als reactie op de vraag van Stan van Moorsel zegt hij een mooi 1312 

plekje te zoeken voor de printer. Ook zegt hij dat Lars Meijer de motie van het IAPSSfonds niet hoeft 1313 

te veranderen maar verder kan toelichten op de volgende ALV. Als reactie op de vraag van Koen 1314 

Beekhuis zegt hij dat hij de mogelijkheid gaat bekijken om ‘een lekker wijf op de trekker’ op de 1315 

ismuskamer komt te hangen. Als laatst geeft hij te kennen dat hij gaat kijken wat we kunnen betekenen 1316 

op het gebied van in de billen knijpen van de commissaris externe betrekkingen van de ESV. 1317 

Ruud Walvius geeft nog één huishoudelijke mededeling, hij zegt dat iedereen is uitgenodigd voor een 1318 

biertje. Met deze laatste woorden schorst hij de ALV en hij geeft te kennen dat we zo snel mogelijk een 1319 

voortzetting van de 56ste ALV zullen houden. 1320 

Lars Meijer vraagt of hij het woord mag. Ruud Walvius geeft Lars Meijer het woord. Lars Meijer bedankt 1321 

voor het woord en vraagt aan het nieuwe bestuur wat de termijn is voor de voortzetting van de ALV. 1322 

Hij geeft als opties 8 november of anders 15 november. Hij vindt dat er een termijn gesteld moet 1323 

worden.  1324 

Ruud Walvius geeft te kennen dat het nieuwe bestuur nu niet kan zeggen wanneer de voortzetting 1325 

plaatsvindt. Hij zegt dat er in de volgende besloten vergadering een datum geprikt wordt, maar hij kan 1326 

dus nog geen termijn geven. Hij zegt dat het nieuwe bestuur nastreeft om de voortzetting van de ALV 1327 

zo snel mogelijk te houden.  1328 

Pol Muffels vraagt of de aankondiging voor de nieuwe ALV per mail kan worden verstuurd. 1329 

Tomas Jochoms geeft te kennen dat dit de standaardprocedure is en dat de uitnodiging ook in het 1330 

geval van de voortzetting per mail verzonden zal worden. 1331 
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Ruud Walvius schorst de vergadering om 01.44 uur. 1332 

 1333 

 1334 

 1335 

 1336 

Notulen Voortzetting 56ste Algemene Ledenvergadering d.d. 16 november 2016 1337 

 1338 

 1339 

 1340 

Aanwezig:  1341 

 1342 

Ruud Walvius, Tomas Jochoms, Ruben Meijerink, Luuk Scholman, Nanne van Mil, Bob Smits, Lars 1343 

Meijer, Stan van Moorsel, Jordi Uijens, Pol Muffels, Casper Veenhuysen, Irene Wilde, Jip Trommelen, 1344 

Boaz de Rooij, Marten Porte, Anton Stel, Mart Terlouw, Luuk Kaffener, Kjelt Goutbeek, Jelmer Bruurs, 1345 

Sara Kok, Marije Berga, Remco Frank, Annechien Stelwagen, Rens Verhaegh, Daan Bouwer, Luuk 1346 

Mevis, Wimer Heemskerk, Bas Wijnsouw, en Tim Jacobs. 1347 

 1348 

Machtigingen:  1349 

Marwan Engels machtigt Rein Wieringa 1350 

Ricky van der Pas machtigt Rein Wieringa 1351 

Olivier Stortelder machtigt Kjelt Goutbeek 1352 

Bob Fleer machtigt Kjelt Goutbeek 1353 

Mats Dielen machtigt Jelmer Bruurs 1354 

Just van Hal machtigt Jelmer Bruurs 1355 

Sterre Bolluijt machtigt Anton Stel 1356 

Maaike Reinhoudt machtigt Anton Stel 1357 

Nanda van der Sloot machtigt Wimer Heemskerk 1358 

Edwin Jans machtigt Wimer Heemskerk 1359 

Gwen Steuten machtigt Marten Porte 1360 

Dominic Kok machtigt Marten Porte (indien niet aanwezig) 1361 

Tom Dymanus machtigt Rens Verhaegh 1362 

Bas Oosting machtigt Rens Verhaegh 1363 

Yaël van Drunen machtigt Luuk Mevis 1364 

Ruud Penders machtigt Luuk Mevis 1365 

Manouk Smeets machtigt Dyon Bambacht 1366 

Daan Spackler machtigt Mart Terlouw 1367 
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Christiaan Boeren machtigt Bob Smits 1368 

Gijs Kooistra machtigt Bob Smits 1369 

Henri van Omme machtigt Lars Meijer Meijer 1370 

Felix Wagner machtigt Lars Meijer Meijer 1371 

Madelon Matse machtigt Daan Bouwer  1372 

Merel van ’t Leven machtigt Daan Bouwer 1373 

Bas Wijnsouw machtigt LeoPol Muffelsd Muffels 1374 

Maxim van Loo machtigt LeoPol Muffelsd Muffels 1375 

Ties van der Stappen machtigt Dominic Kok 1376 

Simon Putman machtigt Dominic Kok 1377 

Thomas Buijnink machtigt Casper Veenhuysen 1378 

Amber Cauwels machtigt Sara Kok 1379 

Lars Meijer Bredenoort machtigt Jordi Uijens Uijens 1380 

Tim van der Werf machtigt Boaz de Rooij 1381 

Maren Backbier machtigt Remco Frank 1382 

 1383 

 1384 

Stemgerechtigden aanwezig: 30 1385 

Stemgerechtigde machtigingen: 30 1386 

Stemgerechtigden totaal: 60 1387 

 1388 

Ruud Walvius hervat de 56ste ALV der studievereniging ismus om 20:08 uur. 1389 

Luuk Scholman leest quorum voor. 1390 

 1391 

Bob Smits vraagt wat er gebeurd met de machtigingen als mensen die gemachtigd zijn of hebben, later  1392 

binnenkomen. Tomas Jochoms geeft te kennen dat machtigingen komen te vervallen als mensen die  1393 

anderen gemachtigd hebben later binnenkomen. Die mensen hebben in dat geval zelf stemrecht.  1394 

  1395 

Agenda: 1396 

 1397 

1. Opening 1398 

2. Vaststellen Agenda 1399 

2. Mededelingen 1400 

3. Bespreking Beleidsplan 1401 

4. Stemming Beleidsplan 1402 

5. Bespreking Begroting 1403 

6. Vaststellen Jaarbedrag 1404 

7. Stemming Begroting 1405 

8. Verkiezing Kascontrolecommissie 1406 

9. Bespreking Motie IAPSS fonds 1407 

10. Stemming Motie IAPSS fonds 1408 

11. Bespreking Motie Facelift 1409 

12. Stemming Motie Facelift 1410 

13. W.V.T.T.K. 1411 

14. Sluiting 1412 
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 1413 

Stan van Moorsel vraagt waarom het ismuslied is uitgeprint en waarom er niet gezonden wordt. Ruud 1414 

Walvius antwoordt dat het een voorzetting van de ALV betreft en dat we dus niet vooraan beginnen 1415 

met de ALV, maar verder gaan op het punt waar de vergadering geschorst is. 1416 

Stan van Moorsel merkt op dat het een dikke maand is na de vorige ALV dat de voortzetting wordt 1417 

gehouden. Hij zegt dat hij het kwalijk vindt dat het nieuwe bestuur tweeëneenhalve maand zonder 1418 

goedgekeurde begroting en beleidsplan heeft gewerkt. Als oplossing stelt hij voor om in de toekomst 1419 

misschien twee ALVs in te plannen, één voor het beleid van het nieuwe bestuur en één voor de wissel 1420 

van het oude naar het nieuwe bestuur. Hij zegt dat dit een idee is om aan de opvolgers van het nieuwe 1421 

bestuur mee te geven. 1422 

Bob Smits zegt dat hij zich verantwoordelijk voelt voor het uitlopen van de vorige ALV en deelt de 1423 

mening van Stan van Moorsel. De ALV had zijns inziens eerder plaats kunnen vinden. Ook geeft hij te 1424 

kennen dat hij het een goed idee vindt om de ALVs te scheiden. 1425 

Ruud Walvius geeft antwoord op de vraag waarom er niet eerder een voortzetting werd gehouden. Hij 1426 

zegt dat er een drukke agenda was met veel activiteiten en dat er een collegevrije- en tentamenweek 1427 

in de periode zat waar je geen ALV kan plannen in verband met het studeren. Daarnaast vond de 1428 

Election Night plaats wat een groot evenement is dat veel tijd in beslag neemt.  1429 

Jordi Uijens geeft te kennen dat hij begrip heeft voor de periode tussen de ALVs. Ook hij deelt de 1430 

mening om in het vervolg de ALVs te splitsen in een beleids- en wisselalv. Hij zegt dat het nieuwe 1431 

bestuur naar het Huishoudelijk Reglement en de statuten moet kijken of het niet tegenstrijdig is om 1432 

de beleids- en wisselalv te splitsen. 1433 

Pol Muffels zegt dat zich een probleem voordoet omdat er nog geen precedent is. Hij zegt dat er 1434 

geen voorloper of vergelijkbare situatie is geweest en er dus geen richtlijnen zijn voor een 1435 

voortzetting van een ALV. Hij stelt voor dat er wellicht een motie moet komen voor dergelijke 1436 

richtlijnen van een voortzetting. 1437 

Ruud Walvius geeft te kennen dat hij het een goed idee vindt Pol Muffels 1438 

 1439 

 1440 

Mededelingen 1441 

Ruud Walvius zegt dat de ALV iets later is begonnen doordat Tomas Jochoms pech met zijn fiets had. 1442 

Hij biedt hiervoor zijn excuses aan. Het tweede punt dat hij aanstipt, gaat over het 1443 

kennismakingsweekend. Als eerste zegt hij dat het een enorm leuk weekend was en dat we de 1444 

accommodatie netjes hebben achtergelaten. Echter kregen we een mail over opgelopen schade aan 1445 

twee tafels, het aanrecht en drie bezems. De kosten van de reparatie van deze beschadigingen wil de 1446 

Veldhof op ons verhalen. Ze stuurden een prijsindicatie op van de kosten en wij gaan het gesprek aan 1447 

met onze verzekering. Wij hebben bericht gekregen van de verzekering dat zij bericht hebben 1448 

gestuurd naar de Veldhof met daarin de vermelding dat het voordeliger kan zijn om het zelf te 1449 

verhalen op hun inboedelverzekering omdat het dan tegen nieuwwaarde wordt vergoed. We 1450 

wachten verder op reactie van de verzekering. 1451 

Bob Smits zegt dat het fijn is dat het bestuur het gemeld heeft, hij geeft ook aan dat er speling is in 1452 

zowel de begroting als de verzekeringen. Hij geeft te kennen dat hij verbaasd is over de schade die is 1453 

aangericht. 1454 

Jordi Uijens vindt dat het probleem goed is opgelost. Hij zegt zelf betrokken te zijn geweest bij het 1455 

opruimen tijdens het kennismakingsweekend en dat toen de schade niet is geconstateerd toen hij 1456 

wegging. Hij vindt het gek dat het door niemand eerder is opgemerkt. 1457 
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Ruud Walvius beaamt dat en vond het zelf ook vreemd maar zegt wel dat we het niet kunnen 1458 

negeren. 1459 

Jordi Uijens zegt dat het bestuur moet zorgen dat het contact met de Veldhof goed blijft, ook met 1460 

ook op de toekomst. 1461 

Ruud Walvius zegt dat het geval is. 1462 

 1463 

 1464 

Bespreking Beleidsplan 1465 

Ruud Walvius geeft aan dat het beleidsplan per pagina besproken zal worden. 1466 

 1467 

Kaft 1468 

Pol Muffels vraagt zich af waar de slogan ‘ismus ik kies jou’ vandaan komt. 1469 

Ruud Walvius zegt dat de slogan opgebouwd is uit verschillende onderdelen. Hij zegt dat wij als bestuur 1470 

voor ismus kiezen als in een jaar lang ons inzetten voor de vereniging en deze verder brengen dan ooit 1471 

te voren. Daarnaast zitten we aankomend collegejaar in het verkiezingsjaar en is de link makkelijk 1472 

gelegd. Ook is de wereld de afgelopen maanden in de ban geweest van de Pokémon Go rage. Deze 1473 

drie onderdelen hebben onze slogan gevormd.  1474 

 1475 

Pagina 1 1476 

- 1477 

 1478 

Pagina 2 1479 

Lars Meijer zegt dat het bestuur staat voor professionalisering, dit is een van de speerpunten uit het 1480 

beleidsplan. Hij vraagt wat Instagram toevoegt aan het professionaliseren van de vereniging. 1481 

Ruud Walvius antwoordt door te zeggen dat Instagram een extra platform is waarop we mensen 1482 

kunnen bereiken die met name door de jongere generatie intensief gebruikt wordt. Ook de universiteit 1483 

gebruikt Instagram. Je bent dus meer bereikbaar en het staat voor een professionelere uitstraling. 1484 

Stan van Moorsel vraagt aan het bestuur wat ze precies bedoelen met een professionelere houding. 1485 

En waarom vinden jullie dat dit nodig is? 1486 

Ruud Walvius zegt dat het gaat om het presenteren naar de buitenwereld. Wij willen de website 1487 

aanpakken zodat die er strak uitziet. We gaan ook kijken of het inschrijven voor activiteiten digitaal 1488 

kan om het bereik te begroten bij mensen die niet vaak op de kamer zijn. Daarnaast zijn er al serieuze 1489 

stappen gezet om een membercard te realiseren waar leden korting mee kunnen krijgen. Ook 1490 

onderdeel van een vernieuwde site is meer mogelijkheid tot promoties vanuit externe partijen. 1491 

Bob Smits vraagt of het een toezegging is of het voortaan mogelijk wordt om via de site in te schrijven 1492 

voor activiteiten. 1493 

Ruud Walvius zegt dat het geen toezegging is. 1494 

Casper Veenhuysen vraagt of bij het updaten van de site ook een eventueel nieuw logo wordt 1495 

meegenomen. 1496 

Ruud Walvius beantwoordt de vraag door te zeggen dat Tomas Jochoms in samenwerking met Dominic 1497 

Kok bezig is met een nieuw thema voor de site. Eventueel kan er een nieuw thema worden aangekocht. 1498 

Op de site zal dan ook het nieuwe logo een plaats krijgen. 1499 

 1500 

Pagina 3 1501 

- 1502 
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Pagina 4 1503 

Stan van Moorsel merkt op dat er al vijf eerstejaars op de voortzetting aanwezig zijn. Hij spreekt 1504 

hierover zijn genoegen uit. Vorig jaar was dat anders zegt hij. Hij wil graag weten van het bestuur hoe 1505 

ze terugkijken op de afgelopen twee maanden met betrekking tot de eerstejaars. 1506 

Ruud Walvius zegt terug te kijken op een succesvolle introductie waarin de eerstejaars het naar hun 1507 

zin hebben gehad. Hij verwachtte zelf een hoger animo op de kamer, maar is verrast door de 1508 

hoeveelheid eerstejaars dat aanwezig is bij de activiteiten. Ruud Walvius geeft aan dat het filmpje op 1509 

Instagram van de Karaokeborrel hier een goed voorbeeld van is. Alles in beschouwing nemend, kunnen 1510 

we tevreden terugkijken zegt hij. 1511 

Jordi Uijens vraagt in welke categorie Jip Trommelen, Stan van Moorsel, Pol Muffels en Lars Meijer 1512 

vallen omdat daar geen specifieke categorie voor is in het beleidsplan. 1513 

Ruud Walvius zegt dat ze geen derdejaars meer zijn maar ook geen masterstudenten. Vanwege deze 1514 

laatste reden scharen wij hen toch onder de derdejaars. 1515 

Jip Trommelen zegt dat hij graag ziet dat het kopje Derdejaars aangepast wordt naar Ouderejaars. 1516 

Ruud Walvius zegt hiermee in te stemmen en dat het kopje veranderd zal worden. 1517 

 1518 

Pagina 5 1519 

Pol Muffels zegt dat er elk jaar weer een idee ligt voor een activiteit voor masterstudenten maar dat 1520 

deze nooit gerealiseerd worden. Hoe denkt het bestuur dat dit jaar te gaan doen? 1521 

Ruud Walvius is bij Alex Lehr langs geweest om te vragen wat de mogelijkheden in de planning waren. 1522 

Uit het gesprek kwam voort dat je er als vereniging vroeg bij moest zijn omdat de planning enorm strak 1523 

is. In goed overleg met de docenten is het echter wel mogelijk om iets te organiseren voor de 1524 

mastersterstudenten, zegt hij. 1525 

Pol Muffels merkt op dat het bestuur het eerste bestuur in vier jaar tijd zal zijn die zoiets zal 1526 

organiseren. Hij hoopt van harte dat het daadwerkelijk lukt. 1527 

Ruud Walvius geeft te kennen dat het bestuur dat ook hoopt. 1528 

 1529 

Pagina 6 1530 

Lars Meijer zegt dat het hem opviel dat de promotie van evenementen en activiteiten in het eerste 1531 

blok laat op gang komt. Sommige evenementen worden te laat aangemaakt, er was zelfs een activiteit 1532 

die twee dagen van te voren werd aangemaakt. Is dit een miscommunicatie in het bestuur? Hij hoopt 1533 

dat het niet het hele jaar zo door gaat. 1534 

Ruud Walvius zegt dat het zeker geen nieuw beleid is van het nieuwe bestuur. In het begin van het jaar 1535 

is het inderdaad een paar keer misgelopen door miscommunicatie. We wilden voorkomen dat we 1536 

tegelijkertijd activiteiten gingen promoten zodat mensen niet overvallen werden door evenementen. 1537 

Dit zorgde voor te late promotie. Hij zegt dat het nu een stuk beter gaat en vertelt dat de deur vol 1538 

hangt met posters van activiteiten. 1539 

Stan van Moorsel zegt dat de promotie wel beter gaat in de laatste twee weken, maar dat excursie 1540 

naar Den Haag te laat gepromoot werd. Hij geeft te kennen dat het in zijn jaar ook te laat gebeurde, 1541 

maar geeft als tip mee dat het nieuwe bestuur een systeem probeert te vinden om te voorkomen dat 1542 

dit niet gebeurd.  1543 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur erachteraan zit. We zijn bezig met evenementen inplannen zodat 1544 

ze er automatisch uitgeknald worden. 1545 



36 

 

Pol Muffels zegt dat de ismails te laat verzonden worden. Hij vindt dat de mails in het begin van de 1546 

maand verzonden moeten worden zodat ze vooruitblikken op komende activiteiten in plaats van terug 1547 

te kijken op activiteiten die al geweest zijn. 1548 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur erachteraan gaat. 1549 

Tomas Jochoms zegt dat het streven is dat de ismail uiterlijk in de eerste week van de nieuwe maand 1550 

verzonden wordt. De ismail moet inderdaad vooruitblikken op activiteiten en de volgende maand, en 1551 

niet mosterd na de maaltijd zijn. Hij zegt dat dit niet gebeurd is de afgelopen maanden en geeft te 1552 

kennen dat hij daar persoonlijk niet tevreden mee is. Tomas Jochoms doet de toezegging dat de ismails 1553 

uiterlijk de eerste week van de nieuwe maand verstuurd worden. 1554 

Lars Meijer haakt in op de vraag van Stan van Moorsel over waarom de promotie van de excursie te 1555 

laat op gang kwam. Hij zegt dat het ministerie van Buitenlandse Zaken en de Tweede Kamer lang op 1556 

zich lieten wachten met een bevestiging. Lars Meijer verwacht dat er 25 mensen meekunnen, maar 1557 

het ligt dus niet aan het bestuur in dit geval, zegt hij. Als reactie op Pol Muffels zegt Lars Meijer dat 1558 

de datum van de ismail niet uitmaakt, zolang er maar regelmaat in zit en de ismail vooruitblikt op de 1559 

activiteiten. 1560 

Jordi Uijens zegt dat hij het punt snapt en dat hij zelf niet actief was in het versturen van de ismail. 1561 

Maar zegt hij, je moet geen datum aanhouden omdat je van te voren nog niet weet of alles al 1562 

duidelijk is voor de gehele maand op die datum. 1563 

Ruud Walvius zegt dat je dan juist een onregelmatig patroon krijgt bij het versturen van ismails op 1564 

verschillende data. 1565 

Jordi Uijens zegt dat je ook twee ismails kan sturen in plaats van één. 1566 

Ruud Walvius is het hier niet mee eens en zegt dat wat nog in de maand valt aan activiteiten, je mee 1567 

moet sturen met ismails en alles wat in de volgende maand valt, je met de volgende ismail moet 1568 

meesturen. 1569 

Pol Muffels concludeert dat de ismails frequent moeten zijn en dat ze vooruit moeten blikken op 1570 

komende activiteiten. 1571 

Lars Meijer wil beamen dat hij zojuist precies hetzelfde zei als wat Pol Muffels heeft gezegd. 1572 

Jordi Uijens vraagt aan het bestuur waarom we denken dat uitbreiding en aanpassing van ismail 1573 

nodig is. 1574 

Tomas Jochoms beantwoordt de vraag met de mogelijkheid tot meer bereik in verband met het 1575 

promoten van activiteiten en dat eventuele sponsoren ook de mogelijkheid krijgen om te adverteren 1576 

in de ismail. Het bereik van ongeveer 400 mensen is een interessant aantal voor externe partijen. 1577 

Ook met het oog op de membercard, zegt hij, is het handig om bijvoorbeeld de kortingen die je krijgt 1578 

met de membercard te noemen in de ismail. 1579 

Pol Muffels vraagt aan het bestuur hoe met de Unit-P commissie gaat. 1580 

Nanne van Mil zegt dat de Unit-P uit enthousiaste leden bestaat, maar dat er één afvaller is. De 1581 

commissie maakt ontzettend mooie posters en om het afgevallen lid te compenseren, is Lars 1582 

Bredenoort toegevoegd aan de commissie. 1583 

 1584 
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Lars Meijer vraagt aan het bestuur wat het effect is van de gehouden collegepraatjes tot nu toe. 1586 

Ruud Walvius geeft te kennen dat het effect van de collegepraatjes lastig in te schatten is. Hij zegt dat 1587 

het bestuur het nog niet weet. Ook zegt hij dat Luuk Scholman de collegepraatjes verzorgt, maar dat 1588 

wij bijspringen of de praatjes overnemen als Luuk Scholman daar niet toe in staat is. 1589 
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Luuk Scholman zegt dat er in september collegepraatjes gehouden zijn samen met Nanne van Mil. Ook 1590 

vanochtend heb ik nog een collegepraatje gehouden. Later in de week volgen er meer collegepraatjes 1591 

tijdens een eerstejaars college, geeft hij te kennen. 1592 

Stan van Moorsel zegt dat hij het een en ander over de Heraut wil zeggen. Hij merkt op dat er niemand 1593 

van de hoofdredacteuren aanwezig is. Hij vraagt aan het bestuur hoe de samenwerking tussen het 1594 

bestuur en de redactie van de Heraut is. 1595 

Ruud Walvius zegt dat er veel contact is met Wimer Heemskerk, één van de hoofdredacteuren. Ruud 1596 

Walvius is zelf bij de overdrachtsvergadering geweest om wat dingen te bespreken. Hij zegt dat in het 1597 

begin de Heraut kampte met problemen met de drukker en het design van het blad. Deze problemen 1598 

zijn nu opgelost. Verder loopt het contact prima, geeft hij te kennen. 1599 

Stan van Moorsel zegt dat het een puntje is om in de gaten te houden. De volgende vraag die hij heeft 1600 

is over de oplage van 125 van de Heraut. Hij zegt dat sommige leden dat aantal te veel vinden, wat 1601 

vindt het bestuur daar van? Moet de oplage misschien omlaag? 1602 

Ruud Walvius zegt dat de oplage prima is, het ligt er ook aan hoe je er mee om gaat. Het is zonde om 1603 

de Heraut op te kamer te laten liggen. Het bestuur en de redactie van de Heraut zijn dan ook actief in 1604 

het uitdelen van de exemplaren. Dit gebeurt nu ook onder andere bij de vakgroep, bij colleges en op 1605 

persoonlijk niveau. 1606 

Stan van Moorsel merkt op dat het bestuur de oplage het hele jaar in de gaten moet houden, met 1607 

name in de lente. Hij zegt dat het bestuur aan het nieuwe bestuur mee moet geven als de oplage 1608 

omlaag moet of kan. 1609 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur op zal letten. 1610 

Remco Frank zegt dat beleidsplan geen halfjaarverslag is en dat we niet moeten praten over de 1611 

afgelopen twee maanden omdat dat niet eerlijk is. Dit moet volgens hem pas besproken worden in 1612 

februari. Hij verzoekt de ALV om te praten over het beleidsplan en vragen over gevoerd beleid te 1613 

stellen op de halfjaarlijkse ALV. Hij vindt de afrekening tot nu toe niet eerlijk. 1614 

Ruud Walvius zegt dat het een goed punt is van Remco Frank, echter kan hij mensen niet ontzeggen 1615 

om een vraag te stellen. Voor de rest is hij het met Remco Frank eens. 1616 

Bob Smits heeft dezelfde vraag maar wilde hem iets anders formuleren. Echter, hij stelt de vraag niet 1617 

nu. Hij zegt wel dat het een goed streven is om de Heraut digitaal te publiceren en dat hij het leuk vindt 1618 

dat het nieuw leven wordt ingeblazen. Dat toont ambitie volgens hem. 1619 

Casper Veenhuysen zegt dat de Heraut haar eigen site heeft alleen is de opmaak daarvan niet fijn. Hij 1620 

is op zoel naar iemand dir dat kan verbeteren. De site wordt daarnaast ook gebruikt voor gastartikelen 1621 

die niet in de papieren versie van het blad terecht komen, geeft hij te kennen. 1622 

Stan van Moorsel is het eens met Remco Frank, er moet gepraat worden over het beleidsplan. 1623 

Sommige aspecten echter, zegt hij, moeten we wel op terugblikken met het oog op de toekomst. 1624 

 1625 

Lars Meijer is het niet eens met Remco Frank. De late hervatting van de ALV heeft hiervoor gezorgd 1626 

vindt hij, om die reden worden er dingen aangehaald die de afgelopen maanden zijn gebeurd. Hij 1627 

vraagt zich af waarom we dat niet nu al zouden bespreken om al een deel te evalueren. 1628 

Ruud Walvius zegt dat het niet verkeerd is om al wat dingen te evalueren.  1629 

Stan van Moorsel zegt dat hij ontzettend uitkijkt naar de discussie omtrent het logo en geeft te kennen 1630 

dat hij het goed vindt dat het op de agenda staat. Hij zegt dat het een motie omtrent het logo betreft, 1631 

maar dat ook in het beleidsplan wordt aangegeven dat het een plan van het bestuur is om het logo 1632 

aan te passen. Wiens plan is het nu, vraagt hij. 1633 
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Ruud Walvius zegt dat hij het een goede vraag vindt, maar geeft te kennen dat er de afgelopen jaren 1634 

al vaker het idee geopperd werd om het logo te veranderen. Wij als bestuur staan achter een nieuw 1635 

logo, maar voorstellen moeten vanuit de ALV komen. Het idee van dit logo is van Rein Wieringa en hij 1636 

draagt dan ook de motie, zegt hij. 1637 

Stan van Moorsel zegt dat hij het zelf destijds nooit heeft doorgezet. Hij vraagt aan het bestuur waarom 1638 

we het niet zelf uitdragen. 1639 

Ruud Walvius zegt dat de ALV daarover moet stemmen en dat we zelf als bestuur geen logo kiezen, 1640 

maar dat de ALV dat moet doen. Ook geeft hij te kennen dat er dit jaar geld apart gezet is om, als er 1641 

een nieuwe logo wordt aangenomen, het nieuwe bestuur niet op te zadelen met kosten die daarmee 1642 

verbonden zijn.  1643 

Jordi Uijens stelt voor om de logodiscussie voort te zetten bij de motie omdat het volgens hem geen 1644 

nut heeft om het er nu over te gaan hebben. Het bestuur mag de ambitie hebben om het logo te 1645 

veranderen, maar verder stelt hij voor om te wachten tot de motie van het logo. 1646 

Ruud Walvius beaamt dit en zegt tegen Stan van Moorsel dat de vraag over waarom het in het 1647 

beleidsplan staat, terug zal komen bij de motie. 1648 

Lars Meijer zegt voor te zijn voor een nieuw logo, maar dat de motie misschien doorgeschoven moet 1649 

worden naar de volgende ALV. Hij stelt dat leden dan de kans hebben om een logo in te dienen zodat 1650 

de ALV keuze heeft tussen verschillende ontwerpen. Maar dat komt wel aan bod bij de motie, zegt hij. 1651 

Stan van Moorsel zegt dat hij het eens is met Jordi Uijens, maar dat hij het onderwerp toch even wilde 1652 

aanstippen. 1653 

 1654 
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Stan van Moorsel merkt op dat er in het beleidsplan staat dat het bestuur de prijzen van het 1656 

donateurschap wil verlagen. Is dat zo? 1657 

Ruud Walvius zegt dat dit een finishing touch foutje is. Hij zegt dat het minimum donatiebedrag 1658 

verlaagd wordt naar 10 euro, op gelijke hoogte van het lidmaatschapsgeld. Hierdoor gaan het aantal 1659 

donaties omhoog. 1660 

Nanne van Mil zegt dat in samenwerking met de acquisitiecommissie gekeken wordt naar de 1661 

mogelijkheid om meer donateurs te krijgen in verband met de verlaging van het minimale 1662 

donatiebedrag. 1663 

Casper Veenhuysen merkt op dat politicologiestudenten dan geen lid meer mogen zijn, tenzij ze 1664 

studeren aan de Radboud Universiteit? 1665 

Ruud Walvius zegt dat dit klopt. Om lid te zijn van de vereniging moet je studeren aan de Radboud 1666 

Universiteit. 1667 

Tomas Jochoms zegt dat hier de 80 / 20 regeling op van toepassing is. 80% van het ledenbestand van 1668 

de vereniging moet studerend zijn aan de Radboud Universiteit. Als dit niet het geval is, kan je 1669 

moeilijkheden krijgen met het toekennen van bestuursbeurzen in de aankomende jaren. 1670 

Lars Meijer zegt dat de verbeterde stukken als notulen, nooit op de site geüpload worden. Dit is echter 1671 

wel een keer toegezegd door het vorige bestuur, zegt hij. Hij vraagt of het dit jaar wel lukt om de 1672 

geüpdatete bestanden te uploaden naar de site. 1673 

Ruud Walvius zegt dat dit ons streven is. De veranderde stukken komen op de site. 1674 

Bob Smits geeft te kennen dat hij en zijn bestuur dit ook nog gaan doen. Hij merkt op dat Café Camelot 1675 

de nieuwe stamkroeg wordt van de vereniging. Is het een gezellig café en past het goed bij ismus, en 1676 

zo ja, waarom? 1677 
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Ruud Walvius zegt dat de vereniging niet per se op zoek is naar een kroeg zoals de Malle Babbe, maar 1678 

dat een stamkroeg gezellig moet zijn waar je kan kletsen in plaats van constant harde muziek. Hij zegt 1679 

dat Café Camelot hierin voldoet. 1680 

Bob Smits zegt namens Thom Dijkstra dat dit in het verslag moet komen te staan. 1681 

Jip Trommelen zegt zelf niet in Café Camelot te zijn geweest en vraagt zich af waarom ismus gestopt is 1682 

met Stadscafé TouT als vaste stamkroeg. Waarom is de zoektocht naar een nieuwe stamkroeg gestart, 1683 

vraagt hij. 1684 

Ruud Walvius zegt dat er verschillende problemen waren met Stadscafé TouT. Er hing een slechte sfeer 1685 

en er was weinig opkomst. De nieuwe eigenaar van Stadscafé TouT bood niet wat wij als bestuur graag 1686 

wilden en daarom zijn we daar weggegaan. Buiten activiteiten van ismus was er nooit veel animo om 1687 

naar Stadscafé TouT te gaan, zegt hij. 1688 

Jip Trommelen vraagt zich af hoe het Café Camelot geregeld is qua terras. Is er een deel van het terras 1689 

voor ismus, zijn er tafels gereserveerd voor ismus of hoe moeten we dat zien? 1690 

Ruud Walvius zegt dat er geen aparte tafels voor ismus op het terras zijn, het is nu ook te koud om op 1691 

het terras te gaan zitten. Achterin Café Camelot is een hoek waar wij terecht kunnen. Als de zon weer 1692 

schijnt en het warmer wordt, gaan we in overleg over mogelijkheden tot een verdeling van het terras. 1693 

Lars Meijer vraagt zich af of het een vooruitgang is ten opzicht van Stadscafé TouT. Zelf vindt hij van 1694 

niet omdat het hoekje achterin gedeeld is met andere mensen en je de muziek niet zo goed hoort. 1695 

Volgens hem is een themaborrel makkelijker bij Stadscafé TouT, ook omdat de sfeer daar juist beter 1696 

was zonder dat andere mensen er bij waren. Hij stelt dat je bij Stadscafé TouT ook korting kreeg op 1697 

bier. Bij Café Camelot staat een pooltafel in de weg en zegt hij dat een karaokeborrel blijkbaar ook niet 1698 

in de nieuwe stamkroeg gehouden kan worden. Hij zegt dat Café Camelot niet het idee van een 1699 

stamkroeg heeft, ook omdat het bord van ismus nog bij Stadscafé TouT hangt. Het is volgens hem niet 1700 

duidelijk welke kroeg onze stamkroeg is omdat we voor de karaokeborrel naar Café Lenthe gaan. 1701 

Ruud Walvius denkt dat Café Camelot wel een vooruitgang is. We hebben er tot nu toe leuke borrels 1702 

gehad en er zijn veel meer sponsormogelijkheden mogelijk in samenwerken met Café Camelot dan 1703 

met Stadscafé TouT. Zo kan Café Camelot zelf hapjes sponsoren en zijn ze bereid om ons in andere 1704 

dingen te sponsoren. De karaokeborrel is verplaatst naar Café Lenthe omdat het daar prima kon, maar 1705 

kennismakingsborrels, after-reisborrels en dat soort dingen kunnen prima in Café Camelot. Daarnaast, 1706 

zegt hij, is Café Camelot ook buiten ismusactiviteiten leuk om te bezoeken, ook omdat je daar korting 1707 

krijgt buiten deze activiteiten om. Hij zelf zou sneller naar Café Camelot gaan dan naar Stadscafé TouT. 1708 

Jip Trommelen vraagt of de bekendmakingborrel ook gehouden wordt in Café Camelot. In Stadscafé 1709 

TouT was de apparatuur niet in orde, hij vraagt hoe dat is gesteld in Café Camelot. Is het ook mogelijk 1710 

de muziek in het hele café uit te doen tijdens een bekendmaking? Zo niet, neem een lokaaltje in TvA. 1711 

Ook als er andere mensen bij zijn, valt de bekendmaking in het water, stelt hij. 1712 

Ruud Walvius zegt dat de bekendmaking van de reis niet tijdens een borrel plaats vindt. Rens Verhaegh 1713 

schreeuwt dat het via een livestream kan. Ruud Walvius gaat verder door te zeggen dat 1714 

bekendmakingen ook niet in de kroeg plaats gaan vinden. 1715 

Stan van Moorsel laat weten dat voor hem de kroeg niet veel uitmaakt, maar het levert wel een 1716 

interessant financieel aspect op. Hij zegt dat er een achteruitgang is wat betreft de financiën, namelijk 1717 

de vereniging krijgt 150 euro van Café Camelot. Dit contract is ondertekend maar is niet teruggevonden 1718 

in de boeken van Ruben Meijerink. Hij vraagt of er gekeken moet worden naar betere afspraken met 1719 

de nieuwe stamkroeg.  1720 
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Luuk Scholman zegt dat er volgende week een afspraak staat met Café Camelot waarin andere zaken 1721 

besproken zullen worden. Dit wil hij later nog toelichten. Hij zegt dat het contract er mager uitziet en 1722 

dat er meer afspraken in mogen. Volgende week wordt er een nieuw contract getekend. 1723 

Stan van Moorsel zegt dat Stadscafé TouT 400 euro sponsorgeld gaf en dat er nu 150 euro wordt 1724 

binnengehaald met Café Camelot. An sich is dat een flinke achteruitgang en Café Camelot lacht zich 1725 

waarschijnlijk kapot. Hij zegt dat ze die 150 euro er in één avond uit hebben. Andere verenigingen 1726 

krijgen meer geld bij andere kroegen. Hij vraagt of het bestuur meer kan vertellen over de 1727 

onderhandelingen.  1728 

Ruud Walvius zegt dat Café Camelot een bewuste keuze was en dat het gat wat er nu valt in de 1729 

begroting, gedicht gaat worden in samenwerking met de acquisitiecommissie. Het fijne aan Café 1730 

Camelot is dat je niet gebonden bent aan een aantal borrels dat je daar moet geven, de locatie van 1731 

borrels ligt dus niet vast. Als de feestcommissie, zegt hij, moesten ze vorig jaar extra borrels houden 1732 

worden bij Stadscafé TouT, vanwege de gebondenheid aan die kroeg. Wij zijn dus niet gebonden aan 1733 

een hoeveelheid borrels bij Café Camelot, wat veel vrijheid biedt. Ook zegt hij dat het bestuur bezig is 1734 

met een feestcafé. 1735 

Stan van Moorsel vraagt zich af hoe het bestuur naar Café Camelot is gegaan, omdat je er meer uit had 1736 

kunnen halen. Hij noemt als voorbeeld café Lenthe. 1737 

Rens Verhaegh vraagt of we van Café Lenthe alleen geld van de constitutieborrel hebben gekregen. 1738 

Luuk Scholman antwoordt dat het bestuur opzoek was naar een feestcafé maar dat het idee wat er 1739 

lag, niet is doorgegaan. De locatie werd snel verplaatst naar Café Lenthe. Hierbij is het financiële plaatje 1740 

over het hoofd gezien, zegt hij. 1741 

Stan van Moorsel vraagt of we terug naar het onderwerp Café Camelot kunnen gaan. Hij vraagt wat 1742 

het openingsbod was voor Café Camelot. Ook vraagt hij of er vragen gesteld zijn als wat we als 1743 

vereniging waard zijn, hoeveel kan de vereniging leveren en wat krijgen we daar voor terug? 1744 

Luuk Scholman zegt dat Café Camelot openstaat voor sponsoring, dit komt ook voor bij de andere 1745 

vereniging, GSV Excalibur van Geschiedenis, weet hij. Zij kregen tijdens de intro een gratis lunch 1746 

aangeboden en Café Camelot. Met zulke sponsoring kun je op bepaalde kosten besparen. Het 1747 

openingsbod dat wij als bestuur aanhielden, was 300 euro. Café Camelot ging hier niet mee akkoord, 1748 

maar heeft gezegd te sponsoren met andere dingen. 1749 

Ruud Walvius zegt dat je sponsoring ook als een vorm van inkomst moet zien, kijk bijvoorbeeld naar 1750 

accessoires met het logo van Café Camelot erop. Daarnaast is het zo dat je meer langs moet gaan en 1751 

aan meer verplichtingen vastzit als je meer geld vraagt. Wij als bestuur willen niet gebonden zijn aan 1752 

een aantal borrels. 1753 

Luuk Scholman zegt dat hij nog een kleine toevoeging heeft. Als er een feestcafé vastgelegd wordt, is 1754 

het planning technisch niet handig om vast te zitten aan een aantal borrels in Café Camelot.  1755 

Remco Frank geeft te kennen dat hij het dilemma snapt, toentertijd dat er overgestapt werd naar 1756 

Stadscafé TouT ging de vereniging er ook financieel op achteruit. Hij vraagt aan het bestuur hoe de 1757 

keuze voor deze nieuwe stamkroeg is gemaakt. Waarom Café Camelot? Zijn er lijstjes gemaakt? 150 1758 

euro is een stuk minder dan wat de vereniging kreeg van Stadscafé TouT. Hij zegt benieuwd te zijn naar 1759 

het proces achter de keuze. 1760 

Luuk Scholman antwoordt door te zeggen dat het bestuur naar meerde kroegen is geweest. Het bleek 1761 

lastig hoge sponsorbedragen te regelen. Ook zegt hij dat het bijvoorbeeld wel mogelijk is om 25 euro 1762 

per borrel te regelen bij verschillende kroegen. Dan zijn er dus zes borrels of feesten nodig om dat gat 1763 

te dichten. 1764 



41 

 

Bob Smits zegt dat er gezocht moet worden naar een feestcafé en dat daar een goed contract voor 1765 

opgesteld moet worden. Dit zorgt voor duidelijkheid. 1766 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker de intentie is van het bestuur. 1767 

Pol Muffels zegt dat het grote probleem bij een combinatie van borrel- en feestcafé je geen sterke 1768 

fiscale deal kan krijgen, want je verliest affiniteit met die kroeg. De kroeg is niet exclusief voor jou 1769 

waardoor je geen sterke onderhandelingspartner bent. Denk er dus over na als je geen vaste kroeg 1770 

hebt, je geen sterke onderhandelingspositie hebt. 1771 

Rens Verhaegh zegt dat hij het eens is met Pol Muffels, maar vorig jaar was er ook geen 1772 

onderhandelingspositie met de stamkroeg. Omdat het studentenleven in Nijmegen bruisend is, heb je 1773 

sowieso geen sterke onderhandelingspositie. Misschien is Monte Carlo of de Matrixx wel een goed 1774 

feestcafé, zegt hij. Het is een pluspunt dat je weinig commerciële belangen hebt. Bij Stadscafé TouT 1775 

was het bijvoorbeeld niet mogelijk om kortingen te krijgen op speciaalbieren met een membercard. 1776 

Hij zegt te begrijpen dat het bestuur weg is gegaan bij Stadscafé TouT. 1777 

Jordi Uijens zegt dat je geen exclusiviteit hebt bij de kroegen en dat hij Café Camelot een prima keuze 1778 

vindt, maar het is niet het meest gezellig. De vrijheid, als Café Camelot dat biedt, vindt hij goed. 1779 

Pol Muffels vraagt wat voor een oplossingen het bestuur heeft om het financiële gat tussen Stadscafé 1780 

TouT en Café Camelot te dichten. 1781 

Luuk Scholman zegt dat hij en het bestuur bezig zijn geweest met andere sponsoren te vinden, ook 1782 

buiten cafés om. Er zijn onderhandelingen over iets wat ons financieel heel goed zal doen. Dit zou het 1783 

financiële gat dichten. 1784 

Pol Muffels zegt dat hij hoopt dat het lukt. Hij stelt dat de Heraut ook uit bijzondere hoeken sponsoring 1785 

krijgt. 1786 

Luuk Scholman zegt dat ook de driekoppige acquisitiecommissie, waar ook hoofdredacteur van de 1787 

Heraut Wimer Heemskerk in zit, bezig is sponsoren binnen te halen die bij de Heraut passen, zoals 1788 

uitgeverijen. De sponsoring uit onverwachte hoek wordt intern met de commissie besproken. 1789 

Pol Muffels vraagt of het bestuur dan nog geen uitspraken hierover kan doen. 1790 

Luuk Scholman zegt dat er op dit moment geen uitspraken gedaan kunnen worden. 1791 

Stan van Moorsel zegt dat ismus weinig kan bieden aan sponsoren, dat een jaar snel gaat en dat er dus 1792 

druk achter nieuwe sponsorgelden moet komen zitten. Hij vraagt of de nieuwe sponsor ten bate van 1793 

heel ismus of alleen de Heraut is. 1794 

Ruud Walvius antwoordt dat de baten van de nieuwe sponsor voor heel ismus zijn. 1795 

Stan van Moorsel vraagt of dit over het feestcafé gaat. 1796 

Luuk Scholman zegt dat hij geen tip van de sluier kan geven. Hij zegt er erg mee bezig te zijn en dat er 1797 

twee dingen zijn die we aanhouden. Hij kan echter nog geen namen geven. 1798 

Jip Trommelen zegt dat hij de sponsoring bij ismus abstract vindt. Hij vraagt aan Luuk Scholman of hij 1799 

in een paar zinnen kan uitleggen wat wij te bieden hebben. 1800 

Luuk Scholman zegt dat het heel erg verschilt, het hangt van de andere partij af. Andere bedrijven 1801 

bieden vacatures die wij op de site kunnen zetten, bijvoorbeeld met een algemene banner. Gerichtere 1802 

sponsoren kunnen advertentieruimte inkopen in de Heraut of bijvoorbeeld de Almanak. Algemene 1803 

sponsoren kunnen een bedrijfsprofiel of een banner op de site kopen. Hij zegt dat Remco Frank een 1804 

mooi document heeft gemaakt een paar jaar geleden en dat Luuk Scholman deze nog frequent 1805 

gebruikt. Afsluitend zegt hij dat dit ongeveer is wat ismus kan bieden aan sponsoren. 1806 

Jip Trommelen vraagt of het bestuur een document heeft waarin staat wat wij kunnen bieden als 1807 

vereniging. 1808 
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Luuk Scholman bevestigt dit en zegt dat we een pakket op maat kunnen samenstellen. Hij zegt dat 1809 

Remco Franks document als hoofdlijn gebruikt wordt. 1810 

Bob Smits geeft te kennen dat hij van Ruud Walvius had gehoord dat er ook korting was op het terras 1811 

van Café Camelot buiten borreltijden. Hij vraagt of dit ook zo is. 1812 

Ruud Walvius zegt dat het gesprek met Café Camelot volgende week gepland staat. Het contract was 1813 

een beetje kaal en er was een miscommunicatie. Hij zegt dat ze volgende week weer gaan samenzitten 1814 

om het verder te bespreken. 1815 

Luuk Scholman zegt dat het inderdaad afgesproken is, maar dat het waarschijnlijk intern nog niet 1816 

gecommuniceerd was met het personeel. Volgende week vindt inderdaad het gesprek plaats waarin 1817 

dit onderwerp wordt aangekaart. Je hoort gewoon korting te krijgen, zegt hij. Volgende week hopen 1818 

we meer te weten, ook wat betreft de membercard. 1819 

Bob Smits zegt dat er nog KvK gewisseld moet worden zodat de contractwisseling door het nieuwe 1820 

bestuur ondertekend kan worden. 1821 

Lars Meijer zegt dat de KvK wisseling laks verlopen is, hij vraagt zich af of de oud bestuursleden niet 1822 

los kunnen laten of dat het nieuwe bestuur geen nieuw bestuur wil worden. Ook zegt hij over het 1823 

sponsorbeleid dat er dit jaar 1350 euro is in begroot terwijl dit vorig jaar 1500 euro was. Hij vindt het 1824 

raar dat het bestuur zegt dat het sponsorbedrag minder is geworden met Café Camelot, maar waar 1825 

haal je dan de rest van het bedrag mee binnen? Waarom ga je lager inzetten? Dit toont geen ambitie, 1826 

vindt hij. 1827 

Ruben Meijerink zegt dat het bedrag van 1350 euro niet het beeld afgeeft om minder binnen te halen, 1828 

maar het financiële beleid gaat uit van verwachte inkomsten. Het is dan beter om zo veilig mogelijk te 1829 

begroten volgens hem. 1830 

Lars Meijer wilt van Luuk Scholman horen hoe hij het sponsorprobleem gaat oplossen. Je weet niet 1831 

zeker wat sponsoren afdragen. Je kan dan misschien iets minder inzetten op de begroting, maar Luuk 1832 

Scholman is verantwoordelijk voor de acquisitie. Lars Meijer zegt dat het bestuur er makkelijk van af 1833 

komt.  1834 

Ruud Walvius zegt dat op het moment dat je onrealistische bedragen neerzet in je begroting, je deze 1835 

misschien niet kan halen en dat zou niet logisch zijn.  1836 

Lars Meijer vraagt waarom het beleidsplan dan tegenstrijdig is met de begroting. 1837 

Ruud Walvius geeft als antwoord dat Ruben Meijerink dat zojuist heeft uitgelegd.  1838 

Luuk Scholman zegt dat Ruben Meijerink uitleg heeft gegeven en op de begroting staat niet wat je 1839 

ambieert als bestuur. Hij snapt het punt van Lars Meijer, maar zegt wel dat de ambitie om zoveel 1840 

mogelijk sponsorgeld binnen te halen er wel degelijk is, maar begrotingstechnisch zijn er geen 1841 

zekerheden tot nu toe en daarom staan het er ook niet op. 1842 

Lars Meijer vraagt hoe het zit met de zekerheden als sponsoren als Independer en het CBS? 1843 

Luuk Scholman zegt dat niets zeker is, maar als je die er niet op zet kan je geen begroting opstellen 1844 

over het sponsorbeleid. 1845 

Ruben Meijerink zegt dat het verhaal in de begroting staat en vraagt of we de discussie uit kunnen 1846 

stellen tot we bij de begroting zijn aangekomen.  1847 

Stan van Moorsel wilt ingaan op de punten van Lars Meijer. De kans op sponsorgeld van Independer 1848 

en het CBS is zekerder, want het zijn partners voor meerdere jaren en daarmee zijn ze dus zekerder 1849 

van het uitbetalen van sponsorgeld dan bijvoorbeeld kroegen. Als blijkt dat het bestuur 2000 euro 1850 

ophaalt, kan je dat wegzetten voor het jaar daarna of gebruiken voor hetzelfde jaar. Hij stelt dat het 1851 

permanente onzin is om risicovol te begroten. 1852 
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Rein Wieringa zegt dat hij het eens is met Stan van Moorsel, je kan beter een veilige begroting dan een 1853 

risicovolle begroting hebben. 1854 

 1855 

Pagina 9 1856 

Jip Trommelen heeft twee vragen omtrent de membercard. Ten eerste vraagt hij of het ten kosten 1857 

gaan van de deal met de Knaek. Ten tweede stelt hij de vraag wie het opzetten van de membercard 1858 

gaat coördineren. 1859 

Ruud Walvius zegt dat het niet ten koste gaat van de Knaek en dat het Luuk Scholman is die het 1860 

voornamelijk gaat coördineren. 1861 

Luuk Scholman heeft een update over de membercard. De acquisitiecommissie en Wimer Heemskerk 1862 

van de Heraut zijn actief bezig met de membercard. Op dit moment zijn er al 14 mogelijke sponsoren 1863 

aangeschreven! De ambitie van de commissie en het bestuur is om in ieder geval vier tot vijf kortingen 1864 

bij het introduceren van de membercard te kunnen geven. Het aanbod van kortingen op met de 1865 

membercard kan vergroten en verkleinen, daar is geen zekerheid mee. Echter zijn er al twee dingen 1866 

zeker voor de membercard, zegt hij. Er worden op dit moment veel gesprekken gevoerd. De kaart zelf 1867 

moet ook besteld worden, hier heeft Café Camelot aangegeven dingen te willen sponsoren en wij gaan 1868 

proberen te kosten te verhalen op Café Camelot. Dit wordt ook besproken in het volgende gesprek 1869 

met Café Camelot. Luuk Scholman zegt dat het bestuur de hoop uitspreekt om de membercard begin 1870 

volgend kalenderjaar uit te kunnen delen. 1871 

Pol Muffels zegt: “Hulde voor Luuk Scholman”. Vorig jaar was het oud bestuur er mee bezig en nu bij 1872 

de eerste ALV zijn er al veel concrete dingen. Goed bezig, ga zo door zegt hij. 1873 

Jip Trommelen reageert op Luuk Scholman en spreekt zijn dank uit voor het uitgebreide antwoord. Hij 1874 

heeft nog wel de vraag of er verder geen verplichtingen zijn omtrent de Knaek. 1875 

Luuk Scholman zegt dat er geen concurrentie is tussen de membercard en de Knaek. De dingen die 1876 

aangeschreven zijn, staan niet op de Knaek. De aanbiedingen via de membercard is voor ieder lid van 1877 

de vereniging, mensen kunnen de kaart gebruiken als ze dat willen. De Knaek is niet afhankelijk van 1878 

ismus om hun belangen veilig te stellen. De Knaek vormt dus ook geen beperking voor ons. 1879 

Tomas Jochoms zegt dat er geen verplichtingen zijn met de Kneak. Aan het begin van het jaar krijgt 1880 

elke vereniging die reageert op de mail van de Knaek, gratis 50 stuks om uit te delen. De membercard 1881 

komt dus niet in het vaarwater van de Knaek. 1882 

Bob Smits wilt het bestuur bedanken voor het voortzetten van het plan van het XVe bestuur. Jullie zijn 1883 

goed bezig. 1884 

Stan van Moorsel zegt dat, ondanks zijn verwachtingen, de Crazy 88 List voor de commissies erg leuk 1885 

is. In het kader van een opdracht, wil hij graag de liefde tussen de accessoirecommissie en de 1886 

lustrumcommissie uitspreken voor de Crazy 88 punten. 1887 

Jordi Uijens vraagt of hij het wilt herhalen omdat het gefilmd moet worden voor de punten. 1888 

Ruud Walvius zegt dat dit verplaatst moet worden naar de rondvraag. 1889 

Nanne van Mil zegt dat het haar kindje is. Dus als mensen nog punten voor de Crazy 88 willen 1890 

sprokkelen, maak vooral foto’s en filmpjes! 1891 

Zo gezegd zo gedaan en Jordi Uijens begon met filmen terwijl Stan van Moorsel zichzelf herhaalde. 1892 

 1893 

Pagina 10  1894 

Jip Trommelen vindt het leuk om te zien dat de accessoirecommissie wordt gewaardeerd en dat de 1895 

commissie nog verder geprofessionaliseerd wordt. Hij zegt dat de meerjarige accessoire eigenlijk niet 1896 

zo meerjarig is en dat er elk jaar iets nieuws bedacht wordt. Hij geeft de tip aan de nieuwe 1897 
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accessoirecommissie om iets anders te bedenken dan een trui en om iets vast te leggen voor volgende 1898 

jaren om te voorkomen dat het niet een eenjarige accessoire wordt. 1899 

Ruud Walvius zegt dat hij het volste vertrouwen heeft in de accessoirecommissie en geeft te kennen 1900 

dat het zonde zou zijn als er geen meerjarige accessoire zou komen. 1901 

Jip Trommelen wil de accessoirecommissie stimuleren om dus niet alleen aan een trui te denken. 1902 

Luuk Mevis vraagt of het geen idee is om de trui vast te houden als meerjarige accessoire, want je kan 1903 

ze elk jaar opnieuw uitbrengen volgens hem.  1904 

Ruud Walvius vindt het goede ideeën maar wilt het vooral overlaten aan de accessoirecommissie. Als 1905 

je goede ideeën hebt, stuur dan een mailtje naar de accessoirecommissie.  1906 

Jordi Uijens vraagt of het bestuur al contact heeft opgenomen met de vakgroep in verband met de 1907 

verplichtingen voor de carrièredag?  1908 

Ruud Walvius zegt dat er al contact is geweest, hij heeft met Andrej Zaslove gesproken. Hij heeft het 1909 

ook over de eventuele verplichting van de carrièredag gehad. Dit is drie jaar geleden voorgekomen 1910 

maar dat werd niet goed ontvangen door docenten en studenten. We gaan in samenwerking met de 1911 

vakgroep en de docenten van de desbetreffende dag proberen de carrièredag onderdeel te maken van 1912 

de cursussen, door middel van bijvoorbeeld een opdracht. Verder zullen we proberen de sprekers te 1913 

laten aansluiten op de cursussen. 1914 

Jordi Uijens zegt dat dit een mooie oplossing is. 1915 

Marten Porte noemt dat de faculteit veel interesse heeft om samen te werken in verband met de 1916 

carrièredag, bijvoorbeeld in samenwerking met de SVM loopbaan oriëntatie. 1917 

Ruud Walvius zegt dat hij samen met Yaël van Drunene contact opneemt met Jitske Rassa om de 1918 

faculteit er bij te betrekken. 1919 

Bob Smits dat niet allen de faculteit maar ook de universiteit zelf het streven heeft om samen te 1920 

werken met verenigingen op het gebied van carrièredagen. Je kan ook langsgaan bij de USR zegt hij en 1921 

hij vindt het een goed plan om met de docenten van bepaalde cursussen te zitten. 1922 

 1923 
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Jip Trommelen zegt dat hij een gala in samenwerking met andere verenigingen alleen ziet gebeuren 1925 

als de omstandigheden toereikend zijn. Hij vraagt of de mening van ismi meetelt bij de beslissing van 1926 

het bestuur? 1927 

Ruud Walvius zegt dat de mening zeker meegenomen wordt in de beslissing, we willen geen nee 1928 

verkopen aan onze leden. Op het moment dat de ALV zegt dat ze geen gala willen met andere 1929 

verenigingen, dan doen we dat niet. Nanne van Mil wilt hier misschien nog wat over zeggen. 1930 

Nanne van Mil zegt dat de samenwerkende verenigingen Postelein, Umoja en Mundus zijn en dat 1931 

daarmee het gesprek gevoerd wordt. Het idee is dat we niet willen dat er twee dezelfde gala’s 1932 

aanbieden. Daarnaast is er plek voor 130 tot 140 mensen van ismus als we dit gaan doen. Na vandaag, 1933 

zegt ze, willen we een knoop doorhakken. We hebben al een lustrumgala en het lijkt ons leuk om het 1934 

andere gala dus in samenwerking met andere verenigingen te doen.  1935 

Stan van Moorsel zegt dat het knap is als er genoeg kaarten voor ismi geregeld kunnen worden. Hij 1936 

vindt het raar naar de feestcommissie toe dat deze samenwerking buiten hen om wordt geregeld. Hij 1937 

vindt het een middelvinger naar de feestcommissie toe. Wat is de noodzaak om het met andere 1938 

verenigingen te doen, vraagt hij. 1939 

Ruud Walvius zegt dat het geen middelvinger naar de feestcommissie is, er liggen namelijk dingen vast 1940 

en er zijn dingen voorgesteld. Hij zegt dat dit jaar het contact met de andere verenigingen bijzonder 1941 
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goed is en dat het ons daarom leuk lijkt om meer contact met hen te hebben. Het gala is hier een prima 1942 

kans voor. Dit vindt hij geen rare gedachtegang, we hebben namelijk ook al ons eigen lustrumgala.  1943 

Remco Frank snapt het idee want je wil niet hetzelfde gala, maar hij wil geen samenwerking voor de 1944 

volgende jaren omdat ismus zelf in staat is mooie gala’s te organiseren waarin er geen groepjesvorming 1945 

plaatsvindt. Het lijkt mij heel gezellig, maar hij hoopt dat we de komende jaren blijven hangen in de 1946 

samenwerking.  1947 

Ruud Walvius zegt dat dit jaar het lustrumgala is, dus is er een extra gala wat een uitgelegen kans is 1948 

om te kijken hoe het is om samen met andere verenigingen een gala te organiseren. Tot nu toe zijn er 1949 

alleen maar positieve verhalen vanuit de samenwerking met andere verenigingen. Daarnaast willen 1950 

we iets nieuws proberen naast ons eigen gala. 1951 

Bob Smits zegt dat je moet realiseren dat het ismusgala veel mensen trekt, naast actieve kun je ook de 1952 

minder actieve leden van Politicologie ontmoeten. Leden hebben meer interesse voor het gala als 1953 

andere leden van de vereniging komen, zegt hij. 1954 

Ruud Walvius zegt dat dit kan op het lustrumgala en dat je ook op een gala met andere verenigingen 1955 

met mensen van Politicologie kunt praten. 1956 

Rens Verhaegh heeft een punt van orde, hij zegt dat de mening van het bestuur duidelijk is en vraagt 1957 

nu of iedereen zijn of haar zegje wilt doen. 1958 

Bob Smits zegt dat niet iedere vereniging het voor elkaar kan krijgen om 130 leden te regelen voor een 1959 

gala. Hij is het wel eens met Remco Frank, zegt hij. 1960 

Jordi Uijens zegt dat hij de gedachtegang van het bestuur snapt, maar vraagt zich af wat de 1961 

feestcommissie hier van vindt. 1962 

Nanne van Mil zegt dat de feestcommissie eerst erg sceptisch was. Na een gesprek met de 1963 

feestcommissie waren ze veel enthousiaster geworden. Ze waren al heel enthousiast om een eigen 1964 

gala te organiseren, maar ook om een gala te organiseren in samenwerking met andere verenigingen.  1965 

Pol Muffels zegt dat twee gala’s kan leiden tot twee keer hetzelfde waardoor er misschien minder 1966 

animo is. Maar mensen zijn er achter gekomen dat ismus toffe gala’s kan organiseren. Als het eerste 1967 

gala leuk is, kan dat een aanzuigende werking hebben voor het tweede gala en kan er dus meer animo 1968 

zijn. Hij zegt ook dat hij het standpunt in wil nemen dat wij de capaciteit hebben om in ons eentje een 1969 

gala te kunnen organiseren en dat we dat daarom ook moeten doen. Hij denkt dat we het gala voor 1970 

onszelf moeten houden. 1971 

Lars Meijer sluit zich aan bij Pol Muffels. Hij vraagt zich af waarom er naast bestuurs- en 1972 

oudbestuursleden behoefte is om een gala in samenwerking met andere verenigingen te organiseren. 1973 

Hij zegt dat de charme van gala’s is dat eerstejaars, ouderejaars kunnen ontmoeten. Hij geeft te kennen 1974 

dat hij niet tegen het beleidsplan wilt stemmen dus stelt hij voor om apart over het gala te stemmen. 1975 

Hij vindt dat het tweede gala ook alleen voor ismi gehouden moet worden. 1976 

Marten Porte vindt het persoonlijk wel een leuk idee, maar is het wel eens met Remco Frank en Pol 1977 

Muffels. Hij is trots op de capaciteit en het vermogen van de vereniging om een eigen gala te kunnen 1978 

organiseren en vindt dat we vooral ook door moeten gaan met een eigen gala. Maar het lustrumjaar 1979 

is een uitzondering en hij vindt dat we vooral in samenwerking met andere verenigingen een gala 1980 

moeten organiseren. 1981 

Stan van Moorsel zegt dat er vorig jaar 130 man naar het gala kwamen en dat andere verenigingen 1982 

geïnspireerd waren door de mogelijkheid van ismus om zelf een gala te organiseren. Hij verwacht een 1983 

overweldigende meerderheid tegen dit voorstel. Hij sluit zich aan bij Pol Muffels en Lars Meijer. 1984 

Kjelt Goutbeek zegt geen ervaring te hebben met gala’s op de universiteit, maar het voorstel tot 1985 

samenwerking lijkt hem wel leuk. Om terug te komen op Bob Smits, zegt hij, als je geen zin hebt om 1986 



46 

 

met andere mensen praten, dan hoeft dat ook niet. Aan de andere kant, de logica van het bestuur 1987 

snapt hij wel, het is niet eerder voorgekomen dat er een gala wordt georganiseerd met andere 1988 

verengingen en juist een lustrumjaar is daar een uitgelezen kans om het te proberen. Hij zegt vrij 1989 

neutraal te zijn in deze discussie, maar het lijkt hem leuk om in contact te komen met mensen buiten 1990 

de studie. Een gala is een handig medium om mensen te leren kennen, op andere manieren is het 1991 

lastiger om in contact te komen met andere verenigingen. Nogmaals, het is een uitgelezen kans om 1992 

het te proberen.  1993 

Rein Wieringa wilt reageren op Stan van Moorsel. Hij zegt het meer als toevoeging te zien, het 1994 

daverende succes van vorig jaar zal dit jaar ook aanwezig zijn. Het lijkt hem juist een leuke toevoeging, 1995 

hij vindt het een leuk idee en hij zegt dat hij er achter staat. 1996 

Annechien Stelwagen lijkt het ook een leuk idee, ze wilt wel snel een reactie als het doorgaat in 1997 

verband met de ongunstige tentamenperiode. Ze vindt het wel leuk om met alleen ismis te gaan, dus 1998 

de vraag aan het bestuur is om hier snel op te reageren. 1999 

Remco Frank zegt dat de andere verenigingen hun gezamenlijke gala elke keer in februari houden. Hoe 2000 

is dat dit jaar geregeld? 2001 

Nanne van Mil zegt dat de andere verenigingen heel graag een gala met ons willen doen en daarom 2002 

hebben ze hun jaarplanning aangepast. Wij konden een datum kiezen die voor ons goed uit zou komen. 2003 

We hebben 11 mei aangegeven als datum, mocht het doorgaan. 2004 

Rens Verhaegh zegt dat het lustrumgala niet identiek is aan een normaal gala, bijvoorbeeld oud-leden 2005 

van de vereniging komen ook langs. Daarnaast wordt het een speciaalbierengala en wordt er 2006 

teruggekeken op de afgelopen jaren ismus. Het is dus een heel andere gala dan een normaal gala, zegt 2007 

hij. Volgens hem is een stemming niet de juiste manier om dit te beslissen, zonder stemming zou het 2008 

fijner zijn. Om op Kjelt Goutbeek te reageren, je hebt ook andere feestjes als het M-feest en Amore on 2009 

the Dancefloor, daar kan je ook met andere mensen in aanraking komen van andere verenigingen. 2010 

Rens Verhaegh geeft nogmaals aan dat hij vindt dat het geen identieke gala’s zijn.  2011 

Luuk Mevis zegt dat het lustrumgala heel anders zal zijn dan een normaal gala. Oud-besturen zijn 2012 

uitgenodigd, maar qua hoeveelheid mensen zal het niet veel uitmaken. Dit aantal zal ongeveer 2013 

hetzelfde zijn als andere gala’s. Het grote argument is volgens hem het ontmoeten van andere 2014 

verenigingen. Hoe mengen ze nu met elkaar? Zal er groepjesvorming plaatsvinden en zullen de studies 2015 

niet met elkaar mengen? Hij vindt het een supergoed idee maar is bang dat het de trend zet voor 2016 

volgende jaren. 2017 

Anton Stel vraagt of de ALV haar mening wilt geven, maar vraagt zich af hoe we een beslissing kunnen 2018 

nemen. 2019 

Ruud Walvius is geen fan van het stemmen over deze kwestie, maar de ALV heeft de keus. De conclusie 2020 

is, zegt hij, dat er een stemming plaats zal vinden over de kwestie gala vóór de stemming over het 2021 

beleidsplan. 2022 

Jordi Uijens reageert op de vraag van Luuk Mevis. Hij zegt dat de verenigingen niet mengen, misschien 2023 

dat alleen de besturen onderling met elkaar mengen maar dat de rest dat waarschijnlijk niet doet. Als 2024 

je een stemming wilt houden, dan zou ik dat doen gelijk na het bespreken van de kwestie. 2025 

Ruud Walvius geeft aan dat hij het er niet te lang meer over wilt hebben, maar hij zegt dat de stemming 2026 

plaats zal vinden vlak voordat de stemming over het hele beleidsplan plaatsvindt. 2027 

Jordi Uijens zegt dat de argumenten op tafel liggen, dus waarom zou het bestuur wachten met het 2028 

stemmen? 2029 

Ruud Walvius zegt dat je dan meer tijd hebt om een mening te vormen en dat is dus ook wat we gaan 2030 

doen. 2031 
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Stan van Moorsel zegt dat hij bang is voor een ‘bestuursbubbel’, een gala met andere vereniging is 2032 

alleen leuk voor bestuursleden, niet voor de leden. Het normale ismuslid heeft er vrij weinig aan want 2033 

die wil met soortgenoten pils drinken. Daarnaast, zegt hij, is het de keuze van het bestuur wanneer de 2034 

stemming plaatsvindt.  2035 

Jordi Uijens heeft een opmerking over een eventuele kennismakingsweekend. Hij vindt het een 2036 

kulreden om derdejaars te laten inspringen in de commissie om mee te helpen en is bang dat de 2037 

commissie vindt dat het wel opnieuw uitgevonden moet worden.  2038 

Ruud Walvius zegt dat ouderejaars aansluiting misten want ze zijn vaak geen onderdeel van 2039 

commissies. Daarnaast is het een hectische periode voor de commissaris interne betrekkingen want 2040 

het is heel veel werk om het weekend te organiseren. Als er een commissie is, kunnen de taken 2041 

verdeeld worden. Hij zegt ook dat het wiel niet opnieuw wordt uitgevonden, omdat de commissaris 2042 

interne betrekkingen er bovenop blijft zitten. Andere commissies als de reiscommissie en de 2043 

meerdaagse excursiecommissie werken ook met deze structuur, zegt hij. 2044 

Nanne van Mil zegt dat je als bestuurslid in het begin heel enthousiast bent, maar ook heel druk. Ze 2045 

zegt dat de kwaliteit van het kennismakingsweekend erop vooruit gaat als je ondersteuning hebt als 2046 

commissaris interne betrekkingen. Het wiel zal zeker niet opnieuw worden uitgevonden, want wat 2047 

werkt blijft bestaan en de commissie zal ondersteund worden door de aansluiting van derde- en 2048 

vierdejaars. 2049 

Jordi Uijens vraagt of het niet alleen een vernieuwing is omdát het een vernieuwing moet zijn. 2050 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker niet het geval is. 2051 

Lars Meijer zegt dat je het nieuwe bestuur opzadelt met een nieuwe commissie. Het enige wat je kan 2052 

veranderen zijn de activiteiten die je kan bieden. Het kookteam en de gerechten liggen al vast, je kan 2053 

dus alleen de vrijdagavond en de zaterdag opnieuw indelen en een thema kiezen. Het is een leuk idee, 2054 

zegt hij, maar hoe veel werk heeft zo’n commissie eigenlijk? 2055 

Ruud Walvius zegt dat de kennismakingsweekendcommissie het net iets anders kan aanpakken dan 2056 

nu, bijvoorbeeld door het thema in de cantus te verwerken en genoeg activiteiten te verzinnen. 2057 

Nanne van Mil zegt dat het fijn was om alvast te oefenen met maar één commissie onder tijdens je 2058 

inwerking als commissaris interne betrekkingen. Het voorbeeld hiervan is de reiscommissie, zegt ze. 2059 

Hetzelfde geldt voor een kennismakingsweekendcommissie. Als deze voor de zomer ingesteld wordt, 2060 

heeft de commissaris interne betrekkingen alvast tijd om te oefenen om een commissie te begeleiden. 2061 

Je hebt dan maar één commissie in plaats van zeventien. Dit is een extra reden om een 2062 

kennismakingsweekendcommissie in te voeren, zegt ze. 2063 

Lars Meijer vraagt of dit overlegd wordt met ouderejaars en met het nieuwe bestuur. 2064 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker het geval is. 2065 

Stan van Moorsel zegt dat een kennismakingsweekendcommissie een leuk idee is, je kan namelijk veel 2066 

meer zo’n weekend. Op de lange termijn kun je misschien zelfs naar een andere locatie. Stan van 2067 

Moorsel is het eens met de kritiek van Lars Meijer, je moet de commissie opstarten in mei of juni om 2068 

dit te overleggen met het nieuwe bestuur, zegt hij. Hij vindt het een leuk idee. 2069 

Jordi Uijens reageert op Stan van Moorsel door te zeggen dat hij niet conservatief is en het geen slecht 2070 

idee vindt. Maar besef wel als je op de huidige locatie blijft dat je met de organisatie meer mensen 2071 

nodig hebt en je dus moet kijken naar hoeveel mensen je nog mee kan nemen naar het 2072 

kennismakingsweekend. 2073 

Ruud Walvius zegt dat dit een goed punt is en dat we daar zeker naar gaan kijken. 2074 

 2075 

Ruud Walvius schorst de vergadering om 22.35 voor 20 minuten. 2076 
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Ruud Walvius heropent de vergadering om 22.57. 2077 

 2078 
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Jordi Uijens geeft een compliment voor het splitsen van de een- en meerdaagse excursiecommissie. 2080 

Lars Meijer zegt dat het opsplitsen van de informele en formele commissie een goede keuze was, het 2081 

werkt volgens hem zeer goed. Hij vindt het ook leuk dat de lustrumcommissie er is en dat het 2082 

lustrumgala op 11 januari wordt gehouden. Hij vraagt wel of er rekening is gehouden met de 2083 

herkansingen van derdejaars en de mensen die in het buitenland studeren. 2084 

Jordi Uijens zegt dat hier over is nagedacht, maar het dies van ismus is een belangrijke datum en anders 2085 

zou het lustrumgala in het vaarwater komen van het andere gala. Helaas is er vrij weinig te doen aan 2086 

de data van de toogdagen, zegt hij. 2087 

Lars Meijer zegt dat het een prima datum is en dat het idee leuk is. Maar het is volgens hem al wel een 2088 

tijd bekent dat 11 januari de laatste week van blok twee is en er dus veel deadlines zijn. Misschien 2089 

vormt die een belemmering voor verschillende mensen, maar het is goed van de lustrumcommissie 2090 

dat dit meegenomen is in het besluit.  2091 

Ruud Walvius vraagt of de vraag van Lars Meijer beantwoord is. Hij zegt dat meningen kunnen 2092 

verschillen. 2093 

Rens Verhaegh reageert op de vraag van Lars Meijer door te zeggen dat de kaartverkoop goed gaat 2094 

volgens hem. De datum speelt dus niet zo’n hele grote rol. 2095 

Ruud Walvius is het eens met Rens Verhaegh, hij zegt dat de kaartverkoop een groot succes is tot nu 2096 

toe. 2097 

Jip Trommelen vraagt wanneer de betalingsdeadline is van het lustrumgala. Of het bestuur dit even 2098 

bekend wil maken. 2099 

Ruben Meijerink zegt dat er nog geen harde betalingsdeadline is. 2100 

Ruud Walvius vindt dit een goed punt. 2101 

Stan van Moorsel zegt dat de deadline vrij streng is, net als vorig gala. Als mensen nog niet betaald 2102 

hebben bij het gala, dan moet er aan de deur betaald worden, anders kom je niet binnen. Het is ook 2103 

nodig twee dagen van te voeren de precieze aantallen door te geven bij de Hemel. Ohja, iedereen 2104 

moet naar het lustrumgala komen, aldus Stan van Moorsel. 2105 

Lars Meijer zegt hem iets te binnen schiet, zijn mail kwam terecht in de spam. Hij weet dat nu dus ook 2106 

hij heeft een uitnodiging van de lustrumreceptie binnen. 2107 

Ruud Walvius zegt dat we doorgaan met het beleidsplan. 2108 
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Stan van Moorsel zegt dat het voorstel van het opstarten van de reiscommissie grotendeels te maken 2111 

had met het boeken van goedkopere vliegtickets. Dit voorstel was aangenomen en destijds waren er 2112 

meer dan tien mensen die zich aangemeld hadden voor de commissie. Sommige mensen hadden 2113 

aantoonbare ervaring. Hij vraagt zich af hoe de commissie tot stand is gekomen. Eén iemand had 2114 

bestuurservaring en drie anderen hadden commissie-ervaring, waarom zijn zij er niet ingekomen? Hoe 2115 

kijkt het bestuur terug en wat waren de beweegredenen? 2116 

Ruud Walvius zegt dat er gekozen is voor een samenstelling van mensen die weinig en mensen die veel 2117 

bij ismus zijn. Ervaring was voor ons niet doorslaggevend om andere mensen een kans te geven. 2118 

Mensen zonder ervaring kunnen ook prima een reis organiseren. We waren ervan overtuigd dat de 2119 

commissie goed zou draaien, echter bleek dit niet het geval te zijn. We hebben hierdoor aanpassingen 2120 

gemaakt. De tickets zijn nu geboekt, de bestemming staat vast en de hostels zijn ook geboekt. 2121 
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Nanne van Mil zegt dat er elf kandidaten waren en dat we de beslissing met het hele bestuur genomen 2122 

hebben. Iedereen moest een kleine motivatie sturen voor de reiscommissie. Sommige mensen hadden 2123 

een andere reden dan ervaring die voor ons belangrijker waren dan ervaring. Toen bleek dat het niet 2124 

helemaal lekker liep, hebben we Lars Meijer tijdelijk gevraagd om te helpen met dingen te regelen. 2125 

Misschien was het een inschattingsfout om mensen met ervaring te weigeren. 2126 

Lars Meijer is verbaast over de samenstelling zonder leden met ervaring. Auke Roos en Merel van ’t 2127 

Leven hebben beiden ervaring. Hij vond het leuk om te helpen, maar het gaat er volgens hem om dat 2128 

het vroeger opstarten van de reiscommissie niet kan. Vliegtickets worden namelijk pas later 2129 

beschikbaar dan wanneer je de reiscommissie opstart. Hierdoor heeft het hele idee van de 2130 

reiscommissie in juni opstarten helemaal geen zin, want de tickets kun je pas in oktober te bestellen, 2131 

zegt hij. Hoe ervaart het bestuur dat en welke voordelen heeft het vroeger opstarten van de 2132 

reiscommissie? 2133 

Ruud Walvius zegt dat we pas na de reis zelf kunnen afwegen wat de voor- en nadelen waren. Helaas 2134 

is het inderdaad zo dat de tickets pas laat beschikbaar worden. We gaan dus evalueren met de 2135 

reiscommissie na de reis. 2136 

Lars Meijer merkt op dat de tickets op dezelfde tijd als vorig jaar besteld waren. 2137 

Ruud Walvius zegt dat, als dat zo is, dan heeft het inderdaad minder zin. Maar dat gaan we pas 2138 

evalueren na de reis voor volgend jaar. Deze vraag moeten we bewaren voor de laatste ALV. 2139 

Jordi Uijens denkt dat Ruud Walvius gelijk heeft, zet eerst maar een mooie reis neer, zegt hij. Neem 2140 

het punt mee voor evaluatie voor de laatste ALV. 2141 

Jip Trommelen zegt dat een reiscommissie zonder ervaring prima kan. In zijn reiscommissie zat maar 2142 

één iemand met ervaring, dat kan dus prima volgens hem. Het vinden van docenten is echter lastig 2143 

vanwege de tijd of omdat docenten geen zin hebben. Door het vroeger instellen van de commissie kan 2144 

je volle bak docenten benaderen om eerder een definitief antwoord te krijgen. Hoe is dat gegaan bij 2145 

de huidige commissie? Heeft het geholpen bij het eerder vinden docenten? Heeft het zin gehad? 2146 

Ruud Walvius zegt dat het een goed punt is om ook bij de evaluatie te kijken of het zin heeft gehad om 2147 

de commissie eerder aan te stellen omtrent het aanschrijven van docenten. 2148 

Marten Porte zegt dat het puntje docenten een belangrijk punt is, maar je weet dat het altijd 2149 

plaatsvindt in de meivakantie. Hij pleit persoonlijk voor het feit dat het nieuwe bestuur alvast docenten 2150 

aanschrijft met die bekende data. Hij is geen voorstander van het nu al bespreken van de hele 2151 

commissie. 2152 

Stan van Moorsel zegt dat het een pilot is. Het heeft goede punten en het hangt af van de bestemming 2153 

omtrent tickets boeken. Het was overmacht van de commissie en hij zegt dat er misschien een grotere 2154 

rol voor het huidige bestuur is om mee te helpen met beslissingen te nemen voor de nieuwe 2155 

reiscommissie. Laten we afwachten hoe het gaat uitpakken. Hij wenst de reiscommissie veel succes 2156 

met aankomend jaar. 2157 

Ruud Walvius zegt dat we het inderdaad moeten afwachten, we evalueren na de reis hoe het is 2158 

verlopen. 2159 

Luuk Mevis zegt dat het een beetje mierenneuken is, maar hij vraagt wat het verschil is tussen de 2160 

sportcommissie en de informele commissie als de poolavond of een dartavond onder sport vallen. 2161 

Jordi Uijens zegt dat darten ook gewoon een sport is. 2162 

Ruud Walvius zegt dat de afspraken onderling zijn gemaakt en dat poolen en darten wel degelijk 2163 

sporten zijn.  2164 

Rens Verhaegh zei dat ze zelf ook veel moeite hadden omdat ze een heel sportief bestuur hadden. 2165 

Worstelen kunnen ze makkelijk winnen, maar even serieus, de sportcommissie is een leuk idee, maar 2166 
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poolavonden en dartavonden zijn niet echt sportcommissie eigen, maar eerder spelcommissie. Helaas 2167 

valt de batavierenrace in de week van de ismusreis dus is het niet mogelijk om daar aan deel te nemen. 2168 

Hij hoopt dat er echt sportactiviteiten komen. 2169 

Marije Berga, lid van de sportcommissie, waren zoekende naar een eerste activiteit. Omdat ze niet 2170 

veel tijd hadden kozen ze voor een poolavond. Het darttoernooi staat nog niet vast en weet niet waar 2171 

deze roddels vandaan komen. Ze zegt als er suggesties zijn voor de sportcommissie, laat maar komen!  2172 

Rens Verhaegh zegt dat het meer om het feit gaat dat het bestuur de sportcommissie in het leven 2173 

geroepen heeft. Voor ideeën kun je kijken naar leden die bij een sportvereniging zitten. Hij wilt nog 2174 

zeggen dat alle vertrouwen heeft in het verdere vervolg van de sportcommissie.  2175 

Ruud Walvius zegt dat ook hij veel vertrouwen heeft in de sportcommissie. 2176 

Jip Trommelen zegt dat de sportcommissie veel kansen biedt voor sponsormogelijkheden, 2177 

bijvoorbeeld bij een marathon of een shirtje waar sponsoren hun logo op kwijt kunnen. Luuk Scholman, 2178 

kijk daar naar! 2179 

Luuk Scholman zegt dat er toevallig in de sportcommissie en de acquisitiecommissie een overlappend 2180 

lid zit. Er liggen plannen om sponsoring bij de sportcommissie te gaan realiseren of in ieder geval te 2181 

kijken naar de mogelijkheden. 2182 

Rein Wieringa zegt dat de inschrijving van de Batavierenrace open staat. Als je mee wilt doen, doe dat 2183 

dan snel want de inschrijving sluit binnenkort al. 2184 

Rens Verhaegh vraagt of Luuk Scholman ook gelijk even kan kijken naar shirts voor Politigoalogie. 2185 

Luuk Scholman zegt dat het 25 euro aan weggegooid geld is. 2186 

Rens Verhaegh zegt dat Harry’s Tuincentrum gewoon betaalt. 2187 

Ruud Walvius zegt dat Politigoalogie vooral het voortouw moet nemen.  2188 

 2189 

Pagina 14 2190 

Pol Muffels zegt dat hij weet wat het VvA is, maar dat sommige leden dat niet weten. Hij vraagt of het 2191 

mogelijk is om eventueel samen activiteiten te organiseren. Liggen er plannen om dit te gaan 2192 

organiseren? 2193 

Ruud Walvius zegt dat er geen concrete, nieuwe ideeën zijn ingezet. Mocht het dit jaar gebeuren, dan 2194 

gaan we kijken wat de mogelijkheden zijn. 2195 

Bob Smits vraagt of de Poolparty dit jaar doorgaat. 2196 

Ruud Walvius zegt dit geen SVM ALV is. 2197 

Luuk Mevis wilt terugvallen op de opmerking van Kjelt Goutbeek over samenwerking met andere 2198 

verenigingen. Je kan bijvoorbeeld kijken naar de samenwerking de verenigingen van de VvA om 2199 

mensen te leren kennen met een sportactiviteit. 2200 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker een goed idee is. 2201 

Marten Porte zegt, omdat alleen besturen op de ALVs van de SVM mogen komen, het toch even goed 2202 

is om iets toe te lichten voor de ismus ALV. 2203 

Ruud Walvius zegt dat Luuk Scholmn daar meer van weet. 2204 

Luuk Scholman zegt dat hij de penningmeester is van de SVM. Vorig jaar heeft de Poolparty belachelijk 2205 

veel geld gekost, maar dat de SVM mieters veel geld heeft en dat hij daar niets van snapt. Er zijn 2206 

gemixte gevoelens bij de Poolparty, per vereniging verschilde de opkomst erg vorig jaar. Eventueel 2207 

kunnen we kleiner uitpakken dit jaar, maar er is nog geen beslissing binnen de SVM. Het hangt ook erg 2208 

af van wat de faculteit vindt. 2209 

Rens Verhaegh vraagt wat de SVM inhoudt, met name voor de eerstejaars. 2210 
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Luuk Scholman zegt dat de SVM een overkoepelend orgaan is voor de managementwetenschappen. 2211 

De leden van verschillende besturen nemen plaats in het bestuur van de SVM. 2212 

Rens Verhaegh denkt dat er genoeg animo is voor activiteiten die vanuit de SVM zijn georganiseerd. 2213 

Ruud Walvius zegt dat het meegenomen wordt op de volgende SVM ALV. 2214 

Stan van Moorsel zegt dat de planning van het afgelopen M-feest niet handig was omdat het in de 2215 

collegevrijweek viel. Hoe zit het met de rest van de feesten? 2216 

Luuk Scholman zegt dat de volgende feesten wel goed gepland zijn. De communicatie met de El 2217 

Sombrero loop niet altijd even makkelijk. Er was geprobeerd de datum te verzetten maar de El 2218 

Sombrero had geen plek meer. Het was dus niet mogelijk een andere datum te prikken vanuit de El 2219 

Sombrero. 2220 

Stan van Moorsel houdt vast aan de promotie van de M-feesten. Het is altijd geld dat mooi 2221 

meegenomen is.  2222 

Jip Trommelen zegt dat het M-feest in de El Sombrero niet fijn is omdat het daar altijd druk is. Zijn er 2223 

contract met de El Sombrero of zijn er andere plannen voor een andere kroeg? 2224 

Luuk Scholman zegt dat het contract met de El Sombrero er wel is, maar de SVM is aan het proberen 2225 

om het in de Sjors en Sjimmie te houden. Dit wordt een try-out. Er wordt dus wel degelijk gekeken 2226 

naar andere mogelijkheden. 2227 

Rens Verhaegh zegt dat het wel bij de Sjors en Sjimmie kan, maar dan moet het aan één ding voldoen. 2228 

Elk M-feest moeten de ginto’s dan ook vier euro zijn. Vorige jaren is er ook geprobeerd om naar de 2229 

Doornroosje te gaan, maar er is te weinig capaciteit van het M-feest. Hij noemt als voorbeeld dat we 2230 

kunnen kijken naar de Billabong. 2231 

Luuk Scholman zegt dat het M-feest vijf keer per jaar gehouden wordt op de woensdagavond en dat 2232 

er dan ook meer stappend publiek is. Het eenmalig verplaatsen van het M-feest naar Doornroosje is 2233 

misschien niet dekkend voor de verloren kosten van andere feesten. 2234 

Rens Verhaegh zegt dat er meer gekeken moet worden de leden van de verenigingen van de SVM als 2235 

die ideeën hebben, omdat de SVM veel geld heeft. Op ALVs kan bijvoorbeeld meer input geleverd 2236 

worden. 2237 

Ruud Walvius is het hier mee eens. 2238 
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Luuk Mevis vraagt of het PiP-congres al een datum heeft. 2241 

Ruud Walvius zegt dat dit het geval is. De datum is 21 april maar is er nog een beetje gedoe over waar 2242 

het moet plaatsvinden. Vorig jaar waren er plannen om het te houden in Nijmegen. Andere besturen 2243 

waren het hier niet mee eens maar we hebben ons hier toch hard voor gemaakt en er ligt nu een 2244 

voorlopig akkoord om dit in Nijmegen te houden.  2245 

Bob Smits zegt dat de andere besturen niet zo moeten zeiken omdat het al afgesproken was. 2246 

Stan van Moorsel geeft aan moe te worden van de besturen in Leiden en Amsterdam. 2247 

Wimer Heemskerk vraagt wie de PiP-vertegenwoordiger is. 2248 

Ruud Walvius zegt dat dit Dominic Kok en Ties van der Stappen zijn. 2249 

Pol Muffels vraagt of er al een idee is voor een activiteit van het PiP. 2250 

Ruud Walvius antwoordt dat dit het geval is. Vorig jaar heeft het in Den Haag plaats gevonden, maar 2251 

dit jaar willen ze deze activiteit misschien in samenwerking met het NKVP omdat ze er meer jeugd bij 2252 

willen betrekken. Bij de volgende vergadering zal er meer inhoud bekend worden, zegt hij. 2253 

 2254 

 2255 
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Pagina 16 2256 

- 2257 

 2258 

Beleidsplan in zijn geheel 2259 

Lars Meijer zegt dat het beleidsplan veel ambitie toont en dat vindt hij mooi. Hij wenst het bestuur 2260 

succes met de voortzetting. 2261 

Ruud Walvius bedankt Lars Meijer voor zijn woorden. 2262 

 2263 

Stemming gezamenlijke gala 2264 

Ruud Walvius heeft aangekondigd dat er een aparte stemming over het al dan niet gezamenlijk houden 2265 

van een tweede gala met andere verenigingen. 2266 

 2267 

Ruud Walvius geeft nogmaals de visie van het bestuur weer door te zeggen dat het gala met andere 2268 

verenigingen niet alleen voor besturen is en dat het eigen gala blijft bestaan zoals het vorig jaar ook 2269 

was. Echter, nu met twee gala’s in het jaar wilt het probeer de kans grijpen om een keer samen met 2270 

andere verenigingen een gala te houden, omdat we al een eigen gala hebben. 2271 

 2272 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 2273 

Luuk Scholman leest het quorum voor.  2274 

 2275 

Stemgerechtigden aanwezig: 31 2276 

Stemgerechtigde machtigingen: 29 2277 

Stemgerechtigden totaal: 60 2278 

 2279 

Voor: 16 2280 

Tegen: 23 2281 

Onthouding: 21 2282 

 2283 

De meerderheid van de ALV heeft met 16 stemmen voor, 23 stemmen tegen en 21 onthoudingen 2284 

tegen gestemd. Het voorstel om het tweede gala met andere verenigingen te organiseren gaat niet 2285 

door om de mening van de ALV te respecteren. 2286 

 2287 

Stemming Beleidsplan 2288 

Ruud Walvius geeft aan dat de stemprocedure wederom hetzelfde is. 2289 

Luuk Scholman leest het quorum voor 2290 

 2291 

Stemgerechtigden aanwezig: 31  2292 

Stemgerechtigde machtigingen: 29  2293 

Stemgerechtigden totaal: 60 2294 

 2295 

Voor: 50 2296 

Tegen: 1 2297 

Onthouding: 9 2298 

 2299 

Het beleidsplan is door de ALV aangenomen met 50 stemmen voor, 1 stem tegen en 9 onthoudingen. 2300 
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Bespreking Begroting 2301 

Ruud Walvius geeft aan dat de begroting per pagina besproken zal worden 2302 

 2303 

Kaft 2304 

 2305 

- 2306 

 2307 

Pagina 1 2308 

 2309 

- 2310 

 2311 

Pagina 2 2312 

 2313 

- 2314 

 2315 

Pagina 3 2316 

Lars Meijer zegt dat 15.000 euro gedeeld door 375 euro 40 is. Hij vraagt zich af of we dan ook met 40 2317 

man gaan in plaats van 42.  2318 

Ruben Meijerink zegt dat dit moet worden aangepast omdat we uitgaan van 37 mensen. Dit wordt dan 2319 

ook gedaan. 2320 

 2321 
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Lars Meijer wilt een rectificatie toepassen bij de onderbouwing onder het kopje bestuurskleding. Het 2323 

is niet tijdens de ALV besloten dat het per se 80 euro moet zijn, maar de kleding moet bedrukt worden. 2324 

Zoals het er nu staat, moet de vereniging elk jaar 80 euro afdragen in plaats van een ander bedrag. 2325 

Ruud Walvius zegt dat dit klopt en dat het wordt aangepast. 2326 

Marten Porte zegt dat er meer verenigingen hadden mogen worden uitgenodigd. Verenigingen en 2327 

besturen vinden het leuk om langs te komen, ook als ze geen muntjes krijgen. 2328 

Ruud Walvius zegt dat we niet iedereen kunnen uitnodigen die we willen, we moeten namelijk binnen 2329 

het budget blijven. We hebben verschillende besturen uitgenodigd waarbij we vermeld hadden dat er 2330 

geen consumpties voor hen zijn, maar dat ze wel van harte welkom waren. 2331 

Stan van Moorsel vindt het namens de FSR jammer dat ze niet waren uitgenodigd maar geeft een groot 2332 

compliment voor het resultaat op de constitutieborrel en het gevoerde beleid daarin. 2333 

Jip Trommelen zegt dat hij het idee van ovenwanten verkopen aan eerstejaars alleen maar toejuicht. 2334 

Hij vindt het jammer dat niet alle wanten verkocht konden worden want niet iedereen had betaald. 2335 

Hij geeft als tip om een constructie te bedenken dat elke ovenwant die je besteld, je ook daadwerkelijk 2336 

kwijtraakt. Vorig jaar is de ismuts rondgestrooid op de kamer door Merel van ’t Leven voor niets. Dat 2337 

vond hij raar tegenover de mensen die het jaar daarvoor tien euro betaald voor dezelfde muts. Hij 2338 

vindt dat ze niet weggegeven moeten worden, dat is absurd. 2339 

Ruud Walvius zegt het hiermee eens te zijn en vind het een goed punt. 2340 

Lars Meijer zegt dat de inventaris een vrouwelijk woord is en daardoor wispelturig is. De ene keer geeft 2341 

de faculteit geld voor meubilair, dan weer niet dan weer wel. Hij vraagt of het wel zeker is of ismus 2342 

gesponsord wordt door de faculteit bij de verhuizing. 2343 
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Ruud Walvius zegt dat bij de laatste verhuisvergadering de overgebleven meubels eerste keuze krijgen 2344 

om mee te nemen, denk aan tafels en bankstellen. Het grootste gedeelte van de over verhuizing van 2345 

de inventaris wordt betaald door de faculteit. 2346 

Stan van Moorsel zegt dat accessoires alleen in batches besteld kunnen worden. Een specifiek aantal 2347 

is lastig in te kopen. Het meubilair zat meestal wel goed maar de ICT is vaak een probleem. Hoe werkt 2348 

dit vanuit de faculteit? 2349 

Marten Porte komt met de reactie dat het verhuizen naar het Gymnasion waarschijnlijk plaatsvindt 2350 

rond kerst 2017. De faculteit levert computers in bruikleen, je zit dan wel gebonden aan het systeem 2351 

van de universiteit en het is onder voorbehoud. Dus er is nog niets definitiefs. 2352 

Stan van Moorsel heeft afgelopen jaar een potje gemaakt voor nieuwe ICT met als doel voorbereiden 2353 

op te toekomst. Dit geld is daarvoor gereserveerd en mag uitgegeven worden. 2354 

Pol Muffels sluit zich volledig bij Stan van Moorsel aan. Het is belangrijk dat je je eigen PCs behoudt. 2355 

Investeren in ICT is goed en ben niet bang daar geld aan uit te geven. Zorg dat je niet vast komt te 2356 

zitten aan een prul. 2357 

Stan van Moorsel vraagt of er geld is voor een nieuw ismuskleed. 2358 

Ruud zegt dat het bestuur hier mee bezig is. 2359 

Lars Meijer zegt dat er 300 euro begroot is voor promotie en een resterende 100 euro voor een 2360 

eventueel nieuw logo. Is er rekening gehouden met de aankoop van een nieuwe vlag, omdat deze 2361 

beschadigd is? 2362 

Ruud Walvius zegt dat het afhangt van het logo en dat we nog een reservevlag hebben. 2363 

Stan van Moorsel zegt als toevoeging dat er vorig jaar 80 euro naar posters is gegaan. Als je realistisch 2364 

inschat, houd je ongeveer 150 euro over op die post, daar kan dan eventueel die nieuwe vlag van 2365 

worden betaald. 2366 

 2367 
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Bas Wijnsouw heeft een puntje over de almanak. De lustrumalmanak is gekoppeld aan het lustrumjaar, 2369 

moet er dan vanuit de lustrumcommissie extra geld naar een luxere lustrumalmanak? 2370 

Ruben Meijerink zegt dat ook hij een luxere almanak wilt. Er is vanuit de begroting meer geld 2371 

beschikbaar dan vorig jaar voor een almanak. Er is dus zeker ruimte, zegt hij. 2372 

Bas Wijnsouw zegt dat dit niet in het stuk staat en vraagt of Ruben Meijerink dit er bij kan zetten. 2373 

Ruben Meijerink zegt dat hij het zal toevoegen. 2374 

Jordi Uijens zegt dat de lustrumcommissie waarschijnlijk binnen het begrote bedrag blijft. 2375 

 2376 

Stan van Moorsel wil een chique almanak maar dat is wel relatief duur om te doen. De 2377 

lustrumcommissie wil de mogelijkheid onderzoeken om dit te doen. 2378 

Jordi Uijens zegt dat hij het onderzoek al heeft gedaan. De lustrumalmanak bevat veel meer pagina’s 2379 

en wordt in kleur gedrukt. Dat laatste gaat volgens hem veel geld kosten. Een harde kaft voor 100 2380 

almanakken is heel duur in vergelijking met een zachte kaft. Dit is het volgens hem niet waard. 2381 

Bob Smits zegt dat de almanak mooi moet zijn. Als de posten duurder uitvallen, komt er dan hulp vanuit 2382 

het bestuur? 2383 

Ruben Meijerink zegt dat ze sowieso gaan overleggen maar hij doet geen toezegging. Hij zegt dat ze 2384 

gaan kijken wat er dan mogelijk is, mocht de situatie zich voordoen. 2385 

Bas Wijnsouw zegt als er aanspraak is vanuit de almanakcommissie op de lustrumcommissie, dan moet 2386 

dat vooral via de lustrumcommissie geregeld worden. De connectie hiertussen moet dan goed duidelijk 2387 

gemaakt worden vindt hij. 2388 
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Ruud Walvius zegt dat ook de lustrumcommissie een commissie van ismus is en dat er dus dat dat niet 2389 

gaat gebeuren. Er is natuurlijk in goed overleg wel veel mogelijk. 2390 

Luuk Mevis sluit zich daar bij aan. Hij wilt geen invloed op beiden commissies uitoefenen of dingen 2391 

buiten het bestuur om regelen. De commissies zullen vast bereid zijn om samen te werken maar het is 2392 

tot nu toe nog louter speculeren of er aanspraak wordt gemaakt op geld van de lustrumcommissie. 2393 

Jordi Uijens doet dit af als een non-discussie. 2394 

Ruud Walvius is het hiermee eens. 2395 

Stan van Moorsel vindt dat er afgedaan wordt aan de lustrumcommissie. Hij vindt dat er niet de hele 2396 

tijd naar de pot van de lustrumcommissie gekeken moet worden, maar dat commissies ook in hun 2397 

eigen potten moeten kijken. 2398 

Lars Meijer heeft een vraag over de ESV. De ESV moet nog steeds hun bijdrage van het Call Me MEBi-2399 

feest van de eerste helft van de 56e ALV, betalen. 2400 

Ruben Meijerink zegt dat er zeker mee bezig is en heeft al contact opgenomen met de penningmeester 2401 

van de ESV om dit te regelen. 2402 

Lars Meijer zegt dat dit wel goed komt. Helaas is de lijst van Willem-Alexander en Maxima 2403 

kapotgemaakt door de ESV. Wordt dit betaald door hen? 2404 

Ruud Walvius zegt dat de lijst in een braspoging gesneuveld is en dat Yannick Jorna van de ESV zorgt 2405 

voor een nieuwe lijst. 2406 

Pol Muffels wil dat dit zo snel mogelijk gebeurd en vraagt om een toezegging van het bestuur. 2407 

Ruud Walvius zegt dat hij geen toezeggingen doet, hij geeft wel de toezegging dat we erachteraan 2408 

gaan. 2409 

Lars Meijer zegt als dit nog niet bij de volgende ALV betaald is, is het de noodzaak als bestuur daar 2410 

achter aan te gaan. Anders mogen er wel consequenties aan vast zitten. Het is misselijkmakend, 2411 

achterbaks en niet geschikt vindt hij. Als de lijst niet vergoed wordt, dan moeten er stappen 2412 

ondernomen worden.  2413 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker waar is en zegt dat er stappen worden ondernomen als de ESV niet 2414 

betaald voor een nieuwe lijst. 2415 

Pol Muffels zegt dat de andere besturen daarop aangesproken moeten worden. Hij vraagt om een 2416 

toezegging van het bestuur. 2417 

Ruud Walvius zegt geen toezegging te doen waarvoor hij excuses aanbiedt. 2418 

Stan van Moorsel zegt: ”Ruud doe die toezegging, gewoon voor helderheid”. 2419 

 2420 

 2421 

Pagina 6 2422 

Stan van Moorsel zegt dat we moeten proberen om de kosten van de copyshop niet op de kostenplaats 2423 

te laten zetten, maar contant moeten betalen om boekhoudkundige rommel te voorkomen. 2424 

Luuk Scholman zegt dat dit een foutje van mij en Tomas Jochoms was. Ruben Meijerink kon hier niets 2425 

aan doen. 2426 

Pol Muffels is blij dat de beamer eindelijk niet meer op de lijst staat. 2427 

Ruud Walvius zegt dat de beamer geleend wordt bij Synergy. 2428 

Lars Meijer zegt dat de website deels is aangepast. De kalender is up-to-date en de bestuursfoto staat 2429 

er op. Hij vindt het een leuk idee om de website aan te passen, maar als niet alle pagina’s geüpdatet 2430 

worden en aangepast zijn, waarom zou je dan een nieuwe site willen hebben? 2431 
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Tomas Jochoms antwoordt dat de site aanpassen niet één-twee-drie gebeurd is. Er gaat veel tijd zitten 2432 

in het aanpassen van de verschillende onderdelen van de site. Het uploaden van bestanden kan wel 2433 

snel worden aangepast. 2434 

Stan van Moorsel vindt het jammer dat de commissies nog niet bijgewerkt zijn. Ook de stukken van 2435 

het jaarverslag en financieel jaarverslag staan nog niet op de site. Ter controle van andere leden is het 2436 

handig als die wel op de site komen. 2437 

Ruud Walvius zegt dat er niet heen- en weer gepingpongd moet worden over de schuld waarom dit 2438 

nog niet gebeurd is. Tomas Jochoms gaat erachteraan en zorgt dat dit geregeld wordt. 2439 

Bas Wijnsouw vraagt om een toezegging van Tomas Jochoms of de site geheel bijgewerkt is voor de 2440 

halfjaarlijkse ALV. Desnoods met hulp van anderen, bijvoorbeeld Jordi Uijens, zodat de site up-to-date 2441 

is. 2442 

Tomas Jochoms geeft een toezegging dat de documenten op de site zijn aangepast en dat de 2443 

commissies geüpdatet zijn voor de halfjaarlijkse ALV. 2444 

Stan van Moorsel vraagt of er concrete plannen zijn met het potje Overige ICT. 2445 

Ruben Meijerink zegt dat het enige concrete is dat de computer aan vervanging toe is. Hij is in gesprek 2446 

met Maxim van Loo, informaticastudent, en die wil ons helpen bij het aanschaffen en in elkaar zetten 2447 

van een eventuele nieuwe computer. 2448 

 2449 

Pagina 7 2450 

Stan van Moorsel vraagt of gezien het laatste M-feest het reëel is het begrote bedrag te gaan halen. 2451 

Ruben Meijerink zegt dat dit zo is, de afgelopen drie jaar is er elke keer rond de 1100 euro opgehaald. 2452 

De buffer van 100 euro halen we wel maar de opkomst viel mee met hoe het tegenviel. Het begrote 2453 

bedrag is niet onhaalbaar want het grootste deel komt uit het intro M-feest.  2454 

Lars Meijer geeft zijn complimenten voor de investering in het StudentStemdebat dat plaatsvindt in 2455 

maart. Jeroen Hellenbrekers zal er blij mee zijn zegt hij. Zijn er plannen om dit aan te pakken en ligt er 2456 

al een opzet? 2457 

Ruud Walvius zegt dat er geen concreet plan is, maar we gaan er achter aan want het is onderdeel van 2458 

onze begroting. 2459 

 2460 

Bob zegt dat de penningmeester van het vijftiende bestuur geadviseerd had aanbetalingen niet mee 2461 

te nemen, hoe kijkt het bestuur daar naar? Wat is de aanrader voor het volgende bestuur? 2462 

Ruben Meijerink zegt dat hij het achteraf wel mee had moeten nemen, maar het is lastig om een 2463 

concreet plan voor volgend jaar neer te zetten in verband met betalingsdeadlines. Daardoor is het een 2464 

beetje misgelopen. 2465 

Stan van Moorsel zegt dat de galadiscussie leidt tot het alleen organiseren van een gala. Zijn er dan 2466 

consequenties voor het bedrag voor het gala vanuit ismus? 2467 

Ruben Meijerink zegt dat 400 euro ook het bedrag was als we gingen samenwerken met andere 2468 

verenigingen. Omdat er een deal uit de 400 euro te slapen valt, zal er niets veranderen. 400 euro vindt 2469 

hij een redelijk bedrag. 2470 

Stan van Moorsel vraagt of er mogelijkheden zijn bij formele activiteiten als grote lezingen om een 2471 

lunch aan te bieden. Is het iets om over na te denken? 2472 

Ruud Walvius zegt dat het zeker een idee is om over na te denken, in de besloten vergaderingen zal 2473 

dit verder besproken worden. 2474 

 2475 

 2476 
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Pagina 8 2477 

Lars Meijer vraagt of er al een vast bedrag is voor de meerdaagse excursie. 2478 

Ruben Meijerink zegt dat die er is, het bedrag is 350 euro. 2479 

Lars Meijer geeft zijn complimenten aan het bestuur. Hoeveel leden telt ismus dit jaar? 2480 

Ruben Meijerink zegt 411 maar dit is niet correct, het is iets minder. 2481 

Tomas Jochoms zegt dat we op 402 leden zitten. 7 mensen vanuit vorige jaren hebben nog niet betaald 2482 

en Tomas Jochoms was er twee vergeten uit te schrijven. 2483 

Lars Meijer vraagt hoeveel donateurs het Vrienden van ismus donatieformulier heeft opgebracht. 2484 

Tomas Jochoms zegt dat hij ze aan iedereen die zich heeft uitgeschreven, verstuurd heeft. Tot nu toe 2485 

zijn er twee reacties, Maud Gorissen en Gijs Hablous. 2486 

Stan van Moorsel zegt dat er een fout zit in het secretarisgedeelte. Het royeren van leden moest nog 2487 

gebeuren en dat geeft een vertekend beeld van het ledenaantal. 2488 

Jordi Uijens biedt zijn excuses aan en zegt dat het zijn fout is. De afgelopen jaren hebben de 2489 

secretarissen het niet goed bijgewerkt en ook hij heeft dat niet gedaan. Sorry daarvoor. 2490 

Pol Muffels zegt dat het aanschrijven van docenten en leden die willen doneren aan ismus, zo snel 2491 

mogelijk moet gebeuren. Hoe ver zijn jullie? 2492 

Ruud Walvius zegt dat er veel intensief contact is met de docenten, maar ze moeten ismus wel leuk 2493 

blijven vinden. Als de vereniging al veel van ze wil, dan gaat hij die vraag niet aan ze stellen. Maar we 2494 

gaan erachteraan.  2495 

Pol Muffels vraagt of in het vervolg het bestuur dit alsjeblieft wilt proberen om de komende twee á 2496 

drie maanden dit te gaan doen. Anders krijg je overlap in kalender- en boekjaren en dat wil je niet. Dus 2497 

je moet dit vooral nog dit jaar doen. 2498 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur er zeker achteraan gaat. 2499 

Lars Meijer zegt dat Ruud Penders heeft gezegd om een donatieformulier in de Heraut te stoppen en 2500 

dat die er nu niet in zat. Doe dat de volgende keer. 2501 

Ruud Walvius zegt dat dit een goed idee is. 2502 

 2503 

Pagina 9 2504 

Lars Meijer zegt dat de overige sponsoring hem tegen valt. Het had risicovoller begroot mogen worden. 2505 

Niet iedereen deelt die mening, maar dit is mijn mening. Bij het M-feest wordt er wel weer makkelijk 2506 

begroot, want het vorige M-feest was slecht. Er is in mijn mening 150 euro te weinig begroot, maar 2507 

voor de rest is het een goede begroting. 2508 

 2509 

Pol Muffels zegt het volste vertrouwen te hebben in Luuk Scholman, het gehele bestuur en de 2510 

acquisitiecommissie. Hij denkt dat het bestuur veel meer centjes binnen gaan halen dan in de begroting 2511 

staat. 2512 

Bespreking begroting in zijn geheel 2513 

Lars Meijer zegt dat de lustrumcommissie alsjeblieft elke cent van de 3000 euro moet uitgeven. Als dit 2514 

niet gebeurd stemt hij tegen het jaarverslag. Bij dezen stemt hij sowieso voor de begroting. 2515 

Stan van Moorsel zegt dat er zo veel mogelijk geld naar de leden moet gaan. De lustrumpot komt wel 2516 

leeg, maar geef vooral geld uit is het motto. 2517 

Lars Meijer zegt dat we genoeg geld hebben, dus als de Veldhof geld wil en we willen daar nog graag 2518 

een paar keer terug, dan moet dat betaald worden. We staan boven hen en het is nou eenmaal 2519 

gebeurd. 2520 
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Pol Muffels sluit zich hierbij aan. Vorig jaar was de resultatenrekening op een prima niveau gesloten. 2521 

We hebben genoeg geld, dus geef het uit. 2522 

Vaststellen Jaarbedrag 2523 

Het jaarbedrag is het bedrag dat mag worden uitgegeven zonder toestemming van de ALV. Dit is de 2524 

voorgaande jaren 500 euro geweest. Dit wordt wederom vastgesteld op €500,-. 2525 

 2526 

Lars Meijer vindt dat dit bedrag hoger mag zijn want, als er iets betaald moet worden zonder 2527 

toestemming van de ALV is het fijner als er meer geld vrij komt die het bestuur vrij mag besteden. 2528 

Pol Muffels is het hier niet mee eens, hij vindt 500 euro goed genoeg. 2529 

Stan van Moorsel is het er wel mee eens, 500 euro kan te krap zijn en dus is iets meer ruimte goed. 2530 

We hebben bijna 13.000 euro eigen vermogen en onze buffer is 2,5%. Het jaarbedrag mag best hoger 2531 

zijn, maak er 700 of 750 euro van. 2532 

Ruud Walvius zegt dat er hoofdelijk gestemd zal worden over het jaarbedrag. 2533 

 2534 

 2535 

Stemming over het bedrag van 500 euro voor het jaarbedrag behouden. 2536 

 2537 

Stemgerechtigden aanwezig: 27 2538 

Stemgerechtigde machtigingen: 28 2539 

Stemgerechtigden totaal: 55 2540 

 2541 

Voor: 31 2542 

Tegen: 5 2543 

Onthouding: 19 2544 

 2545 

Met 31 stemmen voor, 5 stemmen tegen en 19 onthoudingen heeft de ALV gestemd om het jaarbedrag 2546 

van 500 euro te behouden. 2547 

 2548 

 2549 

Stemming Begroting 2550 

Ruud Walvius geeft aan dat de stemprocedure wederom hetzelfde is. 2551 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 2552 

 2553 

Stemgerechtigden aanwezig: 27 2554 

Stemgerechtigde machtigingen: 28 2555 

Stemgerechtigden totaal: 55 2556 

 2557 

Voor: 46 2558 

Tegen: 0 2559 

Onthouding: 9 2560 

 2561 

De begroting is door de ALV aangenomen met 46 stemmen voor, 0 stemmen tegen 9 onthoudingen.  2562 

 2563 

Ruud Walvius schorst de vergadering om 00:59 uur voor 5 minuten. 2564 

Ruud Walvius  heropent de vergadering om 01.04 uur. 2565 
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 2566 

 2567 

Agendawijziging 2568 

Ruud Walvius zegt dat de Motie Facelift voor het Motie IAPSSfonds komt omdat de eerste motie meer 2569 

urgentie heeft in verband met de verhuizing. 2570 

Pol Muffels zeg dat het bestuur een agendawijziging mag maken, maar dat de ALV dat moet 2571 

goedkeuren.  2572 

Lars Meijer zegt dat ze daar de vorige ALV ook over waren gevallen. 2573 

Stan van Moorsel vraagt zich af of het überhaupt rechtsgeldig is in verband met het weinige aanbod. 2574 

Er is volgens heem geen urgentie om deze moties om te ruilen, gezien er ook animo voor de IAPSS 2575 

motie is vanuit Den Haag. 2576 

Ruud Walvius zegt dat er urgentie is bij het bespreken van de motie Facelift in verband met de 2577 

verhuizing. 2578 

Jordi Uijens stelt voor om eerst door te gaan met de kascontrolecommissieverkiezing, vervolgens de 2579 

motie Facelift aan bod te laten komen omdat het meer urgentie heeft en daarna de motie IAPSSfonds 2580 

te bespreken, mochten we daar nog aan toe komen. 2581 

Lars Meijer vraagt wanneer de deadline is voor het aanleveren van een nieuw logo. 2582 

Marten Porte zegt dat er geen harde deadline is maar dat de architect het liefst het logo zo snel 2583 

mogelijk binnen heeft. Binnen een paar weken, zegt hij. 2584 

Ruud Walvius zegt dat eerst de verkiezing van de kascontrolecommissie plaatsvindt en vervolgens de 2585 

motie Facelift en als laatst de motie IAPSSfonds. 2586 

 2587 

Verkiezing Kascontrolecommissie 2588 

Ruud Walvius leest de namen van de kandidaten voor. De kandidaten voor de kascontrolecommissie 2589 

zijn Lars Meijer, Stan van Moorsel, Casper Veenhuysen en Dyon Bambacht. 2590 

Stan van Moorsel vraagt of het is vastgelegd hoeveel mensen er in de kascontrolecommissie moeten? 2591 

Jordi Uijens zegt dat er minimaal twee mensen in moeten, maar dat er geen maximum is gesteld. Vier 2592 

personen kan dus prima. 2593 

Ruud Walvius zegt dat Ruben Meijerink het ook prima vindt. 2594 

Stan van Moorsel vraagt wat de rest er van vindt. Wat vinden de kandidaten van de 2595 

kascontrolecommissie zelf?  2596 

Casper Veenhuysen zegt niet per se voor of tegen te zijn, maar ziet geen urgentie om ineens vier 2597 

mensen in de kascontrolecommissie te doen. Maar het maakt hem niet zoveel uit. 2598 

Lars Meijer zegt dat er maximaal drie mensen in de kascontrolecommissie moeten, omdat dat het 2599 

meest werkbaar is. Hij zegt zich aan te sluiten bij het besluit van het bestuur. Hij zegt dat er twee 2600 

computers zijn en drie dingen om te controleren. 2601 

Stan van Moorsel wil de motivaties van de verschillende leden horen. Is daarvoor animo vanuit de ALV? 2602 

Bas Wijnsouw zegt dat hij de motivaties wilt horen. 2603 

 2604 

Ruud Walvius nodigt Stan van Moorsel uit om zijn motivatie te vertellen: 2605 

 2606 

Stan van Moorsel zegt dat dat de kascontrolecommissie bestaat uit mensen die verstand hebben van 2607 

boekhouding en kunnen controleren. Zelf heeft hij het in zijn jaar als behulpzaam ervaren dat Lars 2608 

Meijer en Joseph Dommeck hem hielpen en bonnen en uitgegeven geld naliepen. Hij heeft ervaring 2609 
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met boekhouden en wilt zijn kennis gebruiken voor de nieuwe penningmeester zodat zijn financiën op 2610 

orde zijn. 2611 

Er wordt gevraagd of het problemen oplevert omdat hij ook al penningmeester is van de 2612 

lustrumcommissie. 2613 

Stan van Moorsel zegt zelf van niet, hij kijkt namelijk alleen naar de facturen en of de bonnen kloppen. 2614 

Hij ziet zichzelf als objectief genoeg en weet heus wanneer hij pas op de plaats moet maken. Hij geeft 2615 

nogmaals aan zijn kennis te willen gebruiken voor de volgende penningmeester. 2616 

Pol Muffels vraagt of hij ook in elk opzicht de suprematie van de penningmeester van het bestuur 2617 

erkent als je onderdeel bent de kascontrolecommissie en lustrumcommissie. 2618 

Stan van Moorsel zegt dat hij dat natuurlijk erkent. 2619 

 2620 

Ruud Walvius nodigt Casper Veenhuysen uit om zijn motivatie te vertellen: 2621 

 2622 

Casper Veenhuysen heeft in de zomervakantie geprobeerd een stage te fixen, maar dat is niet gelukt 2623 

dus wilt hij zich storten op ismus en commissies. De kascontrolecommissie kwam voorbij en dat leek 2624 

hem interessant om te doen. Hij zat zelf bij de kascontrolecommissie van zijn judovereniging en hij 2625 

vond dat een fijne manier om de vereniging te ondersteunen.  2626 

Bas Wijnsouw vraagt welke motivatie Casper Veenhuysen heeft geleverd bij zijn judovereniging. 2627 

Casper Veenhuysen zegt dat bij de judovereniging ruzie en fractievorming was en dat hij daar heeft 2628 

kunnen optreden als een soort mediator. Ook heeft hij de laatste controle gedaan. Hij geeft nogmaals 2629 

aan dat hij dat een fijne manier vond om de vereniging te ondersteunen. 2630 

 2631 

Ruud Walvius nodigt Lars Meijer uit om zijn motivatie te vertellen: 2632 

 2633 

Lars Meijer zegt dat hij afgelopen jaar lid van de kascontrolecommissie voor het boekjaar van Stan van 2634 

Moorsel was en hij denkt dat die rol naar ere en geweten gedaan heeft. Hij heeft puur en alleen bonnen 2635 

gecontroleerd en of het goed genoteerd was in het boekhoud systeem. Hiervoor was Lars Meijer 2636 

penningmeester van ismus en daardoor heeft hij ervaring met conscribo en weet hij hoe het eruit moet 2637 

zien. Dit jaar wilt hij de kennis delen met de penningmeester en het bestuur en de vereniging verder 2638 

ondersteunen. 2639 

Pol Muffels vraagt of Lars Meijer het leiderschap binnen de kascontrolecommissie op zich neemt 2640 

omdat hij het meest ervaren is. 2641 

Lars Meijer zegt dat je met de hele kascontrolecommissie samenwerkt en je moet het met z’n allen 2642 

over eens zijn. Er hoeft volgens hem geen leiderschap binnen de kascontrolecommissie te zijn.  2643 

 2644 

Ruud Walvius nodigt Tomas Jochoms uit om de brief van Dyon Bambacht voor te lezen omdat Dyon 2645 

Bambacht niet fysiek aanwezig kan zijn bij deze voortzetting: 2646 

 2647 

“Ik ben Dyon Bambacht, vijfdejaars student en vijf jaar lid van ismus. Drie jaar geleden secretaris 2648 

geweest in het XIIIe bestuur en de afgelopen twee jaar lid geweest van de kascontrolecommissie. Ik 2649 

zal komend halfjaar mijn bachelor gaan afronden en zodoende genoeg op de kamer te vinden zijn voor 2650 

controle maar vooral voor advies voor de penningmeester, als voor het gehele bestuur wanneer zij dit 2651 

nodig achten.”  2652 

 2653 
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Ruud Walvius geeft aan als er geen bezwaren zijn, over te gaan tot het stemmen over de 2654 

kascontrolecommissie. 2655 

Jordi Uijens geeft aan geen reden te zien voor gesloten stemming voor vier kandidaten voor vier 2656 

plekken. Hij zegt dat er hoofdelijk gestemd kan worden in de vorm van een voor, tegen of onthouding.  2657 

Ruud Walvius vraagt of de kandidaten bezwaar hebben tegen een open stemming over de vier 2658 

kandidaten voor de vier plekken in de kascontrolecommissie. Er is geen bezwaar dus we gaan over tot 2659 

de stemming. 2660 

 2661 

Ruud Walvius geeft aan dat de stemprocedure wederom hetzelfde is. 2662 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 2663 

 2664 

Stemgerechtigden aanwezig: 26 2665 

Stemgerechtigde machtigingen: 27 2666 

Stemgerechtigden totaal: 53 2667 

 2668 

Voor: 37  2669 

Tegen: 15  2670 

Onthouding: 1 2671 

 2672 

De kascontrolecommissie is door de ALV aangenomen met 37 stemmen voor, 27 stemmen tegen en 1 2673 

onthouding. 2674 

 2675 

 2676 

Bespreking Motie Facelift 2677 

Ruud Walvius nodigt Rein Wieringa uit om zijn motie voor te lezen aan de ALV. Hij krijgt de tijd om zijn 2678 

motie toe te lichten. 2679 

 2680 

Motie Facelift 2681 

Geachte 56ste ALV, 2682 

 2683 

Over een jaar krijgt ismus een nieuwe kamer in het Gymnasion. Een facelift, als je 2684 

bedenkt dat de kamer het gezicht van de vereniging is. Met deze motie stel ik voor om 2685 

niet alleen het krappe hokje in TvA en de koffievlekken in het tapijt achter te laten, maar 2686 

ook het oude logo van ismus. 2687 

 2688 

Het oude logo is hard aan vervanging toe. Allereerst om technische redenen: het is 2689 

onbruikbaar op een donkere achtergrond tenzij je de zwart-witovergang, een belangrijk 2690 

onderdeel van het logo, opoffert. 2691 

 2692 

Ook uitstraling speelt een rol. Vergeleken met de andere politicologieverenigingen van 2693 

Nederland valt ons logo nauwelijks serieus te nemen. Als je op formele gelegenheden en 2694 

tegenover sponsoren goed uit de verf wilt komen moet je logo dat niet tegenwerken 2695 

maar juist ondersteunen. 2696 

 2697 

Allerbelangrijkst is echter: het kan zoveel mooier. Omdat dat een kwestie van smaak is, 2698 
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is mijn onderbouwing een nieuw ontwerp voor het logo van ismus. Links de Waalbrug, 2699 

Nijmegen, en rechts een parlement, politiek. ismus verbindt beide. Met deze motie stel 2700 

ik voor de afbeelding op het voorblad van het huishoudelijk reglement, en daarmee het 2701 

logo van ismus, per collegejaar 2017/2018 te vervangen met het volgende: 2702 

 2703 

 2704 
 2705 

Met vriendelijke groet, 2706 

Rein Wieringa 2707 

 2708 

Ruud Walvius vraagt of er commentaar is 2709 

 2710 

Pol Muffels bedankt Rein Wieringa voor de moeite maar er is een punt van orde. Onder het kopje Logo, 2711 

artikel 31, lid 2 staat dat de vereniging de naam ismus, voor studenten Politicologie moet dragen. In 2712 

het logo staat niet de volledige naam. 2713 

Jordi Uijens bedankt Rein Wieringa voor de motie, maar zegt dat het niet in de statuten staat dat de 2714 

volledige naam genoemd moet worden in het logo. Echter zal niet iedereen weten waar het logo voor 2715 

staat, in het kader van professionalisering en herkenbaarheid moet de hele naam voluit geschreven 2716 

worden.  2717 

Rein Wieringa zegt dat volgens het Huishoudelijk Reglement het niet verlicht is de hele naam te 2718 

vernoemen in het logo. Hij vraagt hier inhoudelijk op te reageren als de stemming plaatsvindt. 2719 

Jordi Uijens zegt dat er geen stemming komt totdat er een volledig logo komt te liggen, dit is wanneer 2720 

de volledige naam wordt gebruikt. Niet eens op juridische basis, maar vanwege de professionalisering. 2721 

Rein Wieringa zegt dat er over het uiterlijk van het logo gestemd moet worden, als de ALV het niet 2722 

eens is met het logo, kan de ALV tegen stemmen en dan kan de ALV bij Rein Wieringa aankloppen. 2723 
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Jordi Uijens zegt dat het punt is dat het gaat over de professionaliteit en niet de juridische basis. De 2724 

volledige naam moet erin, en dan pas kunnen we stemmen. 2725 

Lars Meijer zegt dat de opzet voor een nieuw ismuslogo heel goed is. Maar in het Huishoudelijk 2726 

Reglement staat conform de statuten, zonder hoofdletters en accenten. De vereniging draagt de naam 2727 

ismus, voor studenten politicologie. Deze moet dan ook genoemd worden in het logo. In het kader van 2728 

professionalisering moet dit ook gebeuren. Het gaat er volgens hem om waar de vereniging voor staat. 2729 

Hij snapt niet dat het logo door het bestuur wordt uitgedragen en de motie van Rein Wieringa 2730 

promoten. Je moet niet het eigen Huishoudelijk Reglement verloochenen, dan heeft de hele vereniging 2731 

geen basis meer. 2732 

Ruud Walvius zegt dat hij de statuten heeft gelezen. Als het zo is dat de volledige naam in het logo 2733 

verweven moet zitten en het logo dus niet rechtsgeldig is, dan volgt er geen stemming. Hij vindt het 2734 

jammer dat de stemming uitgesteld moet worden, maar dan moet de motie uitgesteld worden tot de 2735 

volgende ALV. 2736 

Stan van Moorsel vindt het jammer dat er over de juridische basis van het logo gepraat moet worden, 2737 

maar dat moet juist gebeuren. Het logo van Rein Wieringa is mooi, maar hij vraagt wat de ALV vindt 2738 

van het concept. 2739 

Jordi Uijens vindt het mooi dat er een discussie plaatsvindt en raadt het bestuur aan om juridisch advies 2740 

in te winnen. Hij zegt dat het bestuur na moet gaan of het logo kan, eerder stemmen dan zekerheid 2741 

hebben heeft geen zin en dan heeft het ook geen zin om hierover discussie te voeren. 2742 

Ruud Walvius geeft aan dat het een kwestie is of het juridisch mag en geeft daarna Rein Wieringa het 2743 

woord.  2744 

Rein Wieringa vraagt of hij kan concluderen dat de tweede regel in het Huishoudelijk Reglement artikel 2745 

dat het logo de complete naam van de vereniging moet dragen? 2746 

Ruud Walvius leest het artikel en de statuten voor. De naam van de vereniging draagt ismus, voor 2747 

studenten politicologie en volgens het Huishoudelijk Reglement moet de het logo de naam, conform 2748 

de statuten, dragen. 2749 

Rein Wieringa vraagt of hij kan voorstellen dat er gestemd wordt met de voorwaarde dat als er voor 2750 

wordt gestemd, dat er daarna gekeken wordt of het aangepast moet worden.  2751 

Ruud Walvius zegt dat dat niet kan in verband met eventuele juridische problemen. 2752 

Bas Wijnsouw zegt dat het duidelijk is dat het gros van de leden een nieuw logo wil. Dat vooropgesteld, 2753 

dit logo vindt hij mooi en er moet gewoon een nieuw logo komen. Er moet juridisch advies ingewonnen 2754 

worden en hij vraagt het bestuur om samen met Rein Wieringa te overleggen en dan conform de 2755 

statuten en het Huishoudelijk Reglement een logo naar buiten te brengen waarover gestemd kan 2756 

worden. 2757 

Rein Wieringa zegt dat als dit blijft liggen, dan graag. Hij heeft er veel moeite ingestoken om een goed 2758 

logo te ontwerpen en dat kostte ook ontzettend veel tijd. Op de vraag of er meerdere logo’s komen 2759 

om daar uit te kiezen, is hij niet zeker.  2760 

Ruud Walvius zegt dat er niet vergeten moet worden dat Rein Wieringa een jaar bezig is geweest met 2761 

logo’s en ideeën en dat dat erg wordt gewaardeerd.  2762 

Marten Porte zegt dat er dan een kans is dat het oude logo, in verband met de verhuizing, op de nieuwe 2763 

locatie in het glas komt te staan. Hij stelt voor dat het bestuur een proces ontwikkelt zodat er bij de 2764 

volgende ALV gestemd kan worden over een nieuw logo. 2765 

Rein Wieringa zegt dat er als tussenoplossing voor het logo, mooie typografische tekst in het glas kan 2766 

komen in plaats van het oude logo. 2767 
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Ruud Walvius zegt dat stemmen nu niet mogelijk is en dat er bij een volgende motie toevoegingen op 2768 

het ontwerp en een juridische basis komen. Wat betreft het raam- en glaswerk op de nieuwe locatie 2769 

moeten we kijken wat er mogelijk is. 2770 

Jordi Uijens zegt dat het een fantastisch logo is en dat we het allemaal betreuren dat we het nu niet in 2771 

de stemming kunnen brengen. Hij spreekt de hoop uit dat het logo op het raam komt, desnoods 2772 

typografisch. 2773 

Kjelt Goutbeek vindt het ook een prachtig logo. Hij vraagt hoe moeilijk het is om het Huishoudelijk 2774 

Reglement of de statuten te veranderen. 2775 

Ruud Walvius zegt dat het Huishoudelijk Reglement gewijzigd kan worden via moties, maar dat duurt 2776 

meestal meerdere ALVs.  2777 

 2778 

Ruud Walvius geeft aan dat nu de laatste vragen omtrent de motie gesteld kunnen worden. 2779 

 2780 

Stan van Moorsel stelt voor om de discussie laten stoppen en bedankt Rein Wieringa voor zijn moeite, 2781 

hij hoopt binnen een maand de juridische mogelijkheid van het logo te horen. 2782 

Ruud Walvius zegt dat hij gaat kijken hoe ver hij tijd kan rekken bij de architect en hoe lang het duurt 2783 

om met een juridische basis te komen. Desnoods halen we de halfjaarlijkse ALV naar voren. 2784 

Jordi Uijens kaart nogmaals de professionalisering als belangrijks speerpunt van het bestuur aan en 2785 

vraagt wat hun visie is. 2786 

Ruud Walvius zegt dat niet elk logo het hele plan van een vereniging onder het logo heeft staan, maar 2787 

als het nodig is en de professionaliteit bevordert, dan gaan we dat zeker doen. 2788 

Pol Muffels vraagt of het mogelijk is het logo aan te passen, mochten er binnen een korte tijd 2789 

aanpassingen zijn. 2790 

Rein Wieringa zegt dat hij het logo alleen aanpast als het juridisch verplicht is. Maar ook alleen dan. 2791 

Pol Muffels zegt tegen het bestuur dat ze hier achteraan moeten gaan. 2792 

Lars Meijer zegt dat de afbeelding zelf heel mooi is, maar in kader van professionalisering naar externe 2793 

partijen moet het duidelijk zijn dat het logo uitdraagt wat ismus voor iets is. 2794 

Ruud Walvius zegt dat op de volgende ALV de motie opnieuw besproken worden als de juridische basis 2795 

aanwezig is. De motie over het IAPSSfonds wordt doorgeschoven naar de volgende ALV. 2796 

 2797 

Ruud Walvius geeft aan dat de stemming over de motie Facelift niet door gaat. 2798 

 2799 

W.V.T.T.K. 2800 

Pol Muffels verzoekt het bestuur een tussentijdse ALV te houden omdat het niet handig is deze twee 2801 

moties te bespreken tijdens de halfjaarlijkse ALV. 2802 

Ruud Walvius zegt als dit nodig is, dan doen we dat uiteraard. 2803 

 2804 

Rondvraag 2805 

Kjelt Goutbeek bedankt het bestuur en de ALV. Hij vraagt aan Tomas Jochoms of de foto van Koen 2806 

Beekhuis en hemzelf niet op de site terechtkomt. 2807 

Irene Wilde bedankt het bestuur en de ALV. 2808 

Sara Kok bedankt het bestuur en de ALV. 2809 

Marije Berga bedankt de ALV. 2810 

Bob Smits bedankt zijn nieuwe opvolger en het oud bestuur. Hij wil de ALV bedanken voor de ALV en 2811 

vraagt Tomas Jochoms de foto van Kjelt Goutbeek en Koen Beekhuis toch te uploaden. 2812 
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Stan van Moorsel bedankt de ALV, de eerstejaars, het nieuwe bestuur en in het bijzonder Ruben 2813 

Meijerink. Hij vraagt namens Rens Verhaegh waarom Luuk Scholman geen pak Taksi heeft. 2814 

Tim Jacobs vraagt of de volgende ALV de krokettenmotie van Jan Peter Balkenende ingezet mag 2815 

worden. Hij bedankt de alv en bedankt het bestuur voor haar verdediging. 2816 

Marten Porte: “niks”. 2817 

Jordi Uijens wil de ALV en het huidige bestuur bedanken. Hij wenst Tomas Jochoms succes met zijn 2818 

deel van de notulen. Hij wilt ook graag mezelf succes wensen met mijn deel. Ook vraagt hij of Bob 2819 

Smits een jankerd is omdat hij niet aanwezig was op de karaokeborrel. 2820 

Pol Muffels bedankt de ALV en biedt zijn excuses aan Rein Wieringa aan vanwege het niet doorkomen 2821 

van de motie. Hij vraagt aan Ruud Walvius hoe het staat met de billen van de commissaris externe 2822 

betrekkingen van de ESV. 2823 

Lars Meijer wil de ALV en het bestuur bedanken voor de goede begeleiding. Hij vraagt of de ALV en 2824 

hijzelf de stukken iets minder goed willen lezen want dan duren de ALVs minder lang. 2825 

Bas Wijnsouw wil zicht distantiëren van Bob Smits en bedankt de ALV voor de ALV. Hij vraagt aan 2826 

Tomas Jochoms hoeveel messen hij al verloren is en hoeveel bezems.  2827 

Daan Bouwer wil zich aansluiten bij alles wat al gevraagd is. 2828 

Wimer Heemskerk wil de carrièredagcommissie en de acquisitiecommissie bedanken voor de 2829 

membercard en namens de Heraut de carrièredagcommissie bedanken/ 2830 

Casper Veenhuysen wil het bestuur bedanken en feliciteren met de ambitieuze plannen. Hij wilt de 2831 

ALV bedanken voor de mooie ALV, voor alles wat gezegd is. Hij wilt ook Rein Wieringa bedanken voor 2832 

het logo en hij blijft hem steunen. 2833 

Boaz de Rooij heeft niets te vragen. 2834 

Anton Stel vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken.  2835 

Rein Wieringa bedankt de ALV en vindt het jammer dat er niet tot een stemming is gekomen. 2836 

Mart Terlouw vraagt of hij de hoop mag uitspreken dat er bij de volgende ALV voor het logo gestemd 2837 

wordt.  2838 

 2839 

Nanne van Mil wil iedereen bedanken die er is, en met name de eerstejaars. Zelf was ze als eerstejaars 2840 

halverwege weg. Nanne van Mil wil punten toekennen aan de acquisitiecommissie en aan de 2841 

Herautcommissie. Ze feliciteert de kascontrolecommissie met haar benoeming en vraagt hoe het zit 2842 

met Ruben Meijerinks blind date. 2843 

Luuk Scholman op de vraag vanuit Rens Verhaegh, hij had tijdnood dus hij heeft geen pak Taksi kunnen 2844 

halen. Hij wilt iedereen bedanken voor hun aanwezigheid en voor hun kritische vragen. 2845 

Ruben Meijerink wil de ALV bedanken voor de ALV en hij wilt iedereen bedanken voor de kritische 2846 

noot, de feedback en verbeterpuntjes.  2847 

Tomas Jochoms bedankt de ALV voor de ALV. Hij bedankt de mensen voor de vragen en zegt dat de 2848 

foto’s op de site zullen komen van Kjelt Goutbeek en Koen Beekhuis, hij gaat dus niet akkoord met 2849 

Kjelt Goutbeeks vraag. In reactie op Bas Wijnsouws vraag zegt hij dat echte Groesbeker zijn messen 2850 

niet verliest maar dat bezems een andere verhaal zijn. Daarnaast wil hij het bestuur bedanken voor de 2851 

ALV. 2852 

 2853 

Ruud Walvius zegt dat iedereen dat mag en dat hij de ALV wilt bedanken voor de ALV, met name alle 2854 

eerstejaars die het hebben volgehouden. Hij wil de critici bedanken voor hun feedback. De commissaris 2855 

externe betrekkingen van de ESV heeft hij nog niet bepoteld, maar dat had hij ook niet toegezegd. 2856 

Voor de rest wil hij nogmaals iedereen van harte bedanken en zijn bestuur bedanken voor vanavond. 2857 
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Ruud Walvius verzoekt iedereen haar glazen mee naar de bar te nemen en wat papier op te ruimen. 2858 

Hij sluit de vergadering om 02.01 uur. 2859 


